
Mrs. CHEEK. I don’t think so. 
Mr. GRIFFIN. I did meet you out in the hallway? 
Mrs. CHEEK. Yes, sir; I met you. 
Mr. GRIFFIN. But I didn’t ask you any questions? 
Mrs. CHEEK. So; you didn’t. 
Mr. GRIFFIN. Now I will ask you this. too. Do you have any information 

that you consider to be of any importance in connection with what this Commis- 
sion is doing, that you haven’t provided us so far? 

Mrs. CHEEK. I don’t think I have any information at all that I could give you. 
If I had, I had already called someone and told you about it. If I had ever 
talked to anyone or anyone mentioned anything about this, I just, like my 
sister, if she got a letter through the mail, I said, “You call the FBI immediately 
and turn it in.” “Turn everything in.” 

She would get letters through the mail from different people and the people 
would be coming out interviewing, and I said, “Call immediately and tell them.” 

Mr. GRIFFIN. If anything comes to your attention- 
Mrs. CHEEK. I will call you and tell you, surely. I will try to be as helpful 

as I can be, because I don’t understand it, like everyone else. 
Mr. GRIFFIN. We certainly appreciate that, and we are trying to get as much 

as we can. 
Mrs. CHEEK. I can’t feature Ruby killing Oswald, and I can’t feature the Presi- 

dent being killed. 
Mr. GRIFFIN. Well, you are not the only one. 
Mrs. CHEEK. It shocked me. 
Mr. GRIFFIN. Again, I want to thank you for coming down here. It has been 

a pleasure to meet you. 
Mrs. CHEEP. It is a pleasure meeting you. 

TESTIMONY OF CURTIS LaVERNE CRAFARD 

The testimony of Curtis LaVerne Crafard, was taken at 9:05 a.m., on April 8, 
lQ64, at 200 Maryland Avenue NE., Washington, D.C., by Messrs. Burt W. Griffin 
and Leon D. Hubert, Jr., assistant counsel of the President’s Commission. 

Mr. HVBERT. This is the deposition of Curtis LaVerne Crafard. 
Mr. Crafard, my name is Leon Hubert. I am a member of the advisory staff 

of the President’s Commission on the Assassination of President Kennedy, and 
I have been authorized by the Commission in accordance with law and regula- 
tions to take a sworn deposition from you. 

The general nature of the Commission’s inquiry is to ascertain the facts relat- 
ing to the assassination of President Kennedy and the subsequent violent death 
of Lee Harvey Oswald. 

In particular as to you, Mr. Crafard, the nature of the inquiry is to determine 
what facts you know about the general inquiry, the death of Oswald and what 
you know about Jack Ruby. 

Now, you have appeared here today by virtue of a subpena dated April 3, 1964, 
and issued by the Commission to you to appear here in this building, room 400. 
Veterans of Foreign Wars Building, 200 Maryland Avenue NE., Washington, 
to be deposed. 

When was this subpena served upon you? 
Mr. CRAFARD. Last Saturday. 
Mr. HUBERT. I think that would have been the 4th. 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. The 4th of April. 
Would you rise and be sworn, please? 
Raise your right hand. Do you solemnly swear the testimony you are about to 

give will be the truth, the whole truth, and nothing but the truth, so help you 
God? 

Mr. CtiFARD. I do. 
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Mr. HUBERT. Will you state your full name for the record, please? 

Mr. CRAFARD. Curtis LaVerne Crafard. 

Mr. HUBERT. Where do you live, Mr. Crafard? 

Mr. CRAFARD. 1219 Birch Street, Dallas, Oreg. 

Mr. HUBERT. How old are you? 

Mr. CRAFARD. 23. 

Mr. HURERT. When precisely were you born? 

Mr. CRAFARD. March 10, 1941. 

Mr. HT~ERT. What is your present occupation? 

Mr. Can~~arm. Bt the present time I am unemployed. 

Mr. HUBERT. ?;ow, the subpenn that you were served with calls for you to 

bring any documents that you may hare concerning the matter under inquiry, 

and I would like you now to make a return, as it is called, as to the documents 

you do have so suppose you present those that you brought with you in response 

to the subpena. 

hlr. CIUFARD. All I had was the subpena from the Jack Ruby murder trial. 

Some news clippings from the Ruby trial, and then more or less a diary I have 

been keeping for a little while of my own movements. 
Mr. HURERT. Now, Mr. Crafard. concerning the diary about your movements:. 

do you have any objection if we have photostatic copies made of the pages on 

which you have made entries? 

Nr. CRAFARD. No objection whatsoever. 

Mr. HWIERT. Do you wish to retain the original of this yourself? 

hlr. CRSFARD. Unless it is of some use to you. 

Mr. HUBERT. Well, it may be, but on the other hand, I don’t want to take 

it away from you unless you feel that you don’t want to keep it or have no use 

for it yourself. 

Mr. CRAFARD. Well, I would like to have the book because it comes in handy 

for a lot of things. 

Mr. HUBERT. Xr. Crafard, who were your parents? 

Mr. CR~F~RD. hIr. Hugh Crafnrd, Mrs. Alice Irene Crafartl. 

Mr. HU~ZRT. Are they still living? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. H~XERT. Are they living together? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

hIr. HUBERT. Where do they live? 

Mr. C&AFAR% At 1219 Rirch Street, Dallas, Oreg. 

Mr. Hum~“r. Have you any brothers or sisters? 

Mr. CRAFARD. I have one brother living. He is in the Army stationed in Los 

Angeles, Calif. 

Mr. HUBERT. What is his name? 

hlr. CRAFARD. Edward D. Crafard. 

Mr. HUBERT. Is he married? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Does ,he have children? 

Mr. CRAFARD. Two. 
hlr. HUBERT. You don’t have any other address for him than that which you 

have given us? 

Mr. CRAFARD. I can’t give you the address. All I know he is stationed there 

in the Army. 

Mr. HUBERT. You don’t know what organization in the Army? 

Mr. CRAFARD. The hlissile Corps, antiaircraft. 

I .have three sisters. 

Mr. HUBERT. All right, will you state their names, please, and whether they 

are married? 

Mr. CR~FARD. Corabelle Crafard, she is married. 

hlr. HUBERT. To whom? 

Mr. CRAFARD. [Deleted]. 

hIr. HUBERT. Where does she live? 
hIr. CRAFARD. She is residing in Clare, hlich. 

Mr. HUBERT. Are they living together? 

Mr. CRAFARD. He is in the “pen” right now. 
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Mr. HUBERT. Penitentiary? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Which one? 

Mr. CRAFARD. New Ionia State Penitentiary. 

Mr. HUBERT. What State is that in? 

JIr. CRAFARD. Michigan. 

Jlr. HUBERT. Do you know what offense he has been convicted of? 

Mr. CRAFARD. As far as I know, B and E, breaking and entering at night. 

Mr. HUBERT. How long has he been in the penitentiary? 

Mr. CRAFARD. About 7 months, I believe, now. 

Mr. HUBERT. \Vhat term is he serving? 

Mr. CRAFARD. Two-and-a-half to fifteen. 

Mr. HUBERT. All right. Go on to the next sister. 

Mr. CRAFARD. Norma Lee Crafard. 

Mr. HUBERT. Who is she married to? 

Mr. CIZAF-~RD. Owen Neal. 

Mr. HUBERT. N-e-a-l? 

Mr. CRAFARD. N-e-a-l. 

Mr. HUBERT. Where do they live? 

Mr. CRAFARD. Dallas, Oreg. 

Mr. HUBERT. Do they live together? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Do they have children? 

Mr. CRAFARD. They have two children. 

Mr. HUBERT. All right. What is- 

Mr. CRAFARD. Alice LaLaine Crafard. 

Mr. HUBERT. What is her husband’s name? 

Mr. CRAFARD. She is not married. She lives with my parents. 

Mr. HUBERT. How old is she? 

Mr. CRAF.~RD. She is 17. 

Mr. HUBERT. Hare you had any brothers or sisters who have died? 

Mr. CRAFARD. I have one brother that died. 

Mr. HUBERT. What was his name? 
Mr. CUFARD. Gary Harold Crafard. 

Mr. HUBERT. How old was he when he died? 

Mr. CRAFARD. Nine years old. 

Mr. HUBERT. When did he die? 

Mr. CRAFARD. 1954, I believe it was. 

Mr. HUBERT. Now, you have told us where and when you were born. Now, 

I ask you where you were born? 

Mr. CRAFABD. Farwell, Mich. 

Mr. HUBERT. How long did you live there after your birth? 

Mr. CRAF~RD. I am not snre of the length of time we lived right there. We 

lived around Farwell for 4 years, right around there. 

Mr. HUBERT. After those 4 years where did you go? 

Mr. CRAFARD. Went to California. 
Mr. HUBERT. What part? 

Mr. CRAFARD. San Joaquin Valley. 

Mr. HUBERT. How long did you stay there? 

Mr. CRAFARD. Approximately 6 years. 

Mr. HUBERT. That is until you were about 10 years old? 

Mr. CRAFARD. Ten years old. 

Mr. HUBERT. Did you go to school there? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. How much schooling did you finish there? 

Mr. CRAFARD. First four grades. 

hlr. HUBERT. Do you remember the particular place in San Joaquin Valley that 

you lived? 

Mr. CRAFARD. Well, I went to school at Woody, Calif., and Fairfax, Calif. 

Mr. HUBERT. All right. After leaving those places, and particularly the San 

Joaquin Valley, where did you and your parents move to? 

Mr. CRAF~RD. We moved back to Michigan. 
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Mr. HUBERT. What place, in Michigan? 
Mr. CILAFARD. Clare. 
Mr. HUBERT. C-l-a-i-r-e? 
Mr. CRAFARD. C-l-a-r-e. 
Mr. HUBERT. That is when you were 10 years old? 
Mr. CRAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. Do you remember it? 
Mr. CRAFARD. I can remember going back ; yea, sir. 
Mr. HUBERT. How long did you live there? 
Mr. CRAFARD. We lived in the vicinity of Clare then for about 4 years. 
Mr. HUBERT. Did you go to school there? 
Mr. CRAFARD. Yes ; until I graduated from eighth grade. 
Mr. HUBERT. Then what happened? 
Mr. CRAFARD. We moved to Port Huron, Mich. 
Mr. HUBERT. H-u-r-o-n. Mich.? 
Mr. CRAFARD. I attended school at Yale, Mich., Yale High School for 2 years, 

and then we moved back to California to the San Joaquin Valley again. 
Mr. HUBERT. Same place as before? 
Mr. CRAFARD. So; we moved to a little place called Plainview where I at- 

tended school for a year, Stratmore High School and from there we went to 
Oregon. I dropped out of school and enlisted in the U.S. Army, September 18, 
1958. 

Mr. HUBERT. Now, do I understand you to say then that you had 3 years of 
high school education? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Was that-were those satisfactory years? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HL~ERT. I mean you have credit for those? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. You lack 1 year to graduate? 
Mr. CRAFARD. I lack about 6 months of finishing high school. 
Mr. HUBERT. Where did you enlist? 
Mr. CRAFARD. I enlisted in Salem, Oreg. 
Mr. HUBERT. And what assignments were you given? 
Mr. CRAFARD. I enlisted in the antiaircraft. 
Mr. HUBERT. That is U.S. Army? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Where did you get basic training? 
Mr. CRAFARD. Fort Ord. 
Mr. HUBERT. How long did you stay there? 

Mr. CRAFARD. I was in Fort Ord for 2 months and then I went to Presidio, 
San Francisco, where I was stationed at an air defense school for a period of 
2 months and then I was assigned to D Battery, 2d Missile Battalion, San 
Francisco Defense Organization. 

From there I went to Germany in April of 1959. I was transferred to Ger- 
many to Deisley Kersne, and I was stationed with the D Battery, 2d Missile 
Battalion there. I stayed there until Sorember of 1959 then I was transferred 
back to the United States where I was discharged Sovember 10, 1959. 

Mr. HUBERT. How long did you serve altogether? 
Mr. CRAFARD. Thirteen months. 
hlr. HUBERT. Is that the usual tour? 
Mr. CRAFARD. h’o, sir. The usual tour is 3 to 4 years. 
Mr. HUBERT. Well nojv, what caused you to get out. sooner? 
Mr. CRAFARD. As far as I understand it is the next thing to a medical dis- 

charge. 
Mr. HUW~T. What was it based upon, do you know? 
Mr. CRAFARD. General, under honorable conditions. 
Mr. HUBERT. You have a discharge reading general, under honorable condi- 

tions and you are non- taking from your pocket a document which is a photo- 
static copy, I take it? 

Mr. CRAFARD. Yes ; DD214. 
Mr. HUBERT. Of Defense Department Form 14. 
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Mr. CRAFARD. 214. 

Mr. HUBERT. 214. May I have a look at it? 

Do you have any objection, hlr. Crafard if we have a photostatic copy of this 

document that you hsre just shown me’! 

Mr. CRaFaRD. NO objection. 

Mr. HUBERT. So that it can be part of the record and we will give you back 

the original. 

Mr. CRaFARD. NO objection. 

Mr. HUBERT. Sow, what was the place of your discharge from the Army in the 

United States? 

Mr. CRAF.~RD. Fort Sheridan, Ill. 

Mr. HUBERT. When you were discharged, where did you go? 

Jlr. CR~FARD. I went to Kalkaska, Mich., where I resided with my brother-in- 

law and my sister. 
hlr. HWERT. Which one was that? 

Mr. CRAFARD. At the present time it is Mrs. Ingersol. At that time it was 

Mrs. Richard Clair Tenniswood. 

Mr. HUBERT. She had been married twice then? 

Mr. CR4FARD. Yes, sir. 

i\Ir. HURRRT. Well, then we had better get that information about her. Who 

was her first husband? 

Mr. CRAFARD. Richard Clair Tenniswood. She had two children, two girls 

by him. 
Mr. HUBERT. How was that marriage dissolved? 

31r. CRAFARD. By divorce. 

Mr. HUBERT. Do you know the grounds? 

Mr. CRAFARD. I am not sure of the grounds, sir. 

Mr. HUBERT. Did she divorce him or did he divorce her? 

Mr. CRAFTGIRD. I believe she divorced him. I am not positive about that. 
hlr. HUCRRT. Did you know him? 

Mr. CR~FARD. Yes, sir ; I knew him very well. 

Mr. HUBERT. Do you know where he is? 

Mr. CRAFARD. He lires at Port Huron, Mich., just out of Port Huron, Mich. 
hlr. HUCERT. What business is he in? 

hlr. CRAFARR. Farmer. 

Mr. HUBERT. Has he remarried? 

Mr. CRAFARD. He plans to remarry this summer. 

hfr. HUBERT. Have you seen him recently? 

Mr. CF.AF~RD. Last time I saw him was about 2 months ago. A little over 

that. 

Mr. HUBERT. About how long did you stay there? 

Mr. CRAFARD. I stayed there for about, let’s see, I stayed there until the fol- 

lowing spring, in April. 

Mr. HUBERT. That would have been April of 19601 

Mr. CRAFARD. April of 1960. Then I went back out home to Oregon. 

Mr. HUBERT. When you left the U.S. Army, did you have any money? 

Mr. CRAFARD. How is that? 

Mr. HUBERT. When you left the U.S. Army did you have any money? 

hlr. CRAFARD. Just what I got from my discharge pay. 

hlr. HWERT. How much was that? 

Mr. CUFARD. I believe I bad right around $400 all together. 

Mr. HUBERT. Is that all you had? 

hlr. GLAFARD. That is all I had ; yes, sir. 

hlr. HUBERT. I mean is that all the property you had of any sort whatsoever? 

hlr. CRAFARD. I had a few items of personal clothing. 

hlr. HUBERT. I mean you had no items such as rings or jewelry or things of 

that kind? 

Mr. CRAFARD. No, sir; I never wear jewelry, rings. 

Mr. HWERT. Did you have an automobile? 

Mr. CR~FARD. No, sir; not at that time. 

hlr. HUBERT. You didn’t own any real estate, I take it? 

h1r. CRAFARD. No, sir. 

406 



Mr. HUBERT. You didn’t hare any cash but what you said? 
Mr. CRAFAR~. That is right. 

Mr. HTBERT. n’ould it be correct to estimate that your total worth other 

than the cash you just mentioned at that time was less han a hundred dollars? 

Mr. CRAF~RD. I would say so; yes. 

Mr. HTBERT. Now, how long did you stay with your sister? 

Mr. CRAFARD. I stayed with them for about 6 or 7 months. 

Mr. HUBERT. Did you work? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Where? 

Mr. CRAFARD. In the pulpwoods. 

Mr. HVBERT. R’hat does that mean? 

Mr. CRBFARD. we were cutting pulpwood. 

Mr. HUBERT. TThat did that pay? 
Air. CRAFBRD. It Was piece work. \Ye was making about $8 a cord. 

Mr. HUBERT. About how much would that amount to a month? 

Mr. CRAFARD. Oh, man. 

Mr. HUBERT. Just an estimate? 

Mr. CRAFaRD. Probahly right around $499 

Mr. HCBERT. That would be net before taxes, wouldn’t it? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Did you assist your sister financially for board and so forth? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir; we was working together, my brother-in-law and I. 

Mr. HUBERT. \Yhat I mean was were you able to save any money? 

Mr. CRAFARD. I\‘0 ; I didn’t save any money there. 

Mr. HUBERT. You did not. You stayed there about 7 months? 

Mr. CRAFARD. About 7 months. 

Mr. HUBERT. IThere did you go then? 

Mr. CRAFARD. Then I went back out home. 

Mr. HUBERT. That is to say where? 

Mr. CRAFARD. To Dallas, Oreg. 

Mr. HUBERT. At the time you made the move then from the home of your 

sister to Dallas, Oreg., how much money did you have then? 

Mr. CRAFARD. About $150, enough to go out there. 

Nr. HUBERT. Is it fair to state that you had spent all the money you had 

earned by working plus a good part of the savings or the money you had received 

from the Army? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. So that upon arrival at your parent’s home in Dallas, Oreg., 

you I-ad approximately $150. 

Mr. CRAFARD. I was almost broke when I arrived home. 

Mr. HUBERT. Did you have any other type of property? 

Mr. CRAFARD. So, sir. 

Mr. HUBERT. Can you fix the time of your arrival back in Dallas, Oreg.? 

Mr. CRAFARD. It would have been in March of 1960. 

Mr. HUBERT. All right. How long did you stay there? 

Mr. CRAFARD. My main residence then up until this last fall has been Dallas, 

Oreg. I have done a lot of traveling around. 
Mr. HUBERT. 1Vhat did you do to support yourself from the time you returned 

to your parents in March 1960? 

Mr. CRAFARD. I went to work in the fruit- 

Mr. HUBERT. In the fruit what? 

Mr. CRAFARD. In the fruit. picking fruit. Then I went to work in a cannery. 

Then I was gone for a while and I worked with the carnivals when I was gone. 

Mr. HUBERT. I think we had better get some details about that. How long 

did you work with the fruit industry? 

Mr. CRAFARD. Probably right around a month. 

Mr. HUBERT. That would have been in the spring of 1960? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Then you went to the cannery? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How long did you work there? 

731-229 o-64---vol. XIII-27 407 



Mr. CRAFARD. I worked there for about 6 months. 
Mr. HUBERT. What did you make there? 

Mr. CRAFAFXI. I was making a $1.15 an hour. 
Mr. HUBERT. What did it net you before taxes by the month about? 

Mr. CRAFARD. I would say probably right around $406 for the month. 

Mr. HUBERT. When did you leave your parent’s home? 

Mr. CRAFARD. I couldn’t give you an exact date on this, sir. 

Mr. HUBERT. Well, would it be fair to say it was about ‘7 months after you 

arrived there from Michigan? 

Mr. CRAFARD. It was in the spring of 1961. I believe, probably in April of 

1961. 
Mr. HUBERT. So that in fact you were with your parents after you moved 

from Michigan to Dallas, Oreg., for approximately 1 year? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Of which time you say you worked about 7 months? 

Mr. C~AFARD. I went to school for about 6 months out of it, about 5 or 6 

months out of the year, I attended high school. 

Mr. HUBERT. Did you finish? 

Mr. CRAFARD. So, sir. 

Mr. HUBERT. What high school was that? 

Mr. CRAFARD. Dallas High. 

Mr. HUBERT. Oregon? 

Mr. CRAFAXJ. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. You were not earning anything then? 

Mr. CRAFARD. R’o, sir. 

Mr. HUBERT. I take it that you left Dallas, Oreg., about April in 1961, is that 

correct? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Where did you go next? 
Mr. CRAFARD. I went to California where I joined the carnival. 

Xr. HUBERT. What part of California? 

Mr. CRAFARD. Let’s see, in Oroville, Calif., where I joined the carnival. 

Mr. HUBERT. Oroville? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. What carnival was it? 

Mr. CRAFARD. Royal West Golden Gate combined. 

JIr. HUBERT. Royal West Golden Gate combined? 

3lr. CRAFARD. Yes. . 

Mr. HUBEBT. What type of carnival was it? 

Mr. CRAFARD. It was more or less about the general run of the mill for a 

carnival. Mostly rides. 

Jlr. HUBERT. When you say “carnival” you are talking about a place where 

they have these rides for children and so forth? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

?rLr. HUBERT. How big a carnival was it, I mean, how many people were 

involved? 

Mr. CRAFARD. It is pretty hard to say exactly. 

Mr. HUBERT. What did you do with it? 

Mr. CRAFARD. I was working with the circus that was attached to the carnival. 

Mr. HUBERT. Animal circus? 

Jlr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. They all traveled as a group? 

1lr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. How long were you with that, in that sort of a group? 

Nr. CRAFARD. I n-orked that for about 3 or 4 weeks. 

Mr. HURERT. That is all, 3 or 4 weeks? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. All right, where did you go to next? 

Mr. CRAFARD. I traveled through Georgia where I joined another carnival in 

Georgia, -Jerry Lepke Ten in One. 

Mr. HUBERT. What sort of a side show was it? 
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Mr. CR.\FARD. He had the sword box, ladder of swords, fire eater, two-headed 
baby show. and a snake girl show. 

Mr. HUBERT. What did you do at that carnival? 
JIr. CR~F~RI). Roustabout and barker. 
Mr. HUBERT. How long were you with them? 
JIr. CR~F~RD. I was with Lepke for about a week. 
Mr. HVBERT. All right. After that? 
Mr. CRAFARD. Then I went to Xichigan. 
Mr. HUBERT. Where did you stay there? 
Mr. CRAFARD. I visited with my sister and my brother-in-law again for a 

little while for about 2 weeks. 
Mr. HUBERT. Which one? 
Mr. CRAF~RD. Tenniswood. Then I went to Detroit where I joined a klddy- 

land setup. 
Mr. HUBERT. That is sort of a carnival strictly for children? 
Mr. CRAFARD. Yes ; parking lot carnival. 
Mr. HUBERT. About what time was that then? 
Mr. CRAFARD. I believe that was in the fall of 1961. 
Mr. HUBERT. IIon long did you stay with that organization? 
Mr. CRA~~RD. I was with him for about 2 weeks. 
Mr. HUBERT. Then what did you do? 
Ah. CRA4FARD. I went back t0 Dallas, Oreg. 
Mr. HUBERT. When you got to Dallas what did you do? Oregon, I mean. 
Mr. CRAFARD. 1 went to work part time at the Muir and McDonald Leather 

Tannery and then I went to work for Boise Cascade Valzets Division for the 
Boise Cascade Plywood. I worked for them until in June of 1962, June lOth, 
1962. 

Nr. HUBERT. How long then did you work for them? 
Jlr. CRAFARD. For about 6 months, I believe it was. 
Mr. HUBERT. What were you making there? 
Mr. CRAFARD. I was making, I believe, $2.25 an hour. 
Mr. HUBERT. About what did it amount to by the month before taxes? 
Mr. CR~FARD. About $400, $4.50. 
Mr. HUBERT. You were not married at this time? 
Ur. CRAFARD. Xo, sir. 
Mr. HUBERT. Were you able to save money? 
Mr. CRAFARD. I was spending my money just about as fast as I made it. I 

was traveling, paying for transportation back and forth to work, buying clothes. 
By that time I had bought a motorcycle or a motorbike, and I bought a few 
items, I bought a refrigerator for my mother or a dryer for my mother at that 
time. 

Mr. HUBERT. Sow, we have some information that you worked for Federal 
Aviation Agency through July and October of 1060 in Los Angeles? 

Mr. CRAFARD. Yes; in Los Angeles-I believe they were out of Los Angeles, 
where I worked for them that was over in Nevada. 

Mr. HUBERT. What kind of work did you do? 
31r. C~arAan. Surveyor’s assistant. I had forgotten I had worked for them. 
Mr. HUBERT. Can you tell us anything about your employment with Stewart- 

Hill in Berkeley, Calif., 1652 Dwight Way, Berkeley, Calif? 
Mr. CRAFARD. 1 don’t remember even. 
Mr. HUBERT. That would have been between July and September of 1960? 
l\lr. CRAFARD. I don’t remember. 
Nr. HUBERT. Do you remember working for the Teer Plating Co., Dallas, Tex. 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Tell us about it, please. 
Mr. CRAFARD. I believe I worked for them 2 or 3 weeks, something like that. 
Mr. HCBERT. How much did you make with them? 
;\lr. CRUARD. I was making a dollar and a quarter an hour while I worked 

for them. I believe when I left there my last check was either $63 or $35. 
Mr. HTBERT. Is that the first time you had ever been in Dallas, Tex.? 
Mr. CRAFARD. Let’s see, I believe it was, I am not certain of that. 
Mr. HUBERT. That was between April and June of 1961, was it not? 
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Mr. CRAFARD. I belieye so. The way I hare traveled around, I had a lot of 

jobs I even forgot about almost. 

Mr. HUBERT. What was this Muir Co. you were talking about? 

Mr. CRAFARI). It was a leather tannery. 

Mr. HTRERT. In Dallas, Ore&? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HKBERT. Muir McDonald? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HCBERT. At 111 Street. Is that Dallas, Tex.. or Dallas, Oreg.? 

Mr. CRAFARD. Dallas, Oreg. 
Mr. HUBERT. You worked for them for about almost year, with a couple of 

time outs, didn’t you? 

Air. CRAFaRD. Altogether I worked for them about 18 months. But includ- 

ing the time I worked part time and I worked part time for them for a while 

while I was working for J. C. Tracy. 

Mr. HTZBERT. What was J. C. Tracy? 

Mr. CRAFARD. That is a cannery in Dallas, Oreg. 

Mr. HCBERT. So that during one period you were working two jobs-with 

Muir McDonald and with .J. C. Tracy? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir; I worked for Muir and McDonald an hour and a half, 

2 hours, maybe 3 hours a Keek. 

Mr. HUBERT. Did you ever work for Ablon Poultry CO.? 

Xr. CRAFARD. Yes, sir; that n-as after I was married. 

Mr. H~XERT. That was where? 

Mr. CRAFARD. In Dallas, Tex. At that time I was residing at the Letot Trailer 

Park with my wife and family. 

Mr. HUBERT. When did rou leare Dallas, Oreg., then? 

Mr. CRAFARD. When I went to work there, you mean? 

Mr. HUBERT. You had gone to Dallas, Oreg., I think it was in the spring of 

1961, wasn’t it? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. And you stayed there really about 18 months, right, working 

for Muir McDonald? 

Mr. CRKFARD. All together. 

Mr. HUBERT. When you left Dallas, Oreg., you were not married, mere you? 

Mr. CRAFARD. The last time I left Dallas- 

Mr. HUBERT. So; I am talking about the time you left in the latter part of 

1962 or early 1963. 
Mr. CRAFARD. I was married June of 1962. 

Mr. HUBERT. So yo’ur wife lived with you for some time in Dallas, Oreg.? 

Mr. CRAFARD. For about 6 months n-e was living in Dallas, Oreg., from June 10 
until I believe in December. 

Mr. HUBERT. Where were you married? 

Mr. CRAFARD. I was married in Dallas, Oreg. 

Mr. HUBERT. Where was your wife from? 

Mr. CRAFARD. Originally from Texas. 

Mr. HUBERT. What was her name? 

Mr. CRAFARD. Her maiden name was Wilma Jean Case. 

Mr. HUBERT. C-a-s-e? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Had she been married before? 

Mr. CRAFARn. Yes. 

Mr. HUBERT. What was her husband’s name? 

Mr. CRAFARD. Donald Johnson. 

Mr. HUBERT. How many times \yas she married before she married you? 

Mr. CRAFARD. Just the one time. 

Mr. HUBERT. Where did you meet her? 

Mr. CRAFARD. I met her in Amarillo, Tex. 

Mr. HUBERT. When? How long before you married? 

Mr. CRAF.~RD. I believe it was in 1961. 

Mr. HUBERT. What part of 1961? 

Mr. CRAFARD. In the spring, I believe, it would hare been in March of 1961. 
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Mr. HUBERT. You knew her about 15 months then before you got married? 
Mr. CRAFARD. All told; yes. 
Mr. HUBERT. Were you working in Dallas at the time you met her? 
Mr. CRAFARD. I wasn’t employed at the time I met my wife. 
Mr. HUBERT. How did you meet her? 
Mr. CRAFARD. I met her at the Salvation Army in Amarillo, Tex. 
Mr. HUBERT. What was she doing? 
Mr. CRAFARD. She was there with her husband Donald Johnson at that time. 
Mr. HUBERT. She was living with him? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. When was she divorced from her husband? 
Mr. CRAFARD. She was dirorced in 1962, I believe, in April, I am not sure. 
Mr. HUBERT. All the time you were living up in Oregon with your parents, 

did you see her or correspond with her? 
Mr. CEAFARD. No ; I hadn’t saw her for a year. 
Mr. HUBERT. You had not seen her for a year when you married her? 
Mr. CRAFARD. No, sir ; I had-1 went to Dallas, Tex.. trying to find her. From 

Dallas, Tex., I went to Las Vegas, Nev., where I got in touch with her and where 
we corresponded for a period of about 5 months. 

Mr. HUBERT. I gather from what you say that your interest in her as a per- 
son to be your wife grew up during this period? 

Mr. CR~FARD. Mostly, yes, sir. 
Mr. HUBERT. And she agreed to marry you and came up to Dallas, Oreg., to 

do so? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Did she work while you were living in Dallas, Oreg.? 
Mr. CRAFARD. No, sir ; she lived with my parents. 

Mr. HUBERT. And so did you? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. IIUFIERT. Do you have any children? 
Mr. CRAFARD. I hare one child by her. She has a stepson, I have a stepson, 

her son. 
Mr. HUBERT. She had a son by the first marriage? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. What is that son’s name? 
Mr. CRAFARD. Don Johnson, Billy Don Johnson. 
Mr. HUBERT. How old is he? 
Mr. CRAFARD. He is 2 years old approximately. 
Mr. HOBEET. He is 2 years old now? 
Mr. CRAFARD. He was 2 years old in December. He will be 254. 
Mr. HUBERT. And you have a child by her? 
Mr. C~FARD. Yes, sir; Robert Johnson. 
Mr. HUBERT. When was that child born? 
Mr. C~AFARIX He was born March 10, 19m-March 2, excuse me. 
Mr. HUBERT. When did you move to Dallas, Tex.-let’s take it chronologically. 
What happened after you left, where did you go after you left Dallas, Oreg.? 
Mr. CRAFARD. I went to California, I left Dallas, Oreg.. the first day of March 

1963. I went to California where I spent the month, spent about 3 or 4 weeks, 
then I went to Dallas, Tex., where my wife was living. We had a recon- 
ciliation. 

Mr. HUBERT. Before you tell us about the reconciliation, you had better tell 
us about the breakup because I don’t think that is in the record yet. 

Mr. CRAFBRD. We-she had left me about 6 months after we married, and I 
stayed in Dallas, Oreg. 

Mr. HUBERT. So she left you about December 1962? 
Mr. CRAFARD. Yes; I stayed in Dallas, Oreg., for about 6 months after that. 
Mr. HUBERT. She was pregnant then, was she not? 
Mr. CRAFARD. To my knowledge, as far as I know ; yes. 
Mr. HUBEBT. The child was born in March of 1963. 
Mr. CRAFARD. Well, I will tell you the truth, the doctor has some doubts him- 

self so I couldn’t say. 
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Mr. HUBERT. I mean she was pregnant when she left is what I mean in De- 
cember. I think we are thinking about two different things. 

Mr. CRAFARD. So. I believe we are thinking about the same thing. 
Mr. HUBERT. I am not asking you whether she was pregnant when you mar- 

ried her. 
Xr. CR.IFARD. So; I know that. 
Mr. HUBERT. I am asking you whether she was pregnant when she left you 

in December of 1962. because you have just told us that the child n-as born in 
March of 1963. 

Xr. CRA~.~RD. I will put it this way. \Vhen the doctor was informed she had 
a child, her doctor was then informed she had a child, he was very shocked 
and surprised that she had had a child, and she was his patient in May of 1962. 
He operated on her in May of 1902. So in other words, there is some doubt 
as to the fact that the child was mitle and actually there is a little doubt as to 
Ihe child is actually hers. 

Mr. HVBERT. \Vell, I wish you \vould explain that latter part. How can 
there be some doubt that the child is hers? 

Mr. CRAF~R~. I don’t really understand it entirely myself. But the doctot 
that performed the operation when he was informed she had had the child he was 
very shocked and very surprised that she had had a child. He wouldn’t say 
any reason for being so but he was. But I took him-1 had understood from 
him that she wouldn’t be able to have a child for about 2 years after the 
operation. 

Mr. HUBERT. What was the cause of your breakup? 
Mr. CRAFARD. That, I do not know. 
Mr. HUBERT. You mean she just left? 
Mr. CRAFARE Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Did she leave any notes or anything? 
Nr. CRAFARD. She didn’t leave anything. I went to work on Tuesday morn- 

ing and come home Tuesday and she was gone. 
Mr. HUBERT. With her child? 
Mr. CRAFARD. With the boy; yes. 
Mr. HUBERT. Did you attempt to find her? 
Mr. CRAFARD. I put a tracer on her. 
Mr. HUBERT. Well now, when you say you put a tracer, what do you mean? 
Mr. CR~FARD. I had the law put a tracer out on her. 
Mr. HUBERT. As a missing person? 
Mr. CRAFARD. As a missing person; yes, sir. 
Mr. HUBERT. Did you get any reports? 
Mr. CUFARD. Xo, sir; I didn’t. 
Mr. HUBERT. When did you next see her or hear from her? 
Mr. CRAFARD. I heard from her in February of 1963. The latter part. 
Mr. HUBERT. In what way? 
Mr. CRAFARD. She wrote to me and told me that she was going to have the 

baby, and then in March of 1963 I received a letter in California, my folks had 
sent down to me, from her saying that she had had the baby and would love for 
me to come see the baby if I wanted to. And I went to Dallas, Tex. And we had 
a reconciliation. 

Mr. HUBERT. What date did you arrive in Dallas, do you know? 
Mr. CRAFARD. Let’s see, right around the 14th, I believe. 
Mr. HUBERT. Of March? 
Mr. CRAFARD. Of March. 
Mr HUBEBT. Did you have any money then? 
Mr. CLAFARD. No, sir. 
Mr. HUBERT. Have any other kind of property? 
Mr. CRAFARD. No, sir ; just a few clothes. 
Mr. HUBERT. Is it fair to say you were, pretty broke? 
Mr. CRAFBRD. Yes, sir; I was. 
Mr. HUBERT. Where was she living? 
Mr CRAFARD. She was at that time staying with her mother and father in 

Dallas, Tex. 
Mr. HUBEBT. At what location? 
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Mr. CRBFARD. At Letot Trailer Park. 

Mr. HUBERT. How do you spell that? 

Mr. CR.%FARD. L-e-t-o-t. 

Jlr. HUBERT. Where is that located? 

Mr CRAFARD. On Lombardy Lane. 

Mr. HVBERT. Did you live with her then? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. What did you do. get another trailer? 

Mr CR-%F.~RI). For about a week I lived there with her and her parents. I 

went to work at the Ablon Poultry and her parents moved away and then for a 

while her brother and her sister-in-law lived with us; we lived together for a 

while. 

Mr. HUBERT. At Letot’s? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. What is their name? 

Ur CRAFARD. It is John Case, Mr. and Mrs. John Case. 

Mr. HUBERT. Where do they live now? 

Mr. CRAFARD. I have no idea of their present address. 

Mr. HUBERT. When did you go to work in Dallas, Tex? 

Mr. CRAFARD. About a week after I arrire,d there. 

Mr. HUBERT. Where? 

Mr. CRAFARD. At Ablon Poultry. 

Mr. HUBERT. What kind of work were you doing there? 

Mr. CRAFARD. I was working in the hanging racks, hanging chickens. 

Mr. HUBERT How much were you making there? 

Mr. CRAFARD. $1.10 an hour. 

Mr. HUBERT. How much did that amount to by the month? 

Mr CRAFARD. Probably right around $200, $225, right around there; I am not 

sure. 

Mr. HUBERT. You were still living with your wife then? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. What happened after that? 

hlr. CRAFARD. I went to work at the Porter Building Co. in Dallas, Tex. 

Mr. HUBERT. Where is that located? 

Mr. CRAFARD. Harry Heinz Circle. 

Mr. HUBERT. Is that the outfit called the Valley Office and School Equipment 

Co? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. Did you work for that company? 

Mr. CRAFARD. I believe I did for a little while. It wasn’t very long. 

Mr. HUBERT. What about the Office Building Co. that you were talking 

about, how long did you work for them? 

Mr. CRAFARD. 1 don’t remember, I don’t even remember working for the com- 

pany actually. 
Mr. HUBERT. I am talking about the first one you mentioned yourself. 

Mr. CRAFARD. The Porter Building Co? 

Mr. HUBERT. Yes. 

Mr. CBAFARD. I worked for them for about a month or a month and a half. 

Mr. HUBERT. After that who did you work for? 

Mr. CRAFARD. We went to Washington, the State of Washington, to Mount 

Angeles or Port Angeles in the State of Washington. 

Mr. HUBERT. About when was that? 

Mr. CRAFARD. I believe that was in May or-it was in June, I believe it was. 

Mr. HUBERT. When you say “we” you mean you and your wife and your two 

children? 

Mr. CRAFARD. And my two boys. 

Mr. HUBERT. How did you travel? 

Mr. CWFARD. We went up by bus. 

Mr. HUBERT. Had you been able to save any money then? 
Mr. CRAFARD. I had money when we left there, I had been able to save some 

then. We stopped in California and I worked for a while 2 or 3 weeks in 

California. 
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Xr. HCBEKT. Where did you work? 
Mr. CR~\F;\RI). With a carnival. Then we went on up to Port Angeles, Wash. 
Mr. HUBERT. Port Angeles? 
Mr. CRBFARD. Yes, sir. 
JIr. HUBEKT. How long did you stay there? 
Mr. CUFARU. We was there for about 6 weeks. 
Jlr. HUBERT. Until what date? 
1Ir. CR~FARD. I don’t remember the date. 
JIr. HUBERT. Well, it was the summer of 1963, wasn’t it? 
Xr. CRBFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Was your wife still with you? 
JIr. Caa~aan. Yes, sir : we 1Yere together at that time. 

Mr. H~BEI:T. All righ,t. What was your nest more? 
Jlr. CR~FARI). The nest thing happened she left me again. 
Xr. HTBERT. On what date was that? 
Mr. CUF.YRL). I couldn’t give J’OU a date on that either. 
Mr. HUBERT. Well- 
Mr. CRAJ?AR~. I can’t remember the dates too well. 
Mr. HGBERT. Well, it was the summer time? 
Mr. CRAFXID. Yes, sir: it was in the summer. I believe it was in the latter 

part of August or the middle of August, I am not sure. 
Mr. HUBERT. Did she leave any note this time when she left? 
Mr. CR~FARD. She left a note with some friends of ours in Port Angeles, Wash. 
Mr. HUBERT. What was the cause of her leaving, did she say? 

Xr. CRAFARD. She didn’t say. 
Mr. HLBERT. Did she leave any forwarding address? 
Mr. C~F~RD. She had went to my brother’s in Los Angeles, Calif. 
,Nr. HUBERT. Which brother was that, that is the one in the Army? 
Mr. CRAFARD. Crafard, yes, sir; Edward D. 
Mr. HUBERT. How long did she stay with him? 
Mr. CRAFARD. She was there about 2 weeks. 
Mr. HUBERT. Where did she go? 
Mr. CRAFARD. He brought her up to my folk’s place, I went from Washington 

down to my folk’s place. 
Xr. HUBERT. That is Dallas, Oreg.? 
Mr. CRAFARD. He brought her up to my folk’s there, in Dallas, Oreg. 
Mr. HUBERT. Did you hare a reconciliation again? 
Mr. CRAFARD. We tried a reconciliation. It didn’t work out. 
Mr. HUBERT. So what happened? 
Mr. CRAFARD. So subsequently, about 3 weeks later, I left home, my folk’s place. 
Mr. HUBERT. You left her there? 
Mr. CRAFARD. So, sir. 
Mr. HUBERT. She had already gone? 
Mr. CFAFARD. So ; she was still there over at my folk’s place. 
Mr. HUBERT. That is what I mean, you left her there? 
Mr. CRAFARD. Yes; I left her there. 
Mr. HUBERT. Judging by the time schedule you had mentioned that would have 

been around the middle of September, is that correct? 
Mr. CRAFARD. I believe so ; I am not sure. 
Mr. HUBERT. Where did you go? 
Mr. CRAFARD. Let’s see, I went to California. I went down on the coast and 

I worked for a Chinese man down there raising strawberries. 
Mr. HUBERT. How long did you stay there? 
Mr. CRAFARD. I \vas there for about a week. And from there I went to Long 

Beach, Calif. I went to work on the new Playland down on Long Beach. I 
was there for about a month, I believe it was. Then I went to Barstow, Calif., 
where I went to work for produce out there. 

Mr. HUBERT. What was the name of that? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember the name of that outfit. 
Mr. HUBERT. How long did you stay there? 
Mr. CBAFAED. I was with him for about 3 or 4 weeks, I believe it was. 
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Mr. HUBERT. I take it that these jobs simply gave you enough money to live on 
and save uy a little so you could move to the next place? 

Mr. CR~F~RD. That is right. 
Mr. HCBERT. All right. After that where did you go? 
Xr. C~AFARD. I went to Michigar 
Mr. HUBERT. What place there? 
Mr. CRAFARD. Fife Lake, Mich. 
Mr. HUBERT. Where did you live there? 
Mr. CRAFAKD. I was there overnight. My sister and brother-in-law, Ingersol 

lived there, and- 
Mr. HURERT. And you stayed with them? 
Mr. CUFARD. I stayed overnight there. 
Mr. HUBERT. Then where did you go? 
Mr. CRAFARD. Then I went to-down into the southern part of Michigan, I 

joined another carnival down there. 
Mr. HUBERT. What was the name of the carnival. 
Mr. CRAFARD. Happyland Amusements. 
Mr. HUBERT. Who was the owner of it? 
Mr. CRAFARD. I am just trying to think of the name. I can think of the first 

name but I can’t think of his last name. 
Mr. HUBERT. Suppose you give us that. 
Mr. CUFARD. His first name was Bob. There were two brothers owned it. 
Mr. HUBERT. How long did you stay with them? 
Mr. CRAF.IRD. I was with them for about 3 weeks. We traveled from Michigan 

to Memphis, Term. We played the Memphis Fair. 
Mr. HUBERT. How long did you stay in Memphis? 
Mr. CRAFIRD. We was there for 2 weeks. 
Mr. HUBERT. What was your next move? 
Mr. CRAFARD. My next move was, while I was in Memphis I quit them and 

went to work for Leonard Wood who owned a trabant. 
Mr. HUBERT. What is that? 
Mr. CRAFARD. It is one of the newest owned rides out, it is a German-made 

ride. 
Mr. HUBERT. Leonard Wood was his name? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir ; that was in Memphis, Tenn. 
Mr. HUBERT. And you joined him really to move, is that right? 
Mr. CRAFARD. No. I made the move with a friend of mine. 
Mr. HUBERT. I understood that you were working with the circus or carnival 

operated by a man named Bob and his brother? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And you quit them to join Leonard Wood’s outflt. 
Mr. CRAFARD. Yes; it was better pay. 
Mr. HUBERT. How long did you stay with Wood? 
Mr. CRAFARD. I was with them for, I think it was the last 4 days of the fair, 

about 4 days. 
Mr. HUBERT. Then you quit him? 
Mr. CRAFARD. Actually I got fired from him. There was a girl there that 

kept hanging around the ride and we couldn’t get rid of her and everybody 
tried to get rid of her. She thought she was in love with me or something. 

Mr. HUBERT. So Leonard Wood fired you? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And what did you do next? 
Mr. CRAFARD. I traveled to Dallas, Tex. 
Mr. HUBERT. How did you travel? 
Mr. CRAFARD. With a friend of mine, Mickey Spillane. 
Mr. HUBERT. Mickey who? 
Mr. CRAFARD. Mickey Corday. 
Mr. HUBERT. How do you spell the last name? 
Mr. CRAFARD. C-o-r-d-a-y. 
Mr. HUBERT. How did you travel? 
Mr. CRAFARD. Traveled down in his car. 
Mr. HUBEBT. Where is he from, do you know? 
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Mr. CRAFARD. I don’t know where his home is. 
Mr. HUBERT. Did you know him prior to this time? 
Mr. CRAFARD. I had seen him prior to this time and heard of him prior to this 

time. 
Mr. HCBERT. I mean it wasn’t a hitchhike? 
&-. CRAF.~RD. No, sir; I met him at the fairgrounds in Dallas, Tex., or in 

Memphis. 
Mr. HUBERT. Did you drive straight to Dallas? 
Mr. CRAFARD. We drove straight to Dallas, Tex. 
Mr. HUBERT. Now when you arrived in Dallas, what did you do? 
Mr. CRAFARD. I went to work with an outfit “How Hollywood Makes Movies” 

setup in the Dallas, Tex., State Fair. 
Mr. HUBERT. Who was that? 
Mr. CRAFARD. Deke Miles and Bob Craven. 
Mr. HUBERT. Had you known them before? 
Mr. CBAFABD. No. 
Mr. HUBERT. What date was that? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember the date on that. It was the first day of the 

fair. 
Mr. HUBERT. It was the first day of what fair? 
Mr. CRAFARD. The Dallas, Tex., State Fair. 
Mr. GRIFFIN. This was in the fall of 19631 
Mr. CRAFARD. Tes. 
Mr. HUBERT. How much money did you make with them? 
Mr. CRAFARD. I made $5 a day. 
Mr. HUBERT. Where did you live? 
Mr. CRAFARD. I stayed in the tent. I was night watchman in the tent. They 

had a lot of props and equipment in the tent. 
Mr. HUBERT. In the meantime what happened to your wife? 
Mr. CRAFARD. I had no idea. 
Mr. HUBERT. To this day? 
Mr. CRAFARD. To this day, I found out what had happened later but right now I 

have no idea where she is at. 
Mr. HUBERT. How long did she stay with your parents after you left? 
Mr. CRAFARD. She was there with my parents for about 2 or 3 weeks and then 

she took a job babysitting. She stayed there for about a week and then she 
took sick I understand and was in the hospital for about 3 days. Was back 
with my parents for about a week and then they went to Dallas, Tex. She left 
the boys with my parents. was in Dallas, Tex., for 2 or 3 weeks, then she went 
back up home and picked the boys up and the last I had heard of she had went to 
Cuba, MO., and left the boys with a woman there in Cuba, MO., and was paying 
her to take care of the boys. 

Mr. HUBERT. How did you find out all this? 
Mr. CRBFABD. This woman in Missouri wrote to my mother, that is how 

I found out she had been there and my mother told me what had happe,ned 
when she was still with them. 

Mr. HCBERT. What is the last word you heard from your wife? 
Mr. CRAFABD. How is that? 
Mr. HUBERT. What is the last time you heard anything about her? 
Mr. CRAFJRD. The last time I heard anything about her, had any news or had 

any knowledge of her whatsoever was about, on Saturday the 7th, March 7 of 
this year. 

Mr. HUBERT. You don’t know where she is now? 
Mr. CRAFABD. No, sir. 
Mr. HUBERT. Has she the children? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir ; she has got the children. 
Mr. HUBERT. When did you first meet Jack Ruby? 
Mr. CRAFARD. I met Jack Ruby about the third day of the Dallas, Tex., State 

Fair, at the fairgrounds. 
Mr. HUBERT. Tell us about how you met him. 
Mr. CRAFABD. He was backing the-Mr. Craven and Mr. Miles, and he come 

out there to talk to them. 
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Mr. HCDERT. Were you present when ther spoke? 

Mr. CR.~FARD. I was out front when he come out there. 

Mr. HUBERT. Did he seem to know them or- 

Mr. CR.4F.4RD. He knew them. They were aCQUainted. 

Mr. HUBERT. They were acquainted? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HCBERT. You could tell that from the conversation? 

Mr. CRAFBRD. Yes, they just walked up to each other and shook hands and 

called each other by the first name. 

Mr. HUBERT. Do gou remember the substance of the conversation? 

Mr. CRAFAR~. Jlostlv the conversation had to do with a twistboard exerciser 

that Ruby was trying to promote. 

hlr. HUBERT. Well, go ahead. 

hIr. CRAFARD. And he was there for about a half, 45 minutes ,thnt evening, 

and it was 2 or 3 days later before I saw him again. 

hlr. HUBERT. Before you go on, would you tell ~1s how long after you joined 

the fair did you first see this man Ruby? 

Mr. CRAFBRD. About 2 or 3 days, about 2 days after 1 joined the fair. 

Mr. HUBERT. That would be about 2 days after the fair opened. 

hIr. CRAFARD. Yes. 

hlr. HUBERT. And the second time your saw him was about 3 days after that? 

hfr. CRAFARD. I believe so, yes. 

Mr. HUBERT. What was the occasion of seeing him the second time? 

hlr. CRAFARD. He came out there to talk to Mr. Miles and Mr. Craven. 

hir. HCBERT. Did you overhear that conversation? 

Mr. CRAFARD. No, sir: I did not. 

Mr. HVBERT. Do you know what was the purpose of the conversation? 

Mr. CRAFARD. I believe hlr. Miles-he had brought some props, a couple of 

prop chairs, some chairs used for props and a mirror used for a prop to he used. 

Mr. HUBERT. Jack Ruby brought that out to them? 

hlr. CRAFARD. Yes. 

hIr. HTBERT. What was his interest in this fair? 

Mr. CRAFARD. I had no idea. 

Mr. HUBERT. Did he have any financial interest? 

Mr. CRAFARD. He had some financial interest there. 

Mr. HUBERT. How do yowl know that? 

Mr. CRAFARD. Mr. Craven had told me, we had been talking and he told me 

that Ruby had some financial interest in it. 

Mr. HUBERT. Did he indicate what it was about, how much? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. HUBERT. Well, did Ruby put up money? 

Mr. CRAFARD. From what I understood he had put up some money. 

Mr. HUBERT. How much? 

Mr. CRAFARD. I have no idea. 
Mr. HUBERT. Did you hear Mr. Craven or Mr. hfiles talk about what percentage 

he might have in the interests of the project? 

Mr. CRAFARD. Ko, sir; whenever I was around Mr. Craven and Mr. hIiles I 

was pretty busy working most of the time. 

Mr. HUBERT. And you lived in the tent all the time? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Did you have any friends in Dallas? 

Mr. CRAFARD. There was a few people that I know there. 

Mr. HUBERT. Would you name them? 

Mr. CRAFARD. Well, at that time there was as far as I knew my brother-in-law, 

John Case, lived in Dallas. 
Mr. HUBERT. He still did? 

Mr. CRAFARD. And there was a few members of the church my wife and I 

went to still in Dallas there. 

Mr. HUBERT. Who were they? 

Mr. CRAFARD. Brother Lee Cooksey and Robert Roskydall I believe it is. 

Mr. HUBEBT. Who else? 
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Mr. CRAFARD. And that was about the only ones I knew around there right 
then. I met some people during that fair. 

Nr. HUBERT. As to these people you have named. how close a relationshil) 
did you develop? 

Mr. CR~FAR~. Just church members together. 
JIr. HUBERT. What church was that? 
Mr. CRAFARD. General A~ssembly and Church of the First Born. 
Mr. HUBERT. Where is it located? 
Mr. CRAFARD. Gut Sorth Dallas is all I can give you. 
Jlr. HUBERT. Was this State fair project called. “How Hollywood Makes 

Movies,” a success financially? 
Jlr. CTCAF~~RD. So ; it was an absolute failure. 
Mr. HUBERT. You mean people didn’t flock to it? 
Mr. CRAFARD. We went bankrupt, they went broke. 
Mr. HCBERT. You mean they closed before the fair closed? 
Mr. CRAFIRD. Yes, sir ; it was only open for about a week. I had heard rumors 

to the effect that Xr. Craven had wrote a lot of bad checks to start with. 
Mr. HTBERT. Were you paid any salary by them? 
Mr. CRAFARD. Mostly about all I got from them was expenses. It was sup- 

posed to be $5 a day but about all I got Kas my meals and cigarettes furnished. 
Mr. HUBERT. You got money from them? 
Nr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Well, did it actually close its doors and stop operating before 

the fair closed? 
Mr. CRAFARD. Yes ; about a week, it only ran about a week. 
Mr. HUBERT. And the fair lasted how long? 
Mr. CRAFARD. 2 n-eeks. When they left it was another outfit come in there with 

a dance band. 
Mr. HUBERT. When you say, “come in there,” you mean took over the space? 
Mr. CRAFARD. Took over the space in the same tent. 
l\lr. HUBERT. Did you stay with that outfit? 
Mr. CRAFARD. Yes ; I stayed with that outfit. 
Mr. HUBERT. What was the name of it? 
Mr. CRAFARD. I don’t believe they even had a real name for it. 
Mr. HUBERT. Tell us some of the people who were connected with it. 

Mr. CRAFARD. Let’s see. I can’t even-there was Big Jess, he was one of the 
big shots around the State fair there. 

Mr. HUBERT. Was he a musician? 
Nr. CRAFARD. So; he owns two or three rides on the fair grounds, permanent 

rides on the Dallas Texas State Fair Grounds. 
Mr. HUBERT. HOW was he connected with the organization that took the place 

of the other one? 
Mr. CRAFARD. He took up the lease, the rent on the tent, on the space, and had 

this other outfit come in. 
Mr. HUBERT. The other outfit I take it was a band? 
Mr. CRAFARD. Yes; musical band. 
XIr. HUBERT. How many pieces were there? 
Mr. CRAFARD. Let’s see, I believe it was three- and four-piece band. 
Mr. HUBERT. How was it supposed to make money? 
Mr. CRAFARD. Charged 50 cents to get in. 
Mr. HUBERT. You mean to listen to the music? 
Mr. CRAFARD. Mostly listen to the music. 
Mr. HUBERT. What else? 
Mr. CRAFARD. They had some couples on stage dancing. 
Mr. HUBERT. They had some what? 
Mr. CRAFARD. They had some couples on stage dancing. 
Mr. HUBERT. You mean couples from the audience? 
Mr. CRAFARD. At first and then they wouldn’t allow them to have couples on 

the stage from the audience any more so they hired a couple of dancers. 
Mr. HUBERT. Where did they hire them from? 
Mr. CRAFARD. Girls around the fairgrounds. 
Mr. HUBERT. Did they get any from Ruby’s place? 
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Mr. CRAFUD. One of the girls came out from Ruby’s place. 

Mr. HUBERT. What was her name? 

Mr. CRAFARD. Joy Dale. 

Mr. GRIFFIS. Dale? 

Mr. CRAFARD. Dale. I don’t know her real name. Her first name was Joyce 

from what I understood. 

Mr. GRIFFIK. Would you recognize the name Joyce McDonald? 

Mr. CRAFARD. I believe that was her last name, yes. 

Mr. GRIFFIN. But her stage name was Joy, not Joyce? 

Mr. CRAFARD. Joy Dale. 

Mr. HUBERT. What kind of a dance did she do? 

Mr. CRAFARD. About all she done was lvorked out front. She would get out 

front and more than anything just stand around out there. She would come out 

originally to help this “How Hollywood Makes Movies” setup. They used her 

as an attraction piece. 

Mr. HUBERT. Did Ruby bring her out there then? 

Mr. CRAFARD. I believe the first time she came out there I believe Jack brought 

her out there and introduced her to Miles and Craven. 

Mr. HUBERT. Did Jack have any interest in the second organization? 

Mr. CRAFARD. To my knowledge, no. Except that he knew the man who was 

managing the setup there. 

Mr. HUBERT. And you have given us his name, I think already. 

Mr. CRAFARL). Dusty was the name of the guy who was managing it. He was 
another carnival, carnie. He was managing it, Jess was backing it but Dusty 

was managing it. 

Mr. GRIFFIN. Do you know Dusty’s last name? 

Mr. CRAFARD. I can’t recall it. 

Mr. HUBERT. Where did he live? 
Mr. CRAFARD. I don’t know-let’s see, I think his home was somewhere in Ohio. 

Mr. HUBERT. Did he stay with the organization until the end of it? 

Mr. CRAFARD. He stayed with the organization until the law closed them down. 

Mr. HUBERT. Tell us about that. 

Mr. CRAFARD. The stage dancers got, the last day they was getting, pretty wild. 

Mr. HUBERT. You mean the last day of the fair? 

Mr. C~AFARD. No; the last day they was open. It was 2 or 3 days before the 

fair closed, they were getting pretty wild. 

Mr. HUBERT. What do you mean by that? 

Mr. CRAFARD. With their dancing ; it was getting real sexy. 

Mr. HUBERT. It wasn’t a striptease, was it? 

Mr. CRAFARD. No; more than anything they were using the “Dirty Dog,” and 

it can be made so filthy that it will almost turn a person’s stomach if they do 

it right. 

Mr. HUBERT. Do they actually use dogs in this dance? 

Mr. CRAFARD. No ; it is a dance called, “The Dog,” but they have got what they 

call “The Dirty Dog,” too. 

Mr. HUBERT. How many girls were involved in that? 

Mr. CRAFARD. There were two girls and one guy. 
Mr. HUBERT. One of those girls was the girl called Joy Dale? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. What was she doing at that time? 

Mr. CRAFARD. As far as I know Joy was just working at the club, Carousel 

Club at that time. 

Mr. HUBERT. She wasn’t connected with the show at the fair? 

Mr. CRAFARD. She hadn’t been out there but about one time after the dance 

outfit took over. 

Mr. HUBERT. Do you know the names of the girls on the stage? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember their names. 

Mr. HUBERT. Had they come from Jack Ruby? 

Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT How do you know that? 

Mr. CEAFARD. They met them on the fairgrounds. They put an ad and the 

girls contacted them. 
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Mr. HUBERT. Did Ruby come around to that second thing? 

Jlr. CRAFARD. He was around a cou~~lr of times. 

hlr. HUBERT. A couple of times? 

Mr. CRAFAR~. Yes. 

Mr. HUBERT. Did he stay very long? 

Mr. CRAFARI). Sot that I could notice. 

Mr. HUBERT. Who was he with? 

Mr. C~aFnnn. 1Iostly by himself when he came out there. 

hlr. HVBERT. How did you get to know him? 

Mr. CRAFARD. Well, just a couple of times talking to him around the fair- 

grounds there and he gave me a free pass into his club any time I wanted to 

go in. 

hIr. HUBERT. Did you go in? 

Mr. CRAFARD. Sot until after the fair closed when I went to work for Ruby. 

hlr. HUBERT. How much moner did you make at the fair altogether? 

JIr. CRAFARD. Altogether at the fair all I made was expenses. 

Mr. HUBERT. As I understood you had very little when you got there. 

Xr. CRAFARD. That is right. 

hfr. HUBERT. So that when the fair closed you were just about flat broke. 

Mr. CRAFARD. I was flat broke. 

Mr. HUBERT. What happened after the fair closed? 

Mr. CRAFARD. Ruby hired me then to tear some lumber down, a stage he had 

had there at the tent. He bought the lumber out of it and he had me tear that 
down and clean it up. 

hlr. HUBERT. Of course, the thing had been closed for 2 days before the fair 

closed itself? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

hir. HUBERT. And I don’t suppose it reopened in any other fashion? 

Mr. CEAFABD. No. 

Mr. HUBERT. How long did it take you to do the job that Ruby hired you for? 

Mr. CBAFARD. About 4 hours all told. 

Mr. HUBERT. And this stuff was moved? 

Mr. CRAFARD. Moved to the Carousel Club, downstairs in the Carousel Club 

where it was stored. 

Mr. HUBERT. Did you have anything to do with the moving? 

Mr. CRAFARD. Yes : helped move the lumber and clean it up. 

Mr. HUBERT. Then your original employment by Ruby was for that job alone? 

Mr. CRAFARI). When he hired me he said he had that for me that I could do 

and then he said I could stay, he wanted me to stay at the club that night, and the 

next day he talked to me and he had me stay with him. 

Mr. HUBERT. Tell us about your arrangement with Ruby? 

Mr. CRAFABD. Mostly, there was no set salary, any time I needed salary I 

put a draw slip in the till and take it out of the till. 

Mr. HWERT. What were you supposed to do? 

Mr. CRAFARD. Help clean the club up, work the lights on the girls on stage, 

answer the phone calls, answer the phone when he wasn’t there. Work on the 

bar if they needed me or anything like that. 

Mr. HUBERT. In other words, you did almost anything you were asked to do? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Where did you live at that time? 

Mr. GRAFARD. I stayed at the Carousel C,lub. 

Mr. HUBERT. What accommodations did they have for sleeping and so on? 

Mr. CRAFARD. We had a room with a cot in it. 

Mr. HUBERT. Whose room was it? 

Mr. CRAFARD. It had been at one time a dressing room for one of the stars he 

had in there, Jada, a stripper by the name of Jada. 

Mr. HUBERT. Was she there when you first went there? 

Mr. CRAFARD. When I first went there; yes. At that time I slept in Jack’s 

office. 

Mr. HUBERT. Then when you first went to the Carousel you slept in Jack’s 

office? 
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Mr. CRAFA~D. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Was there a cot there, too? 

Mr. CIUFARD. He had a couch in his office. 

Mr. HUBERT. When you first went there it was the day the fair closed or the 

day after? 

Mr. CRAFARD. The day after the fair closed. 

Mr. HLTBERT. Do you remember the date of that? 

Mr. CRAFARD. So ; I don’t remember the date. 

Mr. HUBERT. How long did you stay-strike that. 

How long did you sleep in Jack’s office? 

Mr. CRAFARD. For about a week. 

Mr. HUREBT. And then you moved into Jada’s room? 

Mr. CBAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Or dressing room, that is after she had gone? 

Mr. CRAFABD. Yes, after she had gone. 

Mr. HUBERT. And you stayed there until you left Anally? 

Mr. CBAFARD. I left the 23d of Sorember, I beliere it was. 

Mr. H~BEBT. What were your hours there? 

Mr. CRAFABD. ,4ny hours. I would just get up, I usually got up about 8 

o’clock in the morning and I would be lucky if I would get to bed before 

3 :30, 4 o’clock. 
Mr. HFBEBT. How come you would get up so early? 

Mr. CBAFARD. Get the club cleaned up. 

Mr. HUBERT. Wasn’t there a man to help? 

Mr. CBAFARD. I took care of that mostly myself. 

Mr. HUBERT. Do you know a man by the name of Howard who used to 

do that stuff? 

Mr. CRAFABD. Howard was a maintenance man. 

Mr. HUBERT. What did he do? 

Mr. CRAFA~D. Just maintenance, upkeep of the building. 

Mr. HUREBT. He didn’t do the actual janitorial work? 

Mr. CRAFAED. No. 

Mr. HUBERT. Cleauing up the cigarettes and that sort of thing? 

Mr. CRAFARD.; He had a young fellow by the name of .Sndrew who was his 

assistant manager. 

Mr. HUBERT. Is that Andrew Armstrong? 

Mr. CRAFARD. Yes. When I first went there, Andrew was doing the cleaning 

up and then I ‘started helping him, and then I had been there for about 2 

weeksand I was doing all the cleaning up by myself. 

Mr. HUBERT. The club usually closed you say about 2 or 3 in the morning? 

Mr. CBAFARD. No; the club usually closed, I believe it was 1 :30 or 2 o’clock 

in the morning the club closed. 

Mr. HUBERT. You would get to bed about 2 :30 or 3 o’clock? 

Mr. CRAFARD. Before everybody got out of there it would be 2:30, 3 o’clock. 

Mr. HUBERT. Then you went to bed? 

Mr. CRAFABD. Then I went to bed. 

Mr. HUBERT. How long did the cleaning up job usually take? 

Mr. CRAFARD. If I started cleaning up at 9 o’clock I would be finished by 11:30. 

Mr. HUBERT. In other words, you had 21/ hours? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Were you then usually free? 

Mr. CRAFARD. No. Jack would come in about 11:30 and be there 2 or 3 

hours. After he left I had to stay there and answer the phone. 

Mr. HUBERT. The club wasn’t open then, was it? 

Mr. CRAFARD. No, the club didn’t open until 730 at night. 

Mr. HUBERT. So your duties were to clean up as soon as you got up and that 

took 2’/ or 3 hours and then just to stay there answering phone calls? 

Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. Where did you go to eat? 

Mr. CRAFARD. Most of the time I eat at the Walgreen drugstore catercornered 

across the street. 
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Mr. HUBERT. And you say you just took some money out of the cash register 
for that purpose? 

Mr. CILAFAR~L Yes. 
Mr. HUBERT. Did Jack permit you to do that? 
Mr. CKAFARD. Yes, he told me; otherwise, I wouldn’t have done so. 
Mr. HUBERT. Did he have any limitation on how much to take? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. How much did it amount to? 
Mr. CRAFARD. It usually amounted to $4, $5, maybe $6 a day, what with my 

cigarettes and what I ate. 
Mr. HVLXERT. Did you have any time off for yourself at all? 
JIr. CRAFARD. i\ couple of nights after the club closed we went out to, he 

took us out to, the Vegas Club. We were out there until about 3 o’clock in 
the morning. And I had a couple of times I could, Andy was around the club 
and I could take off in the afternoon if Andy was around the club. 

Mr. HUBERT. What was the purpose of keeping you around the club after your 
cleanup job was over? 

hlr. CIUFARD. So far as I understand just mostly answer the phone. 
Mr. HUIIERT. Were there many lmone calls to be answered? 
Mr. CRAFARD. There was quite a few that would come in-generally, usually, 

people calling in, would start callin, (r in about 1 o’clork for reservations. 
Mr. HULIERT. Did Jack give you any instructions as to how you could handle 

the phone calls? 
Mr. CRAFARD. He told me to answer the phone and ask them what they 

wanted, and if they had a message for Jack so they could give me a number 
for him to call back. If they had a reservation, how to take a reservation. 

Mr. HUBERT. Did you have to make notations about it? 
Mr. CRAFARD. Yes, I had a notebook there at the club. 

Mr. HUBERT. So that when he called in you would just tell him who had called? 
Mr. CRAL‘ARD. Yes. 
hlr. HUBERT. Did he sometimes give you instructions as to things you 

were to do? 
hlr. CRAFARD. Not unless it was-a couple of times he told me to feed the 

dogs or something like that-when he would call in, he would ask me if I 

fed the dogs. 
Mr. HUBERT. Where were they kept? 
Mr. CRAFARD. They were kept in a room behind the kitchen area, a storeroom. 
Mr. HUBERT. How many were there? 
Mr. CRAFARD. When I first went there he had two dogs at the club and then 

his Sheba that he kept with him all the time. 
Mr. HUBERT. You say when you first went he had that many dogs, did that 

change during the time you were there? 
hIr. CRUARD. About a week before the assassination, a man that he had given 

the dog to brought the dog back and Jack gave me instructions to check the 
freight prices to California, a friend of his out there had wanted the dog, and 
he was going to send it out there. So he gave me instructions to check the 
freight.‘how to ship it, and about the crate and food and everything for the dog- 
to ship it. 

Mr. HUBERT. For a period then there were three dogs there? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Was that dog ever shipped to California? 
Mr. CRAFARD. Sot while I was there ; no, sir. 
Mr. HUBERT. Do you know what the man’s name was who the dog was to be 

shipped to in California? 
Mr. CRAFARD. So, sir; I don’t. 
hIr. HUBERT. Do you know what place in California? 
Mr. CRAFARD. Los Angeles, I believe it was. 
Mr. HUBERT. You had to check that to get the rates? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
hIr. GRIFFIX. Had you ever seen that man to n-horn it was to he shipped? 
Mr. CRAFARD. Sot as far as I-I am not positive I had seen him. 
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Mr. GRIFFIX. Do you have some idea you might have seen him? 

Mr. CRAFARD. There was a couple of friends of Jack’s there from California 

while I was there and it might have been one’of them. 

Mr. HUBEHT. You don’t know their names? 

Xr. CRAFARD. So ; I don’t remember their names. 

Mr. GRIFFIS. Do you remember when they were at Jack’s place? 

JIr. CR~F~RD. -1s I say, I believe it was about the second or third week I was 

there with him. 

Mr. GRIFFIS. Were there-you sax there were a couple of fellows? 

JIr. CRAFARD. yes. 

Mr. GRIFFIS. Two or three or how many? 

Afr. CRAF~RD. I think they come at different times, 1 believe there was One 

guy come in one time and then about a weelr-3 or 4 daxs later another guy. 

Mr. GRIFFIS. But they were both there together for a while? 

Mr. CRAFARD. No ; I don’t believe so. 

Mr. GRIFFIN. I see. Do you remember anything about the first man who 

came? 

Mr. CRAFARD. So. sir; I couldn’t even identif,v him if he was to stand in front 

of me. 

Nr. GRIFFIIT. Did he spend a lot of time around the club? 

Mr. CRAFARD. He wasn’t there too much during the day. 

Mr. GRIFFIS. Would he COI~P as a patron or was he working when he was there? 

Mr. CRAFARD. I believe he came in as a guest of Jack’s, a house guest. 

Mr. GRIFFIS. Were you introduced to him. ever introduced to him? 

sir. CRAFARD. Jack introduced mc to him the day he came in. I don’t remem- 

ber his name. 

JIr. GRIFFIS. Did you ever learn anything about what he did for a living? 

Mr. CRAFARD. Piot that I can recall. 

Mr. GRIFFIS. The second man who came, were you introduced to him? 

Mr. CRAF~RD. More likely I was, but I don’t recall him. 

Mr. GRIFFIS. Do you rerall at all what he looked like, the second man? 

Mr. CRAFARD. So, sir. 

Mr. GRIFFIS. Do IOU recall at all what the first man looked like? 

Mr. CRAFARD. ?r’o, I don’t ; I saw so many people around the club. 

Mr. GRIFFIS. The second man who came, how long did he stag? 

Mr. CRAFARD. Saw him around, I think, two different days, two days in a row 

that he was in the club with Jack. 

Mr. GRIFFIS. Did he come at night or during the day? 

Mr. CRAFARD. During the day that I saw him. He might have been there at 
night but I didn’t notice him if he was. 

Mr. GRIFFIS. What did you pick up that his business might have been there? 

Mr. CRAFARD. All I figured, all I knew, was that he had come to see Jack. 

Mr. HUBERT. You never heard them conversing? 

Mr. CRAFARD. When Jack was talking to somebody I pretty much made it a 

habit to step back where I couldn’t hear the conversation. 

Mr. HUBERT. Why did you do that? 

Mr. CRAFARI). I have done that every since I can recall. When I was younger 

I worked for a fellow and he started talking to somebody and I would stay right 

thrre and he got kind of angry a couple of times ; so, since then, I have made it 

a habit to step back where I can’t hear the conversation that is being held. 

1Ir. GRIFFIS. Did IOU ever hear from ,4ndy Armstrong or anybody else any- 

thing about either of these two men? 

Mr. CRAFARD. rot that I can recall. 

Mr. HUBERT. What makes the visit of these two men a part of your memory 

now ? 

Mr. CRAFARD. Just that it was shortly before he had the dogs brought back 

to him, and he asked me to make arrangements to ship them to California. I 

believe they were from Los Angeles. 
Mr. HUBERT. In other words, the fact that you were making preparations to 

ship the dogs to California, and that they were from California, is the fact that 

causes you to associate the two, and to remember those two men? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
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Mr. HUBERT. Is that all? 

Mr. CRAFARD. That is all I can think of causing the association. 

Mr. GRIFFIN. Do you recall, Larry, if at any time Jack had a photographer 

at the club? 
Mr. CRAFARD. Yes; he did for publicity purpmes. 

Mr. GRIFFIN. Do you recall where that photographer was from? 

Mr. CRAFARD. Ko; I don’t sir. 

Mr. GRIFFIN. Do you recall any-how long was this photographer there? 

Mr. CRAFARD. He was around there for 3 or 4 days in the evening before the 

show was going on. I believe he was from a magazine. 

Mr. HCBERT. Was his name Eddie Rocco? 

Mr. CRAFARD. I believe so. 

Mr. GRIFFIN. Was this one of the two men you have been talking about from 

California or were these two men different, from California? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall; it might have been. He might have been from 

California. But these two men were not photographers. They come in, it looked 

to me, it appeared to me to be businessmen, fellows- 

Mr. HUBERT. Did they have long conversations with Ruby? 

Mr. CUFARD. Sot in my presence. Sot when they were around the club. They 
was never in the club with him more than 5 or 10 minutes when they were there. 

Mr. HUBERT. What would happen, they would come in and talk to him? 

Mr. CRAFARD. They would come in and he might have some phone calls to make 

or something and they would stay there while he made the phone calls and 

then they would leave. 

Mr. HUBERT. Do you know where they went? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIN. Jack would go out with them? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Did you notice how long they stayed? 

Mr. CRAFARD. I wouldn’t know how long they would stay with Jack. He might 

take off at 11 o’clock in the morning and wouldn’t be back all day. 

Mr. HUBERT. What I mean is, do you have any recollection of seeing him leave 

with one of those men or either of them and then come back with them? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall him doing so. He might have. 

Mr. HUBERT. Have you any recollection that having left with one of those 

men he came back alone and particularly at what time or how much longer 

did he come back alone, how much later did he come back alone? 

Mr. CRAFARD. I have no recollection of that either. He was-people would 

come to the club to see him, he would go downstairs, leave with them, and some- 

times he would be gone the rest of the afternoon or sometimes he would come 

back. 

Mr. HUBERT. What we would like you to tell us is, what there was about these 

two men from California that makes their visits there still a part of your 

memory. 

Mr. CBAFARD. Just the fact that shipping the dogs to California, I kind of 

more or less associated the fact and that they were from Los Angeles. 

Mr. HUBERT. Did you ever gather where they were staying while they were 

in Dallas? 

hlr. CRAFARD. I don’t know. 

hlr. HUBERT. Who usually woke you up in the morning orer there? 

Mr. CRAFARD. Jack would usually call me in the morning. 

Mr. HUBERT. About what time? 

Mr. CRAFARD. Anywhere from 8 o’clock on. 
Mr. HUBERT. Did you have any other way of waking up? 

h1r. CRAFARD. Not unless Andrew would come by. 

Mr. HUBERT. Was there an arrangement that one of them would wake you so 

you might commence your work? 

Mr. CRAFARD. Jack would usually call me in the morning as soon as he got up. 

Mr. HUBERT. Did Armstrong call you sometimes? 

Mr. CRAFARD. A couple of times Andy would call me. 

Mr. HUBERT. Do you know a man by the name of Ralph Paul? 

Mr. CRAFABD. Yes. 
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Mr. HUBERT. How did you come to know him? 

Mr. CRAFARD. Jack introduced me to him at the club. 

Mr. HUBERT. Was he there often? 

Mr. CRAFARD. He was there about six or seven times that I can recall. I believe 

he was a business associate of Jack’s. 

Mr. HUBERT. Where did you find that out? 

Mr. CRAFARD. He had a drive-in setup, drive-in cafe. 

Mr. HUBERT. Where? 

Mr. CRAFARD. I believe it was out northeastern Texas, somewhere, Dallas, 

northeastern part of Dallas. 

Mr. HUBERT. And you say Jack told you he had an interest in it? 

Mr. CRAFARD. Jack said they were associated. He called him his partner 

all the time. 

Mr. HUBERT. Did the man come on particular days of the week or just at 

random? 

Mr. CRAF&~. Xo. Never knew when he was going to come. 

Mr. HUBERT. Did you ever see Jack give him any money? 

Mr. CRAFBRD. Not that I recall. 

Mr. HURFXT. Is it correct to state then that all you know about whether Paul 

was or was not an associate is what Jack told you? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBEKT. You observed nothicg of your own that would indicate that the 

man had some property interest in that club or some financial interest? 

Mr. CRAFARD. Other than the fact that when he did come *Jack and him would 

go into the office, almost every time he would come they would be in the office, 

from a half hour to 2 or 3 hours at a time talking. 

Mr. HUBERT. But you didn’t know about what? 

Mr. CRAFARD. No, I didn’t know about what. 

Mr. GRIFFIN. Did *Jack keep any books? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. What kind of books did he keep? 

Mr. CRAFARD. As far as I know it was just his receipts and regular tax, regular 

books, business books. 

Mr. HUBERT. You mean ledgers? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Who made the entries in them? 

Mr. CRAFARD. It was either Jack Ruby or Andrew. He had an accountant do 

all his bookkeeping. 

Mr. HUBERT. Who was that? 

Mr. CRAFABD. I don’t remember who he was. 

Mr. HUBERT. Did you see him? 

Mr. CRAFAED. I believe he was over the place one time while I was there during 

the day. 

Mr. HUBERT. But you don’t know his name? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. He asked for the books? 

Mr. C~AFARD. Andy give him some papers. 

Mr. HUBERT. Papers or books? 

Mr. GRAFARD. Some of the the receipts, bar receipts and door receipts. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever see Jack and Ralph Paul go over any books 

together? 
Mr. CRAFARD. No. I just says whenever they was together like that they 

would be together in the office, the office door would be locked and they would 

do talking. It was usually during when-during the evening when the club was 

in operation and I would be out front. 

Mr. HUBERT. Do you know Eva Grant? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Who is she? 

Mr. CRAFARD. She was Jack Ruby’s sister. 

Mr. HUBERT. How did you come to meet her? 

Mr. CRAFARD. I first met her at the fairgrounds, Jack first introduced me at 

the fairgrounds and then later I met her at the club. 
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Mr. HUBERT. How often did you see her? 
Mr. CRAFARD. I believe I saw Eva about four times. 
Mr. HUBERT. Did you get to know her as a person? 
Mr. CRAFA~D. Not too well. 
Mr. HUBERT. On those four occasions how long were you in her company? 
Mr. CRAFARD. Just for a few minutes at a time. 
Mr. HUBEBT. Did she have any interest in Ruby’s affairs? 
Mr. CBAFARD. She managed the Vegas Club for Jack. 
Mr. HUBERT. Did she have an interest in the Carousel so far as you know? 
Mr. CRAFAFLD. So far as I know; no. 
Mr. HUBERT. Jack never told you that she did? 
Mr. CR~FARD. No; as far as I knew the Carousel Club was Jack’s as far as I 

knew. 
Mr. GRIFFIN. Can you give us a physical description of her, how tall was she, 

how heavy was she? 
Mr. CRAFARD. She is an oldish woman, probably weighs maybe 130, 135 pounds, 

stands probably right around 5’6”, I would say. 
Mr. GRIFFIN. So she is not a heavy woman? 
Mr. (;*RAFARD. Not exceptionally heavy, no. For her age she is a real nice- 

looking woman. 
Mr. HUBERT. Do you know her age? 
Mr. CRAFABD. How is that? 
Mr. HUBERT. Do you know her age? 
Mr. CRAFARLI. No, but I believe she is Jack’s older sister. 
Mr. HUBERT. How did you get that information, from Jack? 
Mr. CRAFARD. Well, from the way he talked. He had one older sister and a 

younger sister, and I met the family, the rest of his family at the trial and the 
other sister was younger than Jack, I knew that. 

Mr. HUBERT. You have been to the Vegas, haven’t you? 
Mr. CRAFARD. Oh, yes ; I was in the Vegas Club on several occasions. 
Mr. HUBERT. You worked there? 
Mr. CRAFARD. Two nights that I run the Vegas Club myself. One night I was 

the only one there. The next night I had a waitress there with me. 
Mr. HUBERT. You stated that she was the manager of the Vegas Club for 

Jack? 
Mr. CBAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. How did you get that. information? 
Mr. CRAFARD. Jack said she was managing the club for him. 
Mr. HUBERT. Were you there when she was there? 
Mr. CRAFARD. I was there a couple of evenings after the Carousel Club closed 

we went over there to Vegas Club and she was there. 
Mr. HUBERT. Do you know a man by the name of George Senator? 
Mr. CBAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Who was he? 
Mr. CBAFARD. He was a friend of Jack’s he was with Jack quite often. 
Mr. HUBERT. Well, how often? 
Mr. CEAFABD. He would come into the club with Jack three or four times a week 

anyway. 
Mr. HUBERT. You mean when they would come in at night or in the afternoon 

this man Senator would be with him? 
Mr. C%AFABD. It would be maybe during the day or maybe in the evenings. 
Mr. HUBERT. Can you give us a description of him? 
Mr. CUFARD. He is a kind of heavy-set fellow about 5’ 4”, 5’ 5”. 
Mr. HUBERT. A very short man? 
Mr. CRAFARD. Fairly short. Wasn’t much taller than Jack. He probably 

would, I would say, probably would weigh about 180,185. 
Mr. HUBERT. Fat or husky? 
Mr. CRAFAIUL Kind of on the fat side. 
Mr. HUBERT. Did he have a limp? 
Mr. CRBFARD. I believe he did, I am not sure. 
Mr. HUBERT. Do you know anything else about the relationship between him 

and Jack? 
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Mr. &4FBRD. I believe him and Jack, he was rooming with Jack, I believe. 

Mr. HUBERT. Were you ever at Jack’s apartment? 

Mr. CRAFARD. I was over to Jack’s apartment on two different occasions. 

Mr. HUBERT. Did you see then any evidence that they were living together? 

Mr. CRAFARD. The only thing I knew for certain when I was over there there 

was a two-bedroom apartment living room, kitchen and two bedrooms and he 

told me that one bedroom was George’s room. 

Mr. HUBERT. Ruby told you that? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Did you ever see George at the apartment? 

Mr. CRAFARD. Not that I can recall. 

Mr. HUBERT. You only went there twice? 

Mr. CELAFARD. I believe I was there three times all told. I was there for a few 

minutes and then leave. 

Mr. HUBERT. And you never saw Senator at the club---at the apartment? 

Mr. CRAFARD. Not that I can recall. 

Mr. HUBERT. Do you know if Senator had any tiancial interest in Jack’s 

affairs? 

Mr CRAFARD. Not that I know of. 

Mr. HUBERT. Did he work for Jack? 

Mr. CRAFARD. I believe he was on the door a little bit, several times. 

Mr. HUBERT. What does working on the door mean? 

Mr. CRAFARD. He took the door price, he took the cover charge at the door. 

Mr. HUBERT. How about a man named Bill DeMar, do you know him? 

Mr. CRAFARD. Bill DeMar was a comedian. 

Mr. HUBERT. Was he there when you were there? 

Mr. CRAFARD. He came in while I was there, Jack hired him to come in. 

Mr. HUBERT. How long did he stay? 

Mr. CRAFARD. I think he was there yet when the club was closed, I believe. 

Mr. HUBERT. What sort of a fellow was he? 

Mr. CRAFARD. He was kind of an easygoing guy. Like most of your real good 

comedians, he was cracking a joke all the time. 

Mr. HUBERT. Well, I gather from what you have told us about your life you 

can size these people up pretty well. 

Mr. CRAFARD. I haven’t only been wrong with my opinion once. I formed an 

opinion of a person with the first six or seven words they say and I have never 

been wrong in my life but once. 

Mr. HUBERT. What do you think of Bill DrMar as to his truthfulness? 

Mr. CRAFARD. He was a kind of a likable guy but to me he just didn’t strike me, 

I didn’t like him. I got along with him, I associated with him at the club but 

I wouldn’t want to associate with him as a close friend. 

Mr. HUBERT. What was there about him--- 

Mr. CRAFARD. He didn’t strike me just right. 

Mr. HUBERT. Do you think he is a fake? 

Mr. CRAFARD. Well, I think 90 percent of him was fake, I would say. He 

was a fairly decent comedian but his way was “Big me and little you. I am 

everything and nobody else is anything,” was the way he struck me. 

Mr. HUBERT. He was there about how long? 

Mr. CRAFARD. I believe he was there for about 2 weeks, I am not sure, between 

2 and 3 weeks. 

Mr. HUBERT. Did you ever get to converse with him? 

Mr. CRAFARD. While he was there in the club I would speak with him, talk 

with him a little bit. 

Mr. HUBERT. There was never any trouble between you, was there? 

Mr. CRAFARD. No, there was never any trouble between us. I say he was an 

easy-going person. 

Mr. HUBERT. Did you ever see Joyce McDonald around there, the girl you 

previously identified? 

Mr. CRAFARD. Joy was working on the stage. 

Mr. HUBERT. What was she doing? 

Mr. CRAFILRD. She was a stripper. 

Mr. HUBERT. What was the relationship between her and Jack, do you know? 
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Mr. CRAFARD. That of boss and employee. 
Mr. HUBERT. You never observed anything else? 
Mr. CRAFARD. No, sir. 
Mr. HUBERT. She was with him a lot, though, personally? 
Mr. CRAFARD. She would talk with him around the club that I could see. She 

would talk with Jack. 
Mr. HUBERT. Didn’t she go out to dinner with him? 
Mr. CRAFARD. To my knowledge, no. 
Mr. HUBERT. Some time? 
Mr. CRAF~RD. She might have. I heard Jack make the remark at one time that 

he had been involved with every one of the girls that worked for him at one 
time. 

Mr. HUBERT. You heard him say that? 
Mr. CRAFARD. He made the remark to me because of one of the waitresses 

worked for him was a real sweet-looking girl and she had a real wonderful 
personality. 

Mr. HUBERT. Who was that? 
Mr. CRAFARD. Marge, that is the only name I know her by, I don’t know her 

last name. 
Mr. HUBERT. She was a stripper? 
Mr. CRAFARD. She was a waitress. 
Mr. HUBERT. So what about Marge? 
hlr. CKAFARD. How is that? 
Mr. HUBERT. What about Marge? 
Mr. CRAFAKD. I said something, going out with her or something and he made 

the statement that he had had a relationship with everyone of the girls who 
worked for him. 

Mr. HITBERT. When you say relationship or when he said it, you did under- 
stand him to refer to sexual relationship? 

Mr. CUFARD. Sexual relationship. 
Mr. HUBERT. There can be no doubt about that? 
Mr. CBAFARD. No, sir. 
Mr. HUBERT. What did you infer from that remark of his relative to the 

remark you had made about your interest in Marge? 
Mr. CWFARD. Well, it would-my remark had been on the sexual basis. 
Mr. HUBEKT. IYell, did you regard that as sort of a consent on his part for 

you to go ahead? 
Mr. CRAFARD. So. He didn’t want me to go, to have anything to do with any 

of the girls that worked for him. 
Mr. HUBERT. So that in effect he was telling you that he was the one who 

was to have the sexual relationships with the girls and not anyone else? 
Mr. CRAFARD. That is about the effect of it. 
Mr. HUBERT. Did he say it as clearly as that? 
Mr. CRAFARD. No; he didn’t say it in so many words, but just an implied 

statement. 
Mr. HUBERT. That is the meaning you got out of that colloquy, is that right? 
Mr. CRAFARD. Tes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Can you tell us as best you can remember what the conversa- 

tion was? 
Mr. CRAFARD. I don’t know. I said something about I would like to get ahold 

of that or something, and Jack said, he said, he had already gotten into it or 
something like that, and something said about his girls, and I said so far as I 
am concerned-at that time it n-as a little later after I went to work for him- 
I said, “As far as I am concerned you haven’t got a stripper I am interested in,” 
and he said, “I have had a relationship with every one of them.” 

Mr. GRIFFIS. Did you think Jack was puffing on that or did you believe him? 
Mr. CRAFARD. I don’t know. As far as the strippers vvent I can very well 

believe that but the waitresses it was pretty hard to believe because little 
Marge, she ended up marrying a guy, and she was pretty‘stiff on him, and in 
fact, so much that I have tried everything I could to get her even to go out 
with me and she wouldn’t do it. And the other girls didn’t seem too much to 
me like the type that would do so. 

428 



Mr. HWEBT. You did have a girl you went out with you used to meet at the 
Eatwell? 

Mr. CRAFARD. One of the girls who worked for Jack. 
Mr. GRIFFIN. What was her name? 
Mr. CRAFARD. She went to work for him later, I can’t even remember her 

name now. The only one of the bunch I can remember, there were three girls 
there roomed together, the only one I can remember is Norma, and I first got 
acquainted with her was over the telephone and we had quite a conversation, 
and we became rather friendly over the telephone and when we met we was 
fairly friendly. 

Mr. HUBERT. Did she work for Jack? 
Mr. CRAFARD. No; Jack tried to get her to work as a stripper which he would 

do with every female, every nice-looking girl, that he met. She would have 
nothing to do with it. 

Mr. HUBERT. So you had this conversation with her on the telephone? Did 
you get to meet her? 

Mr. CBAFARD. I met her at the club; yes. I met her in person and then I 
got to know her fairly well. We was together several times. 

Mr. HUBERT. You mean on private dates? 

Mr. CRAFARD. Well, it would be her and these other two girls. I was with 
the other girl mostly, and we would go over together and three of us sit together 
while we eat, and I would walk the girls home, something like that. They 
would come to the club and the club would close and I would walk this other 
girl home. 

Mr. HUBERT. In other words, there were two girls who worked for the club? 
Mr. CRAFARD. So ; only one worked for the club. 

Mr. HUBERT. Which one was that, it was not Norma? 
Mr. CRAFARD. Norma- 
Mr. HUBERT. What was her name? 
Mr. CRAFARD. I can’t remember that girl’s name. I can’t remember the 

girl’s name. She was a woman of about 29 years old, she had a real nice per- 
sonality and was a wonderful person to talk to, all it was, just nice person to 
talk to and relax and just have an enjoyable time away from the club. 

Mr. HUBERT. That was the one who was the waitress? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir; she was a cocktail waitress at the club. I knew her 

and her one girl friend were from back east somewhere and I met Norma back 
at the club. 

Mr. HUBERT. Had Norma ever worked for the club? 

Mr. CFLAFARD. No. Jack was trying to get her to work for the club, was trying 
to get her to work as a stripper. 

Mr. GRIFFIN. Is Norma the girl you dated or saw quite a bit of? 

Mr. CRAFARD. I saw her on two or three occasions before this other girl went 
to work for Jack. 

Mr. GRIFFIX. And Norma is not a native of Dallas? 
Mr. CRAFARD. She is a native of the Dallas area. Her home is about 20 miles 

north of Dallas, Carrollton, Tex. 
Mr. HUBERT. Did you ever go out there? 
Mr. CRAFARD. So; I never went out there. 
Mr. HUBERT. How did you know it was out there? How did you find out? 
Mr. CBAFARD. She give me her address, address and phone number. 
Mr. GRIFFIN. Did you have that in the book yogi maintained for Jack? 
Mr. CRAFARD. That was the reason for getting the phone and address. She 

called and inquired for a job, and I got her address and phone number which I 
do with all girls who come for a job. 

Mr. GRIFFIS. How do you know Jack tried to get her to be a stripper? 
Mr. CRAFARD. He had her at the club on several occasions talking her into 

being a stripper. He got her a job with Ralph Paul and he give her clothes 
and he gave her money and I went over with her to one store where to buy clothes. 

Mr. GRIFFIN. Jack bought her the clothes? 
Mr. CRAFARD. He give me the money to buy the clothes. 
Mr. HUBERT. How much was the amount? 
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Mr. CRAFARD. $10 bill, I believe, at that time. Two or three times he bought 

clothes for the girl. 

Mr. GRIFFIN. Ten dollar bill? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. She couldn’t buy much with a $10 bill. 

Mr. CRAFAKD. She needed certain kinds of clothes, slacks and a blouse to work 

in when she went to work for Ralph Paul. 

Mr. GRIFFIN. Do you know what work she had been doing before she came to 

work for Paul? 

Mr. CRAFARD. No ; all I know she had been on several occasions in the club with 

Jack. They were pretty thick for a while, and then something happened be- 

tween them to where she wouldn’t have anything to do with Jack. 

Mr. HL~IZRT. But you don’t know what it was that happened? 

Mr. CRAFARD. No, sir; I have no definite knowledge. 

Mr. GRIFFIN. Do you have some idea? 

Mr. CRAFARD. I have an opinion: yes. 

Mr. GRIFFIN. Can you glire us an idea? 

Mr. CRAFARD. He was making a big play for her, and my opinion is he got out 

of hand and sb X put a stop to it. 

Mr. GRIFFIN. Was there anything else said by someone else that led you to 

believe it? 

Mr. CRAFARLX JIostly she referred to it. She inferred it happened. 

Mr. GRIFFIN. What would be getting out of hand in that situation, would it be 

simply Jack wanting to go to bed with her or would it be some unusual kind of 

sexual relations? 

Mr. CR~FARD. No; I would say wanting to go to bed with her as far as my 

knowledge. From what I knew of Norma she was a pretty decent girl. She 

was a little wild but she was a fairly decent girl. 

Mr. GRIFFIN. How old a girl would you say she was? 

Mr. CRAFAED. I believe Norma was 18. She was a very friendly person, easy 

to like. 

Mr. HUBERT. Did you have a girl who worked at the Eatwell Restaurant that 

you dated? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. HUBERT. But you did go to the Eatwell Restaurant on Main Street, I think 

it was? 

Mr. CRAFARD. It was an Commerce. 

Mr. HWERT. Commerce. 

1Mr. CRAFARD. I went there most of the time for my meals. It was, meals 

were cheap, nice place to go to, it was close, and I sat around there and joked 

with the girls and the one guy who worked in there I got acquainted with him 

a little bit. 
‘Mr. HUBERT. How many girls in the club went there? 

Mr. CRAFARD. I don’t believe the girls in the club went there to eat often. 

Mr. HUBERT. Do you know a man by the name of Huey Reeves? 

Mr. CRAFARD. The name isn’t familiar to me. 

Mr. HUBERT. Would it help you if I suggested that he worked at the Nichols 

Garage next door? 

Mr. CRAFARD. That would be the colored boy, I believe. 

Mr. HUBERT. No; this was a white man. 

Mr. CRAFARD. On a couple of occasions I sat in there and talked to him a couple 

of nights. We would sit in there and talk, maybe have a beer or two. 

Mr. HUBERT. Beer or two where? At the Eatwell? 

Mr. CRAFARD. No; the garage. In the office. 

Mr. HUBERT. While you were there, who do you thiik were Ruby’s best 

friends other than his business acquaintances? 

Mr. CRAFARD. Oh, man, the man I seen him with mostly was Senator, that 

I know of him being was Senator, and Ralph Paul. 

Mr. HUBERT. What about girl friends? 
Mr. CRAFARD. He had one girl, I believe her name was Linda or something, 

she was a blond, she was a real nice looking girl that he went with quite a few 

times. 
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Mr. HUBERT. Was she a stripper? 
Mr. CRAFARD. No; she didn’t work for him. 
Mr. HUBERT. You don’t know her first name? 
Mr. CRAFARD. I am not positive of her name. I don’t recall her name. 

Names is something to me that doesn’t mean much. I meet so many peol)lcX. 
Mr. GRIFFIW. Do you remember the two fellows who ran the Eatwell 

Restaurant? 
Mr. CFLAFARD. Not too well. 
Mr. GRIFFIN. Were there a couple of older men? 
Mr. CEAFARD. One older man that worked behind the counter in the evenings. 
Mr. GRIFFIX. Did Jack also eat at the Eatwell? 
Mr. CRAFARD. He didn’t eat there when I was there with him. after I went to 

work for him. I understood the guy knew Jack real well, in fact he got in 
the habit of calling me Jack Ruby, Jr., or Little Ruby, in a kind of teasing man- 
ner. He was a very friendly person. 

Mr. GRIFFIX. Was that the older man? 
Mr. CRAFARD. He was an older man; I believe the oldest man that I saw there. 

Mr. GRIFFIS. You don’t recall his nmne, first name, do you? 
Mr. CRAFARD. No; I don’t recall his 5rst name. 
Mr. GRIFFIN. Was one of the fellows in there called Jimmy, that you recall? 
Mr. CRAFARD. Not that I recall. There is one of those messes of pictures 

I would like to get hold of. There is one side of them I would just as soon get 
ahold of and tear up. 

(Brief recess.) 
Mr. HUBERT. You previously mentioned that there was a girl that Jack went 

out with socially. 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Did I understand you correctly that you said she did not work 

at the club? 
hlr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. How often did he go out with her, to your knowledge? 
Mr. CRAFARD. I don’t know how often. It was quite often. 
hlr. HUBERT. How would it come to your attention that he was going out 

with her? 
Mr. CRAFARD. Well, usually he would bring her in to the club with him before 

they would go, and after his club closed he would take her out to dinner. 
Mr. HUBERT. Did you go out to dinner with them? 
Mr. CRAFARD. On one occasion, I was at the Vegas, we went over to the 

Vegas Club, and then the three of us went afterwards and had dinner. 
Mr. HUBERT. How do you know other than that one occasion when he went out 

with her that he took her to dinner? 
Mr. CRAF~RD. He would say that they was going to be taking her out to dinner. 
Mr. HUBERT. Did you ever see her at his apartment? 
hlr. CRAFARD. No, sir. 
Mr. HUBERT. Did he ever indicate in any way that she did go to his apartment? 
hir. CRAFARD. No, sir; not to my knowledge. 
Mr. HUBERT. I am going to show you what I am marking 5ve photographs on 

which I am writing as follows: “Washington, D.C., April 8, 1964, Exhibit 
5200-A, Deposition of C. L. Crafard.” And I am signing my name below there., 
On the next picture I am also marking, “Washington, D.C., April 8, 1964, Ex- 
hibit 5200-B, Deposition of C. L. Crafard,” and I am placing my name below 
that. The third picture I am marking “Washington, D.C., April 8, 1964, Ex- 
hibit 520&C, Deposition of C. L. Crafard,” and signing my name below that. 
On the fourth picture I am marking “Washington, D.C., April Y, 1964, Exhibit 
5200-D, Deposition of ‘C. L. Crafard,” and marking my name down on that ; and 
on the fifth picture I am marking “Washington, D.C., April 8, X%4, Exhibit 520@- 
E, Deposition of C. L. Crafard” and signing my name. 

(The pictures referred to were marked Exhibits Nos. 520&A through E for 
identification.) 

Mr. HUBERT. Now, I ask you to look at the pictures which haove been marked 
for identification as follows : Exhibits 520&A, 52O@B, 52O@C, 52w-D, and 
52O@E, and I ask you if in any one or all of those pictures you can see the girl 
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we have just been talking about, to wit, the girl that Jack took out to dinuer 
and otherwise met socially? 

Mr. CRAFARD. Her picture is in every one. 
Mr. HUBERT. Her picture is in every one? 
Mr. CRAFAF~. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Can you identify the one that you are talking about by referring 

to her dress? 
Mr. CRAFARD. In Exhibit A it would be the middle girl wearing a red and white 

striped dress. 
Mr. HUBERT. Do you remember if it was red and white? 
Mr. CRAFARD. No; I don’t remember the color, but it seems to me it would be 

a stripe, something that people would wear. 
Mr. HUBERT. Well, do you remember ever seeing that giri in a red and white 

dress similar to that dress? 
Mr. CRAFARD. I believe she was in the club one time with a red and white 

checkered dress on. 
Mr. HUBERT. Not stripes like that? 
Mr. CRAFARD. So. It n-as a softer--- 
hlr. HUBERT. So your remark that it was red and white was inadvertent, or 

do you really have any recollection? 
Mr. CUFARD. It would be an inadvertent remark. 
h3r. HUBERT. All right. Go on to the nest picture and call off the identification 

mark when you speak of it. 
3Ir. CRAFARD. Exhibit B, it would be the girl in the middle in the striped 

dress. 
Mr. HUBERT. Yes. 
Mr. CRAFARD. In Exhibit C it would be the girl behincl Ruby looking over his 

shoulder in the striped dress. Exhibit D it would be the girl behind Ruby look- 
ing over his shoulder with the striped dress. Exhibit E would be the girl in 
the middle with the striped dress. 

hlr. HPBERT. Do yo’n recognize Ruby in all of these pictures, too? 
Mr. CF.AFARD. Yes; I do. 
hlr. HUBERT. \Vho is the other girl? 
Mr. CRMARD. The other girl was one of the strippers in his club. 
Mr. HUBERT. What was her name? 
hIr. CRAFARD. I belieI-e it is Tammi True. 
Mr. HUBERT. That girl you have identified in all those pictures as having 

the striped dress, that is the girl you are talking about whom Ruby used to take 
out socially? 

hlr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. And you don’t know her name? 
Mr. CRAFARD. Could I say that other girl is Kathy Kay, I am deflnite of that 

after looking at her picture closer. 
Mr. HUBERT. The blond girl is Kathy Kay? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
hfr. HUBERT. So you want to change your opinion expressed a moment ago 

that it was Tammi True, is that correct.? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HGBERT. Prior to the taking of this segment of the deposition dealing 

with the identification of these photos, I think you had looked at at least one 
of these photos and could not recognize the girl that you have now recognized 
as being the companion of Ruby. 

Mr. CR~FARD. Yes. 
hlr. HUBERT. As being such. Then later you have come to the conclusion 

that it is the girl. Can you tell us why you have now come to the conclusion 
that it is the same girl? 

Ur. CRAFBRD. -ifter looking al the whole group of pictures and the different 
angles of her head where you can see her features better, I came to the con- 
clusion that is the girl. 

Mr. HUBERT. In other words, when you first expressed doubt as to whether 
it n-as, you were looking at one picture only? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
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&II-. HUBERT. And after having looked at all of those pictures, that is to say 
five of them as identified, you now are positive that that is the girl? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
3Ir. HVBERT. I understand you to say you had at least one occasion on which 

you actually had dinner with Jack and this girl is that correct? 
1Ir. CRAFARD. That is right. 
Mr. HTBERT. Would it be fair to say you were in her company therefore and 

could see her at close range for a period of at least an hour on that occasion? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBEKT. But you don’t know who she is? 
Mr. CRAFARD. I cannot recall her name, sir. 
Mr. HUBERT. I wish you would give some thought to what her name is be- 

fore you leave so perhaps we can- 
Mr. GRIFFIX. Did you ever have occasion to write her name don-n any place 

for Jack? 
Mr. CRAFARD. I believe her name was wrote down, I believe her name was 

wrote down in the notebook. 
Mr. GRIFFIS. In the little notebook you were keeping for him? 
Mr. CRAFARD. Yes; I am not sure. 
Mr. HTBERT. 811 right. Now, what other friends did you note that Ruby 

had? You mentioned George Senator, and you have mentioned this girl who 
was in the striped dress in the Eshibits 32&A, -B, -C, -D, and -E. Who else 
do you know? 

Mr. CRAFARD. Ralph Paul. 
Mr. HIBERT. I think you have told us something about him. 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Who else? 
Mr. CRAFARD. There was a couple of the comedians from some of the other 

clubs that came up to the club quite often. 
Mr. HUBERT. Who were they? 
Mr. CRAFARD. I wouldn’t know their names. 
Mr. HUBEKT. Were there any others than those you have already mentioned? 
Mr. CRAFARD. Not that I can name; no, sir. 
Mr. HUBERT. How long were you at the club from the time you first went 

there until the time you left? 
Mr. CRAFARD. Approximately G weeks to a month or 2 months. 
Mr. HUBERT. Did you ever see any members of the Dallas police force there? 
Mr. CRAFBRD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Tell us something about that. 
Mr. CRAFARD. Well, the uniformed patrolman -would come up every once in 

awhile in the evening and have coffee on the club. 
Jlr. HUBERT. When you say on the club, you mean without paying for it? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. HOK do you know that? 
Mr. CRAFARD. I on several occasions-I on several occasions served the coffee 

for them. 
Mr. HUBERT. Normally you would collect for that? 
Mr. CRAFARD. No, sir. 
Mr. HUBERT. I mean normally you would collect from another patron. 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. But you didn’t collect from the police? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Why? 
Mr. CRAFARD. Jack told me to go ahead and they could have coffee whenever 

they wanted. 
Mr. HUBERT. In other words, you did not ask any money for the coffee because 

you had been instructed not to by Jack? 
JIr. CRAFARD. The girls had told me that they was allowed to do so. 
Mr. HUBERT. Do you remember which girl? 
Mr. CRAFARD. The waitresses. 
Mr. HUBERT. The waitresses? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
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Mr. HUBERT. Jack never did mention the subject to you? 

Mr. CBAFARD. The only thing he ever mentioned was that the policemen went 

off duty, xould come in there when they were off duty, got their drinks at a 

cut price. 

Mr. HUBERT. What was the cut price? 

Mr. CRAFARD. The normal price was 60 cents, and they got them for 40 

cents. 

Mr. HUBERT. That you say is when they were off duty? 

blr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Did he give you any instructions as to what the price was 

to be when they came in on duty? 

Mr. CRAFARD. There was no charge for the coffee, and none would drink any- 

thing other than coffee, to my knowledge, when they were on duty or maybe 

a Coke or-a glass of Coke or a glass of ~-UP. 

Mr. HUBERT. How did they identify themselves when they were off duty 

so that they got the cut rate? 

Mr. CRAFARD. Well, most of them when they come in there, when they come 

to the door they got in the door free so they showed a card at the door, their 

identification at the door. And then it usually would be at the bar, the girls 

knew most of them that did come in there when they were off duty. Evidently 

I took it that *Jack had introduced them as officers, and we had occasion one 
night to serve one of the gentlemen, we was talking, and one of the girls when 

I took over the bar from Andy. he had to leave early, and he told me this 

gentleman was a police officer. He said he only charged him 40 cents. So 

I had occasion to talk with them. 

Mr. HUBERT. Did you get to know any by sight? 

Mr. CRAFARD. No; not that I could-just when he walked in the door and say 

he was a police officer. 

Mr. HUBERT. Did you know any by name? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIN. Did you see any of those policemen at the Ruby trial? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall it, sir. 

Mr. GRIFFIN. How many different policemen would you say came in to Ruby’s 

place during the period you were there? 

Mr. CRAFARD. When they were off duty, to my knowledge, there was only about 

4 or 5 of them would come in there, off duty, and it was usually the same ones 

that were on duty that would come in to have coffee, patrolmen. The others 

were usually plainclothesmen, detectives. 

Mr. GRIFFIN. Do you know what bureau any of them were attached to? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIK. Do you know whether there were any of them attached to the 

juvenile bureau? 

Mr. CRAFARD. No: not definitely. 

Mr. GRIFFIN. You have some thought that they were? 

Mr. CRAFARD. You mentioned the juvenile bureau, it seems to me there was 

something mentioned about one of them being from the juvenile bureau or 

something. 

Mr. GRIFFIN. Is this something you read in the paper, or something that was 

mentioned at the club. 

Mr. CRAFARD. No, something that was mentioned at the club. 

Mr. HUBERT. Did Ruby follow a pretty close routine of life insofar as his 

activities were concerned? 
Mr. CRAFARD. For him, yes. His routine was for myself, or for any ordinary 

businessmen that I have known, any businessmen that I have known, would 

have been a real rough, hurry-scurry routine. 

Mr. HUBERT. Well, let’s take it timewise. For instance, you say he usually 

called you in the morning. Was that pretty routine? 

Mr. CRAFARD. No: that varied. 

Mr. HUBERT. And I think you said that he came in usually sometime before 

noon. 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Was that pretty regular? 
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Mr. CRAFARD. Most of the time he would be in before noon, between 10 :30 and 

12 o’clock. 

1\Ir. HUBERT. Then what would he do with the rest of the day? 

Mr. CRAFARD. Well. he would be around the club for maybe anywhere from 

a half hour to 2 hours, then he would leave the club and I might not see him 

again until midnight. 

Mr. HUBERT. And then he staged until the club closed? 

Mr. CRAFARD. When he came back to the club after the club opened he generally 

stayed until the club closed. On three or four occasions he stayed until the 

club closed and then he went over to the Vegas Club. 

Mr. HUBERT. Xormally what would he do? 

Mr. CRAFARD. He would go over to the Vegas Club and pick up the receipts 

for the day. 

Mr. HUBERT. And then what? 

Mr. CRAFARD. As far as 1 know, go home maybe stop for a bite to eat. 

Mr. GRIFFIX. What would he do with the receipts? 

Mr. CRAFARD. He would carry them home with him and the next day bring 

them back to the Carousel. 

Mr. GRIFFIN. Did he have a safe? 

Mr. CRAFARD. No, sir ; he bought a safe while I was with him. 

Mr. GRIFFIN. When was that? 

Mr. CRAFARD. It was about 2 weeks prior to the assassination of President 

Kennedy. 

Mr. GRIFFIN. How did he happen to come to buy that safe? 

Mr. CRAFARD. Well, he was aiways carrying quite a bit of cash and he was 

always worried about having somebody rob him or something, and I guess he 

wanted, he finally made up his mind to buy a safe and he went down to buy a 

safe. 

Mr. GRIFFIN. Were you with him? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir; I was with him when he purchased the safe. 

Mr. GRIFFIN. Do you recall where he went? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall the name of the company. 

Mr. GRIFFIN. Whereabouts was it located? 

Mr. CRAFARD. Let’s see, it was a block and a half right straight behind the 

Carousel Club, but I can’t recall the name of the street. 

Mr. GRIFFIN. It would have been on Field? 

Mr. CRAFA~:D. No, Commerce-Field is next to Commerce9 I believe. 

Mr. GRIFB?IN. Yes. 

Mr. CRAFARD. It was the next block back. 

Mr. GRIFFIN. Was it a- 

Mr. CBAFA~D. It was a furniture, office furniture supply house. 

Mr. GRIFFIN. I see. Now, how big a safe was it that he bought? 

Mr. CRAFARD. It was a wall safe, a floor safe. 

Mr. GBIFFIN. About how high would you say that it stood off the floor? 

Mr. CRAFARD. About 18 inches tall. The common type that is poured in the 

cement in the floor. 

Mr. GRIFFIN. Was this poured in the cement? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIN. Could somebody, if somebody had broken into the building, could 

they have carried this safe away? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. The safe was in his office and the office was always 

locked and I was there all the time. 

Mr. GRIFFIN. But when you weren’t there, if somebody had gotten into the 

building, and had broken into the office, why they could have carried this out? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir; they could have carried this out. 

Mr. HUBERT. Did you have the combination of the safe? 

Mr. CRAFARD. No, sir; Mr. Ruby and Andy was the only ones who had the 

combination. 

Mr. GRIFFIN. After he bought this safe did he use it to keep his money in? 

Mr. CRAFARD. To my knowledge he only used it for the night receipts from the 

Carousel Club and Andy when he checked out if Jack wasn’t there, the safe had 
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a compartment in the bottom they claimed was a burglarproof compartment in 
the bottom, had an envelope slot in it and he, would drop an envelope with 
the money in it. 

Mr. GRIFFIN. What would be done with the money at the end of the night? 
What would he do with the money? 

Mr. CRAFARD. The next day Jack would take the money out and count it up. 
Mr. GRIFFIN. What would he do with it? 
Mr. CBAFARD. He would put it in his pocket and go to the bank. 
Mr. GRIFFIN. Did he bank some place? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. Where did he bank? 
Mr. CRAFARD. I believe it was the First National, but I am not positive pf that. 
Mr. GRIFFIN. Did you actually go with him to the bank when he--- 
Mr. CRAFARD. No, sir ; not when he was banking the deposits. 
Mr. GRIFFIN. At the end of, on a typical week night, about how much money 

would he have left, would he have at the end of the night? 
Mr. CRAFABD. Oh, a typical night would maybe be anywhere from a $106 to 

$500 or $660. 
Mr. GRIFFIN. Of course, he had more business on the weekends than he had 

during the week, didn’t he? 
Mr. CBAFARD. Usually; yes. 
Mr. GRIFFIN. Just taking the nights Monday through Thursday, how much 

would he typically have on one of those nights? 
Mr. CRAFARD. Between $100 and $306, I would say. 
Mr. HUBERT. That is gross, isn’t it? 

Mr. CR~FABD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. On a weekend night, on a Friday, Saturday or Sunday night 

how much would be take in? 
Mr. CRAFABD. Anywhere from $100 to maybe $1,000. Depending on the 

type of what was doing there,. 
Mr. GRIFFIN. Were you there any nights that he took in $l,ooO? 
Mr. CRAFARD. The most I have ever known him to take in was one weekend, 

Friday and Saturday night, I believe it was $1,400 for the 2 nights. 
Mr. GRIFFIN. How did you happen to know that? 

Mr. CEAFARD. I would usually be around when they counted the money up, 
and that weekend I believe Sunday we was talking and Andy said something 
about that is the most money they took in any weekend for the last year or 
something like that. 

Mr. GRIFFIN. Did he deal with any particular distributor of beer? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. What was the company that- 
Mr. CRAFABD. He dealt with the different companies, one being the Pearl Beer, 

each different brand of beer had different distributors. 
Mr. GRIFFIN. Had its own distribut.ors? 
Mr. CR~FARD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. How about liquor, did he buy hard liquor? 
Mr. CRBFARD. No, there was no hard liquor sold in the club. 
Mr. GRIFFIN. So his only purchases were beer? 
Mr. CRAFABD. Beer, coke and champagne. 
Mr. GRIFFIN. Who did he buy that from? 
Mr. CBAFARD. Most of that was bought to my knowledge from the liquor store 

on the corner. I believe it was Segalis. 
Mr. GRIFFIN. How much champagne would he stock any one time? 
Mr. CBAFABD. When he bought champagne he would usually buy a case of 12 

bottles and it would usually average about two cases a week. 
Mr. GRIFFIN. Now, did they serve food? 
Mr. CEAFARD. The only food we served was pizzas. 
Mr. GRIFFIN. Was pizzas? 
Mr. CBAFABD. Pizzas. 
Mr. GRIFFIN. Were those made at the Carousel or were they sent out from 

those--- 
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Mr. CBAFABD. We got those from Palumbo’s Pizza House. All you had to 

do was stick them in a warmer and warm them up. 

Mr. GRIFFIN. So his only expenses-tell me if you can think of any other 

expenses besides the one I recite here. He had the expenses of his entertainers, 

he had expenses for you and Andy Armstrong, he had rent and heat and light, 

and he had beer and pizza. Did he have any other expenses that you can 

think of? 

Mr. CBAFARD. Xot that I would say would be Carousel business expenses, no. 

He had a lot of sinking money into things all the time. 

Mr. GRIFFIN. What sort of things were those? 

Mr. CRAFARD. Well, he was putting quite a bit of money into this twist board 

exerciser that he was promoting. 

Mr. GRIFFIN. Did he have any other promotions besides the twist board while 

you were with him? 
Mr. CRAFARD. Sot that I recall. He would buy records and he had to buy 

flashbulbs and film for the camera. He took Polaroid pictures every night, 

three of them each night. 

Mr. GRIFFIX. Three Polaroid pictures each night? 

Mr. CRAFARD. Yes; we had one girl who was, I believe it was Tammi True, 

would get on the stage and she would get a guy up there with her on the stage 

and take a picture of them and and give the picture of the man, that was the 

only photograph taken and that would go right to the man. 

Mr. GRIFFIN. Well, what other business, you say he was always sinking money 

into things. 

Mr. CRILFARD. Well, he had the Vegas Club and from what I understand he 

was taking money from the Vegas Club to keep the Carousel Club from what 

I understood which I never could figure out. 

Mr. GRIFFIN. Why couldn’t you figure that out? 

Mr. CRAFI\RD. Well, we always made enough to clear our bills, the Carousel 

made enough to clear the bills. 

Mr. GRIFFIN. By the bills you include the salaries of the entertainers? 

Mr. CRAFARD. Most of that, yes. He was paying pretty good salaries. These 

girls got anywhere from $300 to $400, maybe $400, $500 a week for their enter- 

taining. 

Mr. GRIFFIN. They all didn’t get that much. 

Mr. CRAFARD. The entertainers, got anywhere from $300 to $500, $600 average, 

different. 

Mr. GRIFFIN. Was that just the featured stripper or was that each stripper? 

hlr. CRAFARD. Jada was there, I believe, she was drawing $700 a month and the 

other girls I think was drawing between $300 and $500, somewhere between 

$300 and $500. 

Mr. GRIFFIN. A month? 
Mr. CRAFARD. A month. 

Mr. GRIFFIN. A month. How about “Little” Lynn when she came to work 

there, was she getting paid the same as the rest of them? 

Mr. CRAFARD. I believe so, I am not sure. I don’t know what her wages were, 
I am not sure, positive about it. 

Mr. GRIFFIN. Other than the twist boards and the Carousel and the Vegas 

Club what other things was Jack putting money into? 

Mr. CRAFARD. To my knowledge that is all he had. He never seemed to have 

any. He always claimed he was going broke all the time. 

Mr. GRIFFIN. Was he actually selling these twist boards? 

Mr. CRAFARD. He had never had made any sales while I was with him. 

Mr. HUBERT. Before you get into this, let me finish up this financial opera- 

tion. I don’t think you have mentioned what the waitresses got. 

Mr. CRAFARD. The waitresses worked on tips. 

Mr. HUBERT. Purely? There was no expense in connection with that? 

Mr. CRAFARD. To my knowledge, no. 

Mr. HUBERT. Do you know if Armstrong got any salary? 

Mr. CRAFARD. He got a salary. 

Mr. HUBERT. How much was it? 
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Mr. CRAFARD. I am not sure. I think he was drawing about $399 a month, 
I am not sure. 

Mr. HUBERT. Then there was a man Howard, the maintenance man. 
Mr. C~AFARD. Howard just got paid, whenever he worked he would get paid, 

I think a dollar an hour. He didn’t work all the time. He might only get 4 or 
5 hours a week. 

Mr. GRIFFIN. How much would you estimate in a typical week Ruby took in? 
Mr. CRAFARD. In a typical week it would be anywhere frnm one to three 

thousand. 
Mr. GRIFFIN. Do you know where these twist boards were manufactured? 
Mr. CRAFARD. They were manufactured in Houston-Fort Worth, I mean. 
Mr. GRIFFIN. What was the name of the company? 
Mr. CRAFARD. I don’t recall the name of the company. I had it wrote down 

in my notebook but I don’t recall the name of it. 
Mr. GRIFFIN. Do you remember the name of a company called Plastolite 

Engineering? 
Mr. CRAFARD. I remember something about it. 
Mr. GRIFFIK. But that wasn’t the name of the company that was manufac- 

turing the twist boards? 
Mr. CRAFARD. It might have been, I am not sure. 
Mr. GRIFFIN. How was Jack trying to sell these twist boards? 
Mr. CRAFARD. Like I say, he promoted them out at the fair-State Fair, and 

he had a couple of different stores promoting them, and he had- 
Mr. GRIFFIN. You mean they would be on display some place? 
Mr. CRAFARD. Yes. And there was some set up, where some of the strippers 

went out to one place and done the twist on these twist exercisers. 
Mr. GRIFFIN. But to your knowledge he never made a sale on one? 
Mr. CRAFARD. Not to my knowledge. 
Mr. GRIFFIN. How much would one cost, if you wanted to buy it? 
Mr. CRAFARD. The way he was selling them I believe it was two something. 

They were selling them in Texas but it was Penney’s, I believe it was Penney’s 
store was selling them. 

Mr. GRIFFIN. In Texas, you mean in Dallas? 
Mr. CRAFARD. In Dallas. They were selling them for $3.95 apiece, I think it 

was and he was selling his for $2.95 apiece. 
Mr. GRIFFIN. Did Jack have anybody else associated with him in these twist 

boards? 
Mr. CRAFARD. He was trying to get his one brother to do something with them, 

and I believe it was in Chicago. 
Mr. GRIFFIN. That would have been Hyman? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. GRIFFIN. That would have been Hyman in Chicago? 
Mr. CRAFARD. I believe it was “Hy,” yes. 
Mr. GRIFFIN. How do you know he was trying to get “Hy” interested in it? 
Mr. ORAFARD. He had me send some to him. 
Mr. HUBERT. I gather from what you have testified to that you have been 

around carnivals and you have met a lot of people, and also I think you said 
that you form an impression of an individual pretty quickly and have found in 
your own experience you have only been wrong once, I think. 

Mr. CRAFARD. I have been wrong twice that I can recall. 
Mr. HUBERT. I would like you to tell us what your impression was of Ruby, 

and if you can, give us some factual examples and reasons, you know. 
Mr. CRAFARD. Well, first he was a kind of a likable person. He was kind of 

impressable. I mean he impressed me somewhat. I had one instant feeling, 
I can’t recollect, more or less the way he talked and his actions that the man 
might be somewhat queer. 

Mr. HUBERT. When you say “queer” you mean what? 
Mr. CRAFARD. As the general usage of the term. 
Mr. HUBERT. You mean homosexual? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. What caused you to feel that? 

438 



Mr. CRAFARD. The way he talked and his general action. 
Mr. HUBERT. Was he effeminate in his method of speaking? 
Mr. CUFABD. More or less. 
Mr. HUBERT. Did he have a lisp? 
Mr. CRAFARD. Not that I recall. 
Mr. HUBERT. What other physical actions that you observed that you think 

support or supported your view that he might he homosexual? 
Mr. CRAFARD. Well, mostly just the way he talked and mostly the way he 

walked. 
Mr. HUBERT. Did he have any activity- 
Mr. CFLAFARD. When I first met him. 
Mr. HUBERT. Did he have any activity with his hands or walk or dress? 
Mr. CRAFARD. That is it, the way a person walks or moves or uses his hands, 

involve the appearance of this type of person which I have been in contact with 
quite a few of them in the type of things I have been doing. 

Mr. HUBERT. So the overall impression that you had from his speech and 
from his movement of hands and his walk gave you the impression that he would 
fit into the category of people who in your experience were homosexuals? 

Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. Did you have occasion to change that view? 
Mr. CRAFARD. Oh, at the same time I kind of liked him, and I never really 

went as far as changing that opinion I never really changed it although he 
had never made any overtures toward me. 

Mr. HUBERT. Did you see him make any overtures toward any man? 
Mr. CRAFARD. Not to my knowledge, not that I ever saw. 
Mr. HUBERT. You heard ahout some, I suppose? 
Mr. CRAFARD. No; I didn’t. I never heard about any cases where he had. 

Mr. HUBERT. Did you hear people express the view that he was homosexual? 
Mr. CBAFARD. Not people that I met after I went to work for him. But this 

friend of mine that met him the same night I did, him and I were pretty well 
agreed on the subject that he seemed to be quite that type. 

Mr. HUBEBT. What was the name of that friend? 
Mr. CRAFARD. I don’t even remember his name. He was a carnival worker, 

he worked at the carnival. 
Mr. HUBERT. It was not one of the owners? 

Mr. CRAFARD. Just a worker. 
Mr. HUBERT. And he was not homosexual himself? 
Mr. CRAFARD. No, sir ; he was a pretty straight kid. 
Mr. HUBERT. How do you square that off, that opinion of him, with the fact 

that he was going out with a girl that you have identified in that Exhibit 5200 
A, B, C, D, and E? 

Mr. CBAFARD. I have known several people of this type that were married and 
had families. 

Mr. HUBERT. In other words, you didn’t think that was inconsistent with your 
former view, your earlier view? 

Mr. CBAFARD. No ; as far as being inconsistent with my knowledge of that type 
of person it isn’t. 

Mr. HUBERT. Is it fair to say that your original impression of Ruby that he 
might be homosexual still persists to this day? 

Mr. CF.AFARD. That is right. Although he was a likable person and I liked him, 
and I have got one opinion, I don’t care, I know for sure if a man is that way 
if he leaves me alone I can get along fine with him. 

Mr. GRIFFIN. Did he have any friends or acquaintances whom you also thought 
were homosexuals? 

Mr. CBAFABD. Yes: he did. 
Mr. GRIFFIN. Which would those people be? 
Mr. CRAFARD. George Senator, for one. He was the only one of his friends 

that I met that I really felt that way about. 
Mr. GRIFFIN. Would you describe Senator so that we can understand why you 

felt he was a homosexual? 
Mr. CBAFARD. More or less from the way he talked more than anything. It is 
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kind of hard for me to explain it because I haven’t got the education to use 

the words. 

Mr. GRIFFIN. We don’t want it-we, the only reason we are taking it this way 

is because we don’t want to put words in your mouth. 

Mr. CRAFARD. Well, mostly because of the way he talked, his actions. 

Mr. GRIFFIN. Well now, when you went into Jack’s apartment, did you see 

anything in that apartment which would lead you to think that he and George 

were having homosexual relationships? 

Mr. CRAFARD. No; just general bachelor apartment more than anything. 

Mr. GRIFFIN. Did you notice that one of the beds had been slept in and the 

other hadn’t, for example? 

Mr. CRAFARD. I only saw the bed in Jack’s room. The other bedroom the 

door was closed. 

Mr. GRIFFIN. Did Senator have feminine mannerisms? 

Mr. CRAFARD. Mostly in his speech, at times. It wasn’t all the time but at 

times he would hare the mannerisms in his speech, the way he uses his hands. 

Mr. GRIFFIN. Was he giggling or what sort of manners? 

Mr. CRAFARD. Oh, a lot about the way he laughed. He would get to talking 

about different things and the way his voice would sound more than anything. 

Mr. GRIFFIE. How about the topics that you heard Jack and Senator talk 

about. Was there anything about the subjects of conversation that they had 

which would indicate that they were homosexual or had some sort of- 

Mr. CRAFARD. No. The only thing I could say along that line was that they 

was always together, they were together an awful lot. 

Mr. GRIFFIN. All right. Were you able to tell from their relationship whether 

one of them was performing services for the other whether in the maintenance 

of the household, for example, one of them was assuming responsibilities or the 

other wasn’t or taking care of clothes or things like that? 

Mr. CIUFARD. Well, most of the cooking Jack done 90 percent, most of the cook- 

ing that was done in the apartment to my knowledge was done by Jack. 

Mr. HUBERT. How do you know that? 

Mr. CRAFARD. Well, on a couple of occasions Senator--Jack was billing Senator 

out because he had cooked something that he shouldn’t have cooked or some- 

thing, that-and it was something he didn’t do very often was cook. I can’t 

remember the name, what, everything what was said or everything. But it was 

to the fact that he didn’t cook anything around the place and when he did cook 

it, the few times he did cook he would cook it wrong or something. 

Mr. HUBERT. And you heard that from having heard Jack remonstrate with 

him ? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Is it fair to state that except for .the specific examples you have 

given here your impression of both these men, Ruby and Senator concerning 

their homosexual tendencies, is based upon your experience with other people 

of that same type. 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Have you any other specifics to mention? 

Mr. CUFARD. That would be about the only thing I could think of. 

Mr. HUBERT. What would you say of Jack concerning his temper, and his re- 

action to situations? 

Mr. CRAFARD. He had an erratic temper. 

Mr. HUBERT. What do you mean, give us examples, you know. 
Mr. CRAFARD. You never knew something that you thought would blow him up 

might not bother him, something that you thought would not bother him a bit 

he would blow up about. 

Mr. HUBERT. Like what? I mean that must be based upon something that 

happened. 

Mr. CRAFARD. Like Andy making a goof with regards to the girls were sup- 

posed to work. They took nights off. 
Mr. HUBERT. Well, tell us about that so we have it in the record. 

Mr. CRAFARD. Well, the first time it happened Jack got pretty mad about it. 
The next time it happened, one of the girls was supposed to be there and didn’t 

show up, Jack never said a word. 
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Mr. HUBERT. When you say he got mad about it, how did he manifest his anger? 

Mr. CRAFARD. Raising his voice, shouting and ralling Andy some “stupid.” 

Mr. GRIFFIS. Did Jack swear, use profanity? 

Mr. CRAFARD. Very seldom. When be usually did it was usually “hell” or 

“damn.” 

Mr. HUBERT. Have you any other examples to give us that would throw light 

upon his temper? 

Mr. CRAFARD. One day, I was using a varuum cleaner and it wouldn’t work 

and something went wrong with it, something like that, the club has got to be 

clean, you would think the man would be kind of perturbed about it and be 

wasn’t the least bit bothered about it. I would be cleaning the club and be would 

come in while I was cleaning the club, and he would get pretty perturbed be- 

cause I was working the vacuum cleaner while he was there and he would yell 

at me and make me quit cleaning until he had left. 

Mr. HUBERT. Had you ever seen him in arguments with other people? 

Mr. CRAFARD. A couple of times with. he got pretty perturbed at the M.C.s, the 

one KC. because of some of the jokes he was telling, some of the stories. 

Mr. HUBERT. Tell us about that, please, start off with the name of the M.C., 

if you can. 

Mr. CRAFABD. I don’t remember the M.C.s name. 

Mr. HURERT. Do you remember what period of time it was? 

Mr. CRAFARD. Working for Jack when I went to work for him. He was work- 

ing for Jack. 

Mr. HUBERT. How many M.C.s worked during that time? 

Mr. CRAFARD. About three different M.C.s. 

Mr. HUBERT. This was the one who was working when you first went to work 

with it? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Tell us about that? 

‘Mr. CRAFARD. He had quite a habit of telling racial jokes and Jack was pretty 

much against this and on several occasions be got pretty perturbed with the M.C. 

for telling the racial jokes. 

Mr. HUBERT. When you say pretty perturbed, you see that doesn’t tell us 

about what he did. 

Mr. CRAFARD. To the point where he went in among the chairs right by tbe . 

stage and was yelling at the M.C. 

Mr. HUBERT. So that be could be heard all over the club? 

Mr. CRAFARD. Yes. Very definitely. 

Mr. HUBERT. And yelling, by yelling you mean that his voice was raised above 

the normal? 

Mr. CRAFARD. Very much so. 

Mr. HUBERT. What was he saying? 

Mr. CRAFARD. Telling him, you know, “I don’t like that kind of jokes in here.” 

He said, stuff like that. 

Mr. HUBERT. What kind of jokes were they? 

Mr. CRBFARD. Racial jokes. 

Mr. HUBERT. Well about what race? 

Mr. WAFARD. Colored people. 

Mr. HUBERT. About the colored neonle? 

Mr. CRAFARD. Yes; Jack was a~a&t~a racial joke of any type, very much so. 

Mr. HUBERT. Did you find that out from him or just from this occasion? 

Mr. CRAFARD. From these different occasions like that. 

Mr. HUBERT. Did be ever tell you himself that be was? 

Mr. CRAFARD. No; not personally, but from the way he acted on different oc- 

casions like that that would happen he would chew the M.C. out pretty good 

for telling the racial jokes and for some pretty vulgar jokes be told on occasions. 

Mr. HUBERT. You mean be objected to vulgar jokes? 

Mr. CRAFARD. Yes ; he said that his objection was the club was no place for that 

real vulgar type of joke. 

Mr. HUBERT. By vulgar you mean a joke that dealt with sex? 

Mr. CRAFARD. Yes; joke that would leave no doubt in a person’s mind that it 

was a sexual joke. Some of them that he told were just that type of joke. 
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Mr. HUBEBT. You mean abnormal sex? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. So what he objected to were jokes that had to do with abnormal 

sex, is that correct? 
Mr. CLUFAXD. Well, there was, I think on one or two occasions there was, the 

MC. told jokes of an abnormal sex, but there was things that were real vulgar 
jokes where he was cussing a lot or something in a joke he didn’t care for too 
much. He don’t like the foul language used in the club very much. 

Mr. GBIFFIN. How about-these comedians must have told sexual jokes, didn’t 
they? 

Mr. CRBFARD. Oh, yes ; that is one of the things that put a comedian over in that 
kind of a club; they are there to sell sex, and if they don’t tell a sexual joke 
the comedian is nothing. 

Mr. GRIFFIN. How do you distinguish for us between the kind of sexual jokes 
that Jack would be upset about and those he accepted? 

Mr. CXAFARD. [Deleted.] 
Mr. HUBERT. Is that the type of joke that Ruby objected to? 
Mr. C~AFARD. That type of joke would be acceptable because it leaves a person 

to figure out in his own mindmwhat the deal is. 
Mr. GRIFFIN. What kind would be objectionable? 
Mr. ~FAXD. [Deleted.] 
Mr. HUBERT. That would be an objectionable joke? 
Mr. CUFARD. Yes; because there would be no question in anybody’s mind. 
Mr. HUBERT. Is that a specific example, or one that you were using? 
Mr. CEUFARD. An example ; the joke was not told in the club. 

Mr. HUBEBT. From what you have told us as a generalization it would seem 
to be this, that any joke that left it to the imagination of the listener would be 
all right with Jack, but if it was specific he objected to it. 

Mr. CUFARD. That is right. It was pretty well acceptable all over the coun- 
try that way. You take even with a party joke. If a party joke leaves in a per- 
son’s mind in most places, leaves it to a person to imagine it themselves, it is 
acceptable. But if there isn’t any doubt it doesn’t make it acceptable in a mixed 
party. 

Mr. GRIFFIN. Larry, did you learn anything that would indicate whether Jack’s 
attitude about these jokes was based on any concern about what the local law- 
enforcement people would feel about having such jokes told in his club? 

Mr. CRAFARD. No; I don’t-I can’t think of anything that would make me feel 
that way. 

Mr. HUBERT. Was it your impression of his being perturbed, as the way you 
put it, was sincere or possibly just part of the act? 

Mr. C~AFARD. It seemed pretty sincere to me. 
Mr. HUBERT. He never did tell you, man to man, that he objected to these? 
Mr. CB~FARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Did Jack tell any jokes himself? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall of any. I think a couple of times he got on the 
stage and tried to M.C. and’ fell sort of flat. 

Mr. GRIFFIN. How about privately; was Jack the kind of person who would 
joke and tell jokes? 

Mr. CILAFARD. He never did that I know of. 
Mr. GRIFFIN. Was Jack the kind of person who would sit around with the 

comedians and talk with them in between acts and so forth? 
Mr. CRAFARD. No ; Jack was the kind that the only time he would say anything 

to the comedians was if he done something he didn’t like, and if Jack wanted 
the comedian to do something he would say something to him. 

Mr. HUBERT. Did you ever notice any traits of physical violence in Ruby? 
Mr. CRAFT. The one time I noticed any traits of physical violence at all, 

there was a guy came to the club who was pretty well polluted, and I think 
Ralph Paul was sitting right near the door, and he started giving the doorman 
a bad time. 

Mr. HUBERT. Who started- 
Mr. C~AFABD. This drunk fellow did. 
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Mr. HUBEBT. Ralph had to get him to leave? 
Mr. CEAFARD. Ralph was sitting right there and he asked the gentleman to 

leave and he wouldn’t do it, and Jack went over there and the gentleman struck 
Ralph Paul and when he did Jack just pushed his arm down and pushed him 
out the door. 

Mr. HUBERT. He didn’t hit him? 
Mr. CEAFABJA No. 
Mr. GRIFFIN. Did you form any impression about Ralph Paul, as to whether 

Ralph Paul was a homosexual? 
Mr. CRAFARD. No; Ralph was a pretty g&, decent guy. I liked him, what 

little I d’id know of him, I like him. He was kind of a stuffed shirt, but he was 
a fair, likable guy. 

Mr. GRIFFIN. Did you notice if Jack’s club was visited by any people who would 
appear to you to be homosexuals? 

Mr. CBAFARD. No; I didn’t notice that. I can’t recall of any specific people 
coming in that would appear to be this way. 

Mr. GRIFFIN. Did Jack ever talk to you about sex? 
Mr. CRAFABD. No ; very seldom ; one or two occasions when I said something 

about a girl or something, when I said something about a girl or something. 
Mr. GRIFFIN. What was his interest in his dogs? 
Mr. CRAFARD. Sheba was the only one that really meant a lot to him. He was 

like a lot of people who are alone, and get with animals. 
Mr. GRIFFIN. You mean he was attached to them? 
Mr. CBAFARD. Really attached. 
Mr. GBIFFIN. To Sheba? 
Mr. CRAFABD. Yes. 
Mr. GBIFFIN. Did he breed Sheba? 
Mr. CBAFARD. Yes. Sheba had been bred. 
Mr. GRIFFIIT. Was this something that he did, or did he send her some place 

to be bred? 
Mr. CRAFARD. I beljeve he took her to another place, another place to be bred; 

I am not sure. 
Mr. GBIFFIN. Was there anything, any experience you had which indicated 

he had any sexual interest in these dogs? 
Mr. CMFARD. No ; I wouldn’t say so. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever see him try to sexually stimulate these dogs? 
Mr. CRAFABD. Not that I ever saw. 
Mr. GBIFFIN. Did you ever hear anything in that regard? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Now the example you gave us about Ruby putting the man out 

at the club is the only one that you ever perceived as an act of physical violence? 
Mr. CB~FARD. Where he actually used physical violence. I have seen him 

where he was close to it at another M.C. at one time. Threatened for him to go 
out or he would throw him out, which was something which occurred every 2 or 3 
months with other M.C.‘s. 

Mr. HUBERT. Were there any occasions when you say that Jack handled a situ- 
ation that could have involved violence but did not? 

Mr. CRAFABD. Well, the situation where he told that MC. to get out. It could 
have really involved violence, Jack’s just; he was about ready to grab the guy, 
and he just turned and walked away from him. 

Mr. HUBEBT. Jack walked away from that man? 
Mr. CMFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. Tou never saw him hit anybody? 
Mr. CBAFABD. No. The only time I even saw him touch anybody was when 

he mt the man’s hand and knocked it down. 
Mr. HUBERT. Was the comedian bigger than Jack? 
Mr. CBAFAED. Yes ; bigger than Jack. 
Mr. HUBERT. Quite a bit bigger? 
Mr. CBAFARIL Yes. 
Mr. HWEET. How about the patron that he handled? 
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Mr. CBAFARD. He was a bigger fellow. He stood about 6 foot. He is quite 
a bit bigger than I am, even. He was taller and heavier. 

Mr. HWERT. Do you know anything about what Ruby did to keep in physical 
condition? 

Mr. CB~FA~D. I knew he worked with barbells quite a lot. 
Mr. HUBERT. How did you know that? 
Mr. CRAFARD. He told me about his barbells a couple of times and he was 

dieting, and I had heard that he went to a gymnasium quite often. 
Mr. HWEBT. Did he seem to you to be a powerful man, considering his build 

and weight and size? 
Mr. CRAFAPBD. For his type of build and flabbiness as he was, he had quite a 

bit of strength. 
Mr. HUBERT. How did you know that? 
Mr. CaaFaBn. Well- 
Mr. HUBERT. Well, I mean did you observe him in a situation which demon- 

strated the use of strength? 
Mr. CRBFARD. No; not really where it would be a real test of strength or any- 

thing. I have never seen anything of that sort. 
Mr. HUBERT. I was just wondering how you formed the impression that he 

was a pretty strong man, considering his size. 
Mr. CEAFABD. Well, for as heavy a man as he was, he was pretty solid for one 

thing; he was fairly solid. 
Mr. HUBERT. You could tell that by looking at him? 
Mr. CRAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. I suppose you have seen him with his coat off or something. 
Mr. CRAFABD. I saw him with just his pants and a T-shirt on, or an undershirt 

and pants, on one occasion when I went to his house. He shaved and he said 
something and I stepped over to the bathroom door; I couldn’t hear. He re- 
peated it and I stepped back and sat down and watched television and then he 
went ahead and got cleaned up. 

Mr. HUBERT. Did he carry a gun? 
Mr. C~AFARD. He had one in the car. He very seldom carried it on his person. 
Mr. HUBERT. Where did he keep it in the car? 
Mr. CRBFARD. Usually in the trunk; it was in a money pouch, a money sack, 

which usually stayed in the trunk. 
Mr. HUBERT. You say he didn’t carry it on his person? 
Mr. CFLAF~BD. No, sir. 
Mr. HUBERT. Did you ever see it on his person or know it was there in some 

way? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir ; one night that I knew for sure it was there. 
Mr. HUBEBT. What night was that? 
Mr. CRAFABD. I don’t recall the date, but something happened, and Jack sent 

me down to the car to get the gun and bring it up to him. 
Mr. GRIFB+~N. Was there some trouble in the Carousel? 
Mr. CRAFABD. I don’t remember whether it was right in the Carousel or 

whether it was a phone call or what it was, really. There was something 
there--- 

Mr. HUBERT. He told you something that indicated he ought to have the gun, 
and he asked you to go get it? 

Mr. CBAFABD. He sent me down after the gun. 
Mr. HUBERT. Did he just simply send you down after the gun, or did he tell you 

that there was something that had happemxl? 
Mr. CRAFABD. He sent me down after the gun. Something happened right 

there at the club. I can’t- 
Mr. HUBERT. Was it some sort of a disturbance? 
Mr. CRAFABD. I can’t recall just what it was. 
Mr. GRIFFIN. Was this an incident that other people would have been aware 

of ; Andy Armstrong might have been aware of? 
Mr. CBAFARD. I believe Andy Armstrong was right there at the time. I be 

lieve most any of the girls who worked for him were aware of it at the time. 
Mr. HUBERT. Did I misunderstand you? Did you say this incident where you 

were sent for the gun was preceded by a phone call? 
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Mr. CRAFARD. I am not sure. He bad been on the phone and then be went 
outside and then something happened at the club ; be bad an argument or some- 
thing. 

Mr. GRIFFIN. What did be do after you brought the gun? 
Mr. CRAFARD. He was right there and the club was closed and I didn’t see him 

until the next day. He seemed pretty angry. 
Mr. GRIFFIN. He didn’t try to throw anybody out? 
Mr. CRAFABD. No. 
Mr. GRIFFIN. Was George Senator there at the time? 
Mr. CELAFARD. I don’t recall. 
Mr. HUBERT. Do you remember bow close this incident was to the death of 

the President? 
Mr. CRAFARD. It was either a week before or the same week, earlier the same 

week, that President Kennedy was assassinated. 
Mr. HLZE~T. Was it a weekday? 
Mr. CRAFARD. No. It was during the week. 
Mr. HUBERT. It was not on a weekend? 
Mr. CRAFARD. No ; it was during the week. 
Mr. HUBERT. So it would have been sometime between the li’tb, say, of No- 

vember and prior to the 22d, or it would bare been sometime between the 11th 
and the 15th of November ; is that correct? 

Mr. CIZAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Have you ever noticed any incidents of Ruby that would throw 

some light on whether be was a person who bad a trait of kindness or benevolence 
toward other people? 

Mr. CRAFARD. He was quite kindhearted. 
Mr. HUBERT. Give us an example of that. 
Mr. CRAFARD. One example was the way be took me in. He bad no reason for 

doing it. He wasn’t obligated to do it in any way. 
Mr. HUBERT. You think you earned your pay? 
Mr. CRAFARD. What is that? 
Mr. HUBERT. Do you think you earned your pay? 
Mr. CRAFARD. I think I earned everything I got. 

Mr. HUBERT. Do you still think it was an act of kindness on his part to take 
you in? 

Mr. CRAFARD. I think be was doing me a favor, and still in all be was getting 
some pretty cheap work, labor. 

Mr. GRIFFIN. Did you ask him for the job or did be ask you? 
Mr. CRAFAILD. He asked me. And then I know of another occasion where I 

was told about of this young fellow be took in didn’t do a thing around the club 
and be bad him around there for 3 or 4 months. 

Mr. GRIFFIN. Did it seem to you that Jack felt it was important that be have 
somebody at the club all the time? 

Mr. CRBFARD. After I was there for a while be seemed to feel that way. At 
flrst, when I first got to know him, be didn’t seem to feel that way. 

Mr. HUBERT. This boy that bad been there more or less doing the job that you 
did, but was there prior to you ; did you know this fellow? 

Mr. CRAFARD. No ; I didn’t know him. I bad beard-Andy bad told me about 
him. 

Mr. HUBERT. Isn’t it a fact that you beard from Andy or otherwise there bad 
been some trouble btween Ruby and that man? 

Mr. CRAFARD. I believe there was something said about trouble. 
Mr. HUBERT. Isn’t it a fact that you beard that Ruby pistol-whipped him? 
Mr. CRAFARD. No ; I can’t recall of ever bearing that statement. 
Mr. HUBERT. Did you bear that this boy was Jewish? 
Mr. CRAFARD. No, sir. I bad no idea ; no knowledge of him. 
Mr. HWERT. You never met him? 
Mr. CHARD. No, sir. 
Mr. GRIFFIN. I understand that there came a time when you asked Jack to put 

you on a different pay basis than you originally were. 
Mr. CUFARD. When I went to work it was on the understanding that I even- 
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tually would be with him a little while and then I would start being on a salary. 
Mr. GRIFFIN. How long were you with him? Well, let me put it this way: 

Did there come a time when you began to ask to be put on salary? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. How long after? 

Mr. CRAFARD. Because I felt that the way things were, I didn’t have any 
private life of my own. He wanted to tell me what I could do, who I could talk 
to, and who I couldn’t talk to if he put me on a salary where I was maybe making 
$35 or $40 a week I could live on my own, which I would much prefer to do. 

Mr. GRIFFIN. $35 or $40 plum the opportunity to live at the club? 
Mr. CFLAFARD. As long as it was $35 or $40, period. I could live on my own; 

for the work I done at the club, I could live on my own. 

Mr. GRIFFIN. All right. How long had you been with Jack before you started 
to ask him about this? 

Mr. CRAFARD. I probably had been with him about 4 or 5 weeks. That was 
about 2 weeks before President Kennedy was assassinated. 

Mr. GRIFFIN. What did Jack say when you mentiond that to him? 
Mr. CRAFARD. He said he would see what he could do. 
Mr. GRIFFIN. What do you mean by that ? What did you understand by that? 

Mr. CRAFARD. Well, he said what he could do; he would figure his bookwork 
out and see what he could do. 

Mr. GRIFFIN. Did you remind him of the fact that he had told you that at the 
beginning? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
(Whereupon, at 12 90 p.m., the proceeding recessed.) 

TESTIMONY OF CURTIS L. CRAFARD RESUMED 

The proceeding reconvened at 1:30 p.m. 
Mr. H~J~ERT. Now, Mr. Crafard, this is a continuation of the deposition which 

was recessed for the lunch hour. You understand that we are continuing this 
deposition by the same authority that we commenced it with, and likewise that 
you are under the same oath that you were under and that you took at the 
beginning of that deposition? 

Mr. CIUFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Is that agreeable to you? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Now, when did you first hear that the President was going to 

visit Dallas? 
Mr. CIUFARD. I believe it was about 3 or 4 weeks before he came to Dallas. 

It was advertised in the paper. 

Mr. HWERT. Were you working for Ruby at that time? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir; it came out in the papers that showed the proposed 

route and the proposed secondary route of this trip through the city. 

Mr. HUBERT. Are you saying that the first time you found out that he, Presi- 
dent Kennedy, was going to visit the city, was when you read it in the news- 
papers? 

Mr. CRBFABD. Yes, sir. 

Mr. HUBF.BT. And that in that account that you read in the newspapers, the 
proposed route and an alternate route was given? 

Mr. CR~FARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. That would have been just a very few days before he actually 

came, wouldn’t it? 

Mr. CRAFARD. I believe that was at least a week before he came that that came 
out. 

Mr. HUBERT. At any rate, whatever day the proposed route came out in the 
papers that was the first day that you found out that the President was coming to 
Dallas at all? 

Mr. CRAFARD. They had been thinking he was going to come to Dallas. They 
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said something about it, but there was nothing definite at that time, I didn’t 

know anything definite about it until I read it in the paper. 

Mr. HUBERT. You had read something in the paper about his coming prior to 

the time that the route was set out? 

Mr. CRAFARD. There was something in the paper about it figured he would 

come or something but so far a9 I can recall there was nothing definite until 

that same issue. 

Mr. HUBERT. Now, did you ever talk to Ruby about it? 

Mr. CRAFARD. No. There wasn’t much said about it in the club. 

Mr. HUBERT. Was anything said about it? 

Mr. CRAFARD. Something the day the paper came out with the proposed route, 

we all said something about the fact that he was coming to town, Dallas, that 

it would probably help Dallas a little bit. 

Mr. HUBERT. Help in what way? 

Mr. CRAFARD. hlaybe bring a few more conventions or something. 

Mr. HUBERT. Who said that? 

Mr. CRAFARD. We all discussed it, Andy and Jack and I. 

Mr. HUBERT. Including Ruby? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Do you remember specifically a conference, or conversation, 

rather, of which there were three, at least, Jack Ruby and Andy Armstrong, 

at which it was mentioned that it was a good thing for Dallas because it would 

bring more conventions? 

Mr. CRAFARD. It was in the paper, when Jack came to the club we already 

had the paper there and Jack came to the club and he read the paper and said 

something about it and then he said something to the effect that it might help 

Dallas a little bit because it might bring more conventions to Dallas, or some- 

thing to that effect. 

Mr. HUBERT. That was the day that the paper came out with the route? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Had you talked to Ruby about the President’s visit prior to that 

day. 

Mr. CRAFARD. Not that I can recall. 

Mr. HUBERT. Had you talked to anyone else? 

Mr. CRAFARD. Not that I recall. 
Mr. HUBERT. You didn’t let me finish my question. Had you talked to anyone 

else about the fact that the President might be coming to Dallas? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall anything about it, sir. 

Mr. HUBERT. When you say there was no conversation in the club about it 

other than what you have testified tv 

Mr. CR~FARD. None that I can recall. 

Mr. HUBERT. Was any mention made of the fact that in any conversation be- 

tween you and Jack or anybody else about the fact that the parade would pass 

near the club? 

hIr. GAFARD. There was something said that we only have to walk a block, 

I think, or something like that, up where we could see the parade. 

Mr. HUBERT. Who said that? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember whether it was Andy or myself. 

Mr. HUEIEBT. Could it have been Ruby? 

Mr. CRAFARD. It might have been. I don’t know. 

Mr. HUBERT. In any case, either you or Andy made such a remark, and was 

Jack present when it was made? 

Mr. CEAFARD. I believe he was ; yes. 

Mr. HUBERT. You have a distinct recollection of that? 

Mr. CB~FARD. I don’t have a distinct recollection ; no. 

Mr. HUBERT. Was it on the same occasion that you mentioned earlier that 

he came in and said about how it would improve the business? 

Mr. CRAFARD. I believe it was the day before the President’s trip, arrival in 

Dallas, Andy and I had been saying something about wanting to see it and 

some one of us said something about it was only about a block or something like 

that to go to see it. 
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Mr. HUBERT. Did you ask Jack’s permission to leave to go watch it? 

Mr. CUFARD. I think we both told Jack that we was going to go watch it. 

Mr. HUBERT. You and Andy did? 

Mr. C~AFARD. Yes ; I believe so. 

Mr. HUBERT. Together? 

Mr. CRAFARD. No; we didn’t figure on going. Andy was taking the day off 

so he could go and I told Jack I was figuring going on up and watching the 

parade. 

Mr. HUBERT. What did he say about it? 

Mr. CRAFARD. He didn’t say anything. 

Mr. HUBERT. What? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall him saying anything. 

Mr. HUBERT. You were asking him- 

Mr. CRAFARD. Other than maybe telling me it was all right to go or something. 

Mr. HUBERT. That is what I was wondering. Did he express any consent 

or disapproval? 

Xr. CRAFARD. I don’t recall what he said. 

Mr. HWERT. Did he mention what he was going to do about watching it? 

Mr. CRAFARD. Not that I recall. 

Mr. HWERT. Did you tell him where you were going to watch it, yourself? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

(Discussion off the record.) 

Mr. HUBERT. You recall, of course, the day that the President was shot. 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 

Mr. HU~EFZ. Do you recall the night before that, which would have been 

Thursday night? 

Mr. CRAFARD. As far as I can recall it was more or less a general night for 

the club. 

Mr. HUBERT. Were there any special preparations by way of preparing 

for a larger crowd or for some program in connection wi,th the President’s visit? 

Mr. CRAFARD. Not that I can recall. 

Mr. HWERT. In other words, the night prior to the President’s visit was a 
routine night? 

Mr. CRAFARD. As far as I can recall. 

Mr. HUBERT. I suppose you have put your mind to it since, particularly at the 

time it happened, because most people did, you know. They relate that historic 

event to their own lives and reconstruct what they were doing before and 

afterwards. 

Did you do that? Have you ever done that? 

Mr. WARD. I have tried to think of what I was doing before, the night 

before, a couple nights before, or something like that. I don’t recall anything 

out of the ordinary. 

Mr. HUBERT. If it was the ordinary, then I suppose it would have been that 
the club were closed up at its usual hour. 

Mr. CEUFARIB. As far as I recall, yes. 

Mr. HUBEBT. And you wqre still sleeping there? 

Mr. CBAFARD. Yes ; I was still sleeping there. 

hlr. HUBERT. So you would have gone to sleep? 

Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. And then I suppose Ruby would have wakened you? 

Mr. CRAF~D. Andy woke me that morning. He come in early. Andy always 

put the beer in and he come in early to do that so that he could have the rest 

of the day off. 

Mr. HUBERT. What time did Andy come in? 

Mr. CRAFARD. I think it was about 9 30 or something like that. 

Mr. HUBEBT. Came in personally? 

Mr. CRAFABD. Yes. He was there when the President was shot. 

Mr. HUBERT. Were you asleep when he came in? 

Mr. CRAFABD. I was asleep when he came in. 
Mr. HUBEBT. Did you waken up when he came in ? 

Mr. CEEAFABD. I didn’t wake up-Andy woke me up and told me that the 

President had been shot. 



Mr. HUBERT. That was much later in the day, wasn’t it? 

Mr. CBAFABD. I believe so. 

Mr. HUBERT. About 12 :30? 

Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. Weren’t you suppose to be doing your cleaning-up job? 

Mr. CBAFARD. Ordinarily if I had been up, I would have been cleaning up; 

yes, sir. 

Mr. HUBERT. Ordinarily he would have awakened you when he came in, 

wouldn’t he? 
Mr. CRAFARD. Andy, when he came in he should have woke me up. I guess 

he said he had called me or something and I hadn’t woke up, I hadn’t got up 

or something. 

Mr. HUBERT. Didn’t he know you wanted to go and see the parade? 

Mr. CRAFABD. He knew I said something about it. I don’t know, I think maybe 

he had been down and saw us-down to see some of it or something and then 

come back to the club or something. 

Mr. HUBERT. You didn’t leave word for anyone to call you to see the parade? 

hlr. CR~ARD. No. 

Mr. HUBERT. Wasn’t it unusual for you to sleep that length of time? 

Mr. CRAFARD. Not if I w&s tired and they didn’t call me, I’d sleep if they didn’t 

call me. 
Mr. HUBERT. Have you ever done that before? 

Mr. CKAFARD. I’ve seen the time when I went to sleep and slept 14 or 15 hours. 

Mr. HUBERT. No, I am talking about while you were at the club. 

Mr. CRAFARD. At the club a couple times I slept until 1:30 or 2 o’clock in 

the afternoon before somebody woke me up. 

Mr. HUBERT. You had made no plans yourself to anticipate going to see the 

President? 

Mr. CRAFARD. Not definite plans except if I got up I figured I’d go down and 

see it. 

Mr. HUBERT. And you intended to get up? 

Mr. CRAFAIUL I figured I’d wake up. I didn’t wake up. 

Mr. HUBERT. Wh&t time did you go to bed, do you know? 

Mr. CRAFARD. I don’t know, about 2 :30 or 3 o’clock, or something. 

Mr. HUBERT. You slept clean around until 12 :30 or after? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How do you know Andy came in earlier? 

Mr. CRAFABD. The beer was all taken care of, so I figured he had been in the 

club. 

Mr. HUBERT. You are not sure it was Andy that did that, then? 

Mr. ~AFARD. No. 

Mr. HUBERT. Put the beer on? 

Mr. CRAFARD. Andy said something about doing it, he had done it earlier, or 

something. 

hlr. HUBERT. Was the beer normally delivered at a regular time? 

hlr. CRAFARD. We had the beer delivered 2 days a week. Andy come in every 

day and put the beer in the cooler. 

Mr. HWERT. Where was the beer delivered? 

Mr. CRAFABD. It was delivered upstairs when it was delivered. 

Mr. HUBERT. Did somebody have to receive it? 

Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. When was it delivered that day, do you know? 

Mr. CBAFA.RD. It #was delivered on Tuesdays and Saturdays, I believe it was. 

Mr. HUBERT. It wasn’t delivered on this day, then? 

Mr. CRAFARD. No, but he come up to put more beer in the cooler. 

Mr. HUBERT. That was his job? 

hlr. CRAFARD. Yes. He done that all the time. 

Mr. HUBERT. You didn’t have anything to do with it? 

hir. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFIX. Where would he carry the beer from, from what place to where? 

Mr. CRAFARD. It would come in the front door of the club, there was a hall- 
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way off to the side here and come on over here and made an 1,. My room was 

here and he’d get the beer over here and take it out. 

Mr. HUBERT. He had to pass your room? 

Mr. CUFABD. No. 

Mr. HUBERT. He had to pass by it? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIN. He would come in the back of the club where the beer was 

stored? 

Mr. CBAFARD. Probably he’d come in the front door and go up here and get the 

beer. My room was down here on this corner, and he would get the beer here. 

Mr. HUBERT. Did you leave the door open or closed? 

Mr. CRAFARD. My door was closed. 

Mr. HUBFZBT. Why was it closed? 

Mr. CRAFARD. I Closed it all the time. 

Mr. HUBERT. Weren’t you supposed to be sort of on guard, as it were, in 

addition to doing the job around there, that is part of your job having someone 

on the premises? 

Mr. CRAFARD. I just figured having me sleep there, I guess. He never said 

anything to me about it. 

Mr. HUBERT. Did he ever awaken you on‘ other days when he brought the 

beer? 

Mr. CRAFARD. If Andy came in when I was still in bed he’d usually wake me 

UP, yes. 
Mr. HUBERT. But he did not this morning? 

Mr. CBAFARD. He said he called me but I hadn’t woke up. 

Mr. HUBERT. He called you by telephone or in person? 

Mr. CRAFARD. I don’t know whether he called me by telephone, he said he 
tried to call me by telephone or called me when he come to the club or what. 

Mr. HUBERT. If he called you by telephone where would the telephone have 

been in reference to your room? 

Mr. CEAFARD. In the room next to my room. 

Mr. HUBERT. Could you hear it? 

Mr. CR.AFUD. Yes. 

Mr. HUBERT. Had you ever been awakened before by it? 

Mr. CRAFARD. Yes, several times. 

Mr. HUBERT. There is no doubt then that if he had called you by telephone 

it would have awakened you? 

Mr. CRAFARD. More likely I figured it would have, yes. 

Mr. HWERT. Of course if he had tried to wake you by calling you, just 

through the door, that would have awakened you, I assume. 

Mr. CRAFARD. I might have roused up, spoke to him and answered him and 
then got back down without even knowing it. 

Mr. HUBERT. Do you remember that? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember it. I say I might have. 

Mr. GRIFFIN. When did he tell you that he called you? 

Mr. CBAFARD. It was shortly after he did wake me up. 

Mr. HUBERT. How did he wake you up? 

Mr. CBAFABD. He come in there and he had his radio up real loud when he 

come in there and he told me the President had been shot. 

Mr. HUBERT. And that was at what time? 

Mr. CBAFARD. He called me two or three times. It was just after the Presi- 

dent had been shot. 

Mr. HUBERT. How many times did he call you? You said two or three times? 

Mr. CRAFABD. He called me two or three times at that time when he woke 

me up there he called me two or three times. 

Mr. HUBFJLT. How do you know that? 

Mr. CRAFARD. He said so. 

Mr. HUBERT. Ydu don’t recall it two or three times? 

Mr. CRAFABD. I recall hearing him call me twice that I know of right then. 

Mr. HUBERT. And then that aroused you? 

Mr. CUE-IL&D, Yes. 
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Mr. HUBERT. Had you been drinking the night before? 

Mr. CUFARD. Not that I recall. 

Mr. HUBERT. What I am trying to get at, Larry, is why it was so difficult 

to wake you that morning. 

Mr. CRAFARD. Yes; I can understand that. 

Mr. HUBERT. Have you any explanation for it? 
Mr. CRAFARD. None that I can think of except that I probably was a little 

tired, except a little tired from the night before when I went to bed. 

Mr. HUBERT. You do recall that? 

Mr. CRAFARD. Yes; I went to bed and went right to sleep. I didn’t lie awake 

very long. 

Mr. HUBERT. Do you normally lay awake sometimes? 

Mr. CRAF~D. I normally lay awake anywhere from an hour and a half to 2 

hours. 

Mr. HUBERT. But this particular night you did not? 

Mr. C~AFARD. No. 

Mr. HWEET. You weren’t drinking? 

Mr. CRILFARD. No, not that I cam recall. 

Mr. HUBERT. Do you drink much? 

Mr. CBAFARD. Very seldom. I drank, I think, three or four different times 

while I was there that I drank a beer or two, that was all. 

Mr. HUBERT. So that your heavy sleep on the morning of the 22d couldn’t 

be attributed to the fact that you had a hangover? 

Mr. C~ABD. No. 

Mr. HUBERT. Or that you were suffering from any overindulgence in alcohol? 

Mr. CFGAFABD. No, sir. 

Mr. HUBERT. You don’t take any kind of sleeping pills or anything like that? 

Mr. CBAFABIL No, sir. 

Mr. HUBERT. So this was just normal sleep? 

Mr. CEAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. And his call failed to wake you? 

Mr. CBAFAUI. That is right. 
Mr. HUBERT. What did he tell you when he first came in? 

Mr. CRAFABD. The first thing he said was President Kennedy had been shot. 

He said, “The President has been shot.” I wouldn’t hardly believe him. 

Mr. HWERT. What did you do? 

Mr. CBAFABD. Immediately we went in and turned the television on. He had 

his radio going and I turned the television on and listened to his radio and 

then we had to turn the television up real loud where we could hear it. We 

were more interested in what was said than the pictures they was showing or 

anything like that. 

Mr. HUBEBT. Do you remember what time it was? 

Mr. CRAFARD. It was something like-- 

Mr. HWEBT. I mean first of all when he woke you up. 

Mr. CBAFAFGL 20 or 25 to 12. 

Mr. HUBERT. To 12? 

Mr. CRAFABB). Or after 12, to 1, I mean. I think it was something like that. 

I’m not sure. I didn’t have a watch on. I didn’t have a watch at that time. 

Mr. HUBERT. You began looking at the television. I suppose from the time 

that you woke up plus the time it took you to get dressed, or did you get dressed? 

Mr. CBAFABD. As soon as he woke me up he went in and turned the television 

on while I was putting my pants on, putting my clothes on. 

Mr. HUBERT. Do you remember what was the first thing you saw on television? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember, sir. 

Mr. HUBERT. Was it a news commentator? 

Mr. CBAFARD. I believe it was. 

Mr. HUBERT. Do you remember which one? 

Mr. CRAFARD. No, sir; I don’t. 

Mr. HUBERT. Do you remember the station it was on? 

Mr. CBAFAN). No; I don’t remember what station it was on, either. 

It was one of the local-I believe it was 12 that Dallas-Fort Worth-I believe 

that was the station. 
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Mr. HUBERT. It was a Dallas station or a Fort Worth station? 
Mr. CRAFARD. It is one there they call the Dallas-Fort Worth, WWTV12, I 

think it is. 
Mr. HUBERT. KLRD, is that what it is? 
Mr. CRAFARD. I don’t know what station it is. I am not sure whether it 

was WWTV. 
Mr. HUBERT. How long did you stay there watching? 
Mr. CRAFARD. We turned it up real loud where we could hear it and then 

listened to his radio, too, where we would hear both of them. 
Mr. HUBERT. Go ahead, what happened next? 
Mr. CRAFARD. I don’t recall exactly what was said except the fact that the 

President had been shot. 
Mr. HUBERT. How long did you continue to watch it? 
Mr. CRAFARD. We watched it right up until-most of the day, I think, we had 

the television on there, then, most of the day. 
Mr. HUBERT. Did you do any of your work? 
Mr. CRAFARD. Oh, I started to clean up. When Jack come in he said not to. 

He said, “We’re going to close the club for the weekend.” 
Mr. HUBERT. What time did he come in? 
Mr. CR~FAR~. It was about 2 or 2:30, something like that. 
Mr. HUBERT. About 2 hours after, do you think? 
Mr. CRAFARD. About that; yes. 
Mr. HUBERT. Tell us what happened, how he looked, what he said and all 

that, when he came in? 
Mr. CRAFARD. He was like everybody else, shocked. 
Mr. HUBERT. How did he manifest that shock? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. HUBEBT. How did he manifest the shock ? What did he do or say that 

gave you the impression that he was suffering from shock like everybody else? 
Mr. CRAFARD. About the same thing as any of us said. We couldn’t really 

believe it. 
Mr. HUBERT. Was he crying, for example? 
Mr. CBAFAR~. He seemed to be very nervous. As far as really being crying, I 

couldn’t say for sure he had been crying. He wasn’t crying at the time, anyway. 
Mr. HUBERT. Was his nervousness, or his shock greater than, say, that which 

you could observe in Armstrong? 
Mr. CRAFARD. Yes; I believe it was. He was much nervouser than Andy or I, 

either one was. 
Mr. HUBERT. Now, how did that come across to you, by what he said or did? 

Mr. CRAFARD. It come across that it struck him pretty deep that Kennedy 
had been assassinated, had been shot. 

Mr. HUBERT. You see you have to get that impression from him in one of two 
ways. Either he said something or he did things, and that is what I want 
to find out, what he said or he did that creates an impression that now remains 
in your mind as being one of more shock than anybody else, and as you put it, 
extreme nervousness. You don’t get that impression except what you saw or 
you heard. 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Now that is what I want to find out, because it is one thing to 

have your impression but it is another thing to have what caused your impression. 
Mr. CIUFAILD. Yes. He couldn’t believe it had happened. 

Mr. HUBERT. He said so? 
Mr. CBAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. What else did he do that was out of the ordinary? 

Mr. CRAFARD. I was trying to think. 
Mr. HUBERT. Did he cry? You said a moment ago he did not. 
Mr. CRAFARD. He said it was an outrageous crime, that it would ruin the city 

of Dallas. 
Mr. HUBERT. Did he say why, in what way it would ruin it? 
Mr. CRAFARD. The fact that the President had been shot there in Dallas. 
Mr. HUBEBT. Would ruin it how? 
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Mr. CBAFARD. As far as nightclubs, nightclub activity was concerned, for all 
nightclubs concerned, it would pretty well pull a lot of the conventions away, 
and such as that. 

Mr. HUBERT. So that when Ruby came back and expressed his concern about 
the shooting of the President, he adverted to the fact that that crime would 
hurt Dallas? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Would hurt the convention business and would hurt his business? 
Mr. C~AFARD. He just said all nightclubs. He said the nightclub business in 

general, I believe, more than his personal business. 
Mr. HUBERT. Did he specifically advert to how that would affect the Carousel 

and the Vegas? 
Mr. CBAFABD. Not that I can recall. 
Andy and I both, I believe it was myself that made the statement that the 

guy, whoever had done that, had ought to hang, or something to that effect. 
and we was all pretty much in agreement on that subject. Our agreement on 
that was about the same. 

Mr. HUBERT. In other words, in this conference, I call it conference, I mean 
meeting that you and Andy and Jack had together, which commenced about 2 
hours after the President’s assassination, you discussed the fact that it was a 
‘terrible crime, that it would hurt the city and the nightclub business and 
that the man who did it ought to be punished? 

Mr. CBAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And Jack was a part of that? 
Mr. CRAFARD. Yes; we was all pretty much in agreement on that. We agreed 

to the fact it would- 
Mr. HUBERT. Did you know at that time who had done it or who was suspected 

of having done it? 
Mr. CBAFABD. I believe that earlier on the news, or something, I believe they 

suspected Oswald. 
Mr. HWERT. Had he been mentioned by name? 

Mr. CBAFABD. I believe he had; yes. 
Mr. HUBEZLT. That was prior to the time Ruby came in? 

Mr. CR~FAR~. I believe so, I’m not detlnite on that, but I believe so. 
Mr. HUBEBT. Well, Ruby came in, you are quite sure, about 2 hours after 

you heard of it? 
Mr. CRAFAXL About 2 hours, yes. 

Mr. HWEBT. And you heard of it at a little after 12 :30? 
Mr. C~AFAIUL Yes; just shortly after it happened. 
Mr. HUBERT. So Jack told you that there is no use cleaning up? 

Mr. CBAFARD. Yes. He said, “We’re going to close the club for the weekend.” 
Mr. HUBEBT. What did he propose to do about the cleaning up job as to the 

club? 

Mr. C%FABD. Just leave it go until Monday. 
Mr. HUBERT. Just let it stay as it was until Monday? 
Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HWERT. And he so told you? 
Mr. CBAFABD. Yes 
Mr. HUBERT. Had he made up his mind at that time to close the club for 

the entire weekend? 
Mr. CRAFABD. I believe he just said for Friday and Saturday night at that 

time. He said something about cleaning up later on, or something, and then 
he come back later and he left. 

Mr. HUBERT. Let’s see, how long did he stay, before we get to this point? 
Mr. CRAFAEn. He was there maybe a half hour or 45 minutes 
Mr. HUBEBT. What else did he do there besides converse with you as you 

have already testifled? 
Mr. CBAFAIZIL That was about it right there, I guess. 
Mr. HUBEBT. Did he make any phone calls? 
Mr. CIUFABD. I believe he called his sister. I’m not sure. 
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Mr. HUBERT. Do you remember that, yourself, or do you think perhaps YOU 

picked that up from reading about it somewhere? 

Mr. &WARD. No ; I believe that he called his sister on the phone right by the 

front door. 

Mr. HUBERT. You mean that is the public phone? 

Mr. CRAFARD. So. We had three business phones on the same line in the club. 

Mr. HUBERT. The same number, you mean? 

Mr. CRBFARD. Yes, with the same number. 

Mr. HUBERT. But there were different lines, you could make different Calls 

from them? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. There was one phone with three extensions then? 

Mr. CUFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Two extensions? 

Mr. CR~FAP.LL Two extensions. 

Mr. HUBERT. Was there a public phone there, too? 

Mr. CRAFARD. The public phone was in the back in the hallway. I believe he 
called his sister from the front door phone there and talked to her and he told 

her he was coming over, or something. 

Mr. HUBERT. You overheard that? 

Mr. CRAFARD. It was either at that time or later in the afternoon when he 

come back. 

Mr. HUBERT. On that first time that he was there. which was from 2:30 to 

about 3:1&would that be a fair estimate? 

Mr. CR~FARD. About 3 :15 or 3 30, or something. 

Mr. HURERT. Let’s do this. You mentioned a moment ago that he came in 

about 2:30 and stayed about a half hour to three-quarters of an hour. He 

came at 2 :30 and left at about 3 :30. 

Then there is a possibility he stayed there an hour on his first visit. 

Mr. CRAFARD. He might have been there anywhere between a half hour and 

three-quarters of an hour. 

Mr. HUBERT. Anyway, roughly between 3 and 3 5% is when he left? 

Mr. CF.AFA~W Yes. 

Mr. HUBERT. And during that period he made one phone call, or you are not 

sure of that? 

Mr. CRAFARD. I am not positive. I think he did, but I am not positive. 

Mr. HUBERT. If it should turn out that he did not call his sister on that 

occasion, do you recall any other phone calls that he made during ths first visit? 

Mr. CRAFARD. I’m not sure. It seems like there was a phone call to his 

brother or something that he called long distance either then or later in the 

day or something. 

Mr. HUBERT. How did you know he had called long distance? 

Mr. WFARD. Because he had me get the address, get the number or some- 

thing. He had me give him the phone number. 

Mr. HUBERT. Of which brother? 

Mr. CRAFARD. I believe it was the brother in Chicago-in Detroit, the Cobo 

Laundry. 

Mr. HUBERT. You are talking about Earl, aren’t you? 

Mr. CRAFARD. I believe that is right. 

Mr. HUBERT. He did not have Earl’s number? 

Mr. CRAFARD. He had it, he had it in his book at home, and I had it wrote 

down in the book of phone numbers there in the office. 

Mr. HUBERT. And YOU then gave him the number, or dialed for him? 

Mr. CUFARD. I gave it to him, I believe, and he dialed it. 

Mr. HUBERT. You were present when he dialed? 

Mr. CRAFARD. Andy and I were both there in the main part of the club where 

he was at. 

Mr. HUBERT. There was no one else in the club at that time? 

Mr. CIUFARD. No; just Andy and I. 

Mr. HUBERT. DO YOU know why he didn’t use his office phone? 
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Mr. CRAFARD. No; I have no idea, except that during the day when there was 

nobody else there he would more frequently use the front phone than he would 

the office phone. We’d been out there talking. We could all three-he’d have 

the table space to work and everything, count his money out, figure out the papers, 

and everything. 

Mr. HUBERT. You are unable to fix the time of that call to his brother, is that 
right? 

Mr. CRAFARD. That is correct, sir. 

Mr. HUBERT. When did he come back after having left at, roughly, between 3 

and 3 :30? 

Mr. CRAFARD. He come back about, I believe, about 4 30 or 5 o’clock. 

Mr. HCREXT. Is it fair to say that he was gone about an hour to an hour and 

a half? 

Mr. CRAFARD. Yes; I would say so. He asked me if I wanted to go to his sis- 

ter’s with him. He made quite a point of it, and I told him I’d prefer to stay at 

the club. 

Mr. HUBERT. What do you mean by making quite a point of it? 

Mr. CRAFARD. He asked me two or three times about it. 

Mr. HUBERT. Did it strike you as odd? 

Mr. C’RAFAREI. No; it just struck me as if he kind of wanted me to go. He 

thought it wouldn’t ln+-didn’t think it would be very good for me to stay there 

at the club by myself. 

Mr. HUBERT. Why not? 

Mr. CRAFARD. I have no idea. 

Mr. HUBEET. Did he tell you that he thought- 

Mr. CISAFARD. He said he thought it would be better for me to go with him 

than to stay at the club. 

Mr. HUBERT. Did you ask him why he had such thought? 

Mr. CRAFUD. No; I didn’t.. I didn’t think about it. 

Mr. HL~ERT. What did you think of the nature of that remark to you? 

Mr. CRAFAEKL It didn’t have no effec% on me whatsoever at the time. 

Mr. HUBERT. You had stayed at the club alone before, hadn’t you? 

Mr. CRAFAIZD. Yes. 

Mr. HUBERT. Didn’t you think it rather odd that he would suggest in some 

way that it wouldn’t be proper for you to stay at the club? 

Mr. CRAFARD. At that time it didn’t strike me at all. I didn’t even think about 

it. I was still pretty shook up, myself. 

Mr. HUBERT. Had you been doing any work in the interval when he was gone? 

Mr. CRAFARD. No; not that I can recall. 

Mr. HUBERT. Did he make any phone calls when he came back? 

Mr. CRAFARD. I believe he called his sister at that time. I’m not positive, but 

I believe he called her at that time and told her he’d be right over. 

Mr. HUBEBT. When did he leave after having returned? 

Mr. C~AFABD. He was only there for about 10 or 15, maybe 20 minutes. 

Mr. HUBERT. Did he call his sister twice? 

Mr. CRAFARD. He called her then, I’m almost positive that he called her that 

time and told her he’d be right over. 

I told him that I’d prefer to stay at the club because, well, I knew his sister 

was highly emotional from what little I had talked to her on the telephone a 

couple of times, she called for Jack and she always seemed very nervous on the 

phone and everything. 

Mr. HUBERT. As I understand you now, it is quite clear that he did call his 

sister Eva? 

Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. When he came back the second time? 

Mr. CUFAEIL Yes; I’m almost positive. 

Mr. HUBERT. That is when he stayed about 10 minutes? 

Mr. CBAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. He left about 4:30 or 5, right? 

Mr. CBAFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Having stayed there only 10 minutes, whatever time he did come? 

455 



Mr. CRAFARD. He stayed only 10 or 15 minutes. He hadn’t been there very 
IOIlg. 

Mr. HUBERT. From the time that you first heard of the President’s death until 
he left that second time to go to his sister’s, had he called his sister once or 
twice? 

Mr. CRAFARD. I believe that was the swond time he called her that day, I’m 
not positive. 

Mr. HUBERT. So that the first call must have been through the first, during 
the first visit, mustn’t it? 

Mr. CRAFARD. Yes ; I believe so, because he only made the one phone call when 
he came back the last time. 

Mr. HUBERT. Now, with relation to the call to his brother, is your memory 
fresh now as to whether that call was made during his first visit betweep 2 :30 
and 3 o’clock, 2 :30 and 3 :30, or on his second visit when he stayed 10 minutes? 

Mr. CRAFARD. That was made on the first visit, I’m almost positive of that. 
I can only recall of one phone rail he made and that was to his sister when he 
come back the second time. 

Mr. HUBERT. He was there only 10 minutes, he called her and he asked you 
several times? 

Mr. CRAFARD. He asked me two or three times to go with him and I told him 
I’d rather not because she was highly nervous and I didn’t care to be around her. 
I hardly never- 

Mr. HUBERT. What did he say to you about being worried about your staying 
at the club? 

Mr. CRAFARD. He just thought it would be better for me to be with somebody 
than to be by myself, I guess, because I was shook up, kind of shook up about 
what had happened. 

Mr. HUBERT. How were you showing that? I mean, what manifestations. 
Mr. CBAFARD. I guess more or less a look in my face, or something. 
Mr. HUBERT. Did he seem to indicate that he feared for your safety? 
Mr. C~AFARD. No; not that I can recall. 
Mr. HUBERT. But what you are telling us is that at the time you had no re- 

action whatsoever to that suggestion of his that it would be better for you not to 
stay at the club? 

Mr. CRAFARD. I had no reaction at all to it. 
Mr. HUBERT. You don’t know whether he meant your safety or your own per- 

sonal feelings or really what he meant? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. You didn’t ask him what he meant? 

Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. So he just then openly allowed you to stay on? 
Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Was Armstrong still there during that time? 
Mr. CRAFARD. No; Andy-I was alone at the club. 
Mr. HUBERT. When did Andy leave? 

Mr. CRAFARD. Andy left just shortly after Jack had left the first time. 
Mr. HUBERT. About what, 5 or 10 minutes after? 
Mr. CRAFARD. About maybe 10 or 15 minutee later. When Jack was there 

the second time before he left, he give me a sign, he told me to make up a sign 
that said we’d be closed Friday and Saturday, put it downstairs about 6:30. 

Mr. HUBERT. Did you do so? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. Did you do it in pencil or pen? 
Mr. CRAFARD. I made it with pencil and put it downstairs. 
Mr. HUBERT. Was that before or after he asked you tv 
Mr. CRAFARD. That was after he left the second time. 
Mr. HUBERT. No; you misunderstood my question. Did he ask you to make 

that sign before or after he asked you to go to Eva’s with him? 
Mr. CEAFARD. I believe that was afterwards, after the first stay there at the 

club. 
Mr. HUBERT. Did he give you any instructions as to what to do? 
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Mr. CIUFABD. Make up a sign that we’d be closed. He had a closed sign. He 
said, “Take it down there and put it downstairs about 7 :30 or quarter to eight”, 
and he said, “Wait until the other clubs open. Let them”-he said, I think it 
was, “Let them damn guys stay open”, or something to that effect, quite similar 
to the wording there, I’m not sure what the wording was, that wording was. 

Mr. HUBERT. He got over to you, though, that he was going to close, that he 
wanted you to prepare and put up a sign, but to do it in such a way that his 
competitors wouldn’t know he was anticipating that? 

Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. Did he tell you so in so many words? 
Mr. CRAFARD. He said, wait until they opened before I put it up. He said 

something like “Let those damn fools open if they want”, or something to that 
effect, or “Stay open”, or something like that. 

Mr. HUBERT. Did he give you any other instructions? 
Mr. CRAFARD. That was about it. He asked me where I was going to eat and 

I told him and he said something about he’d call me in about an hour. He 
said to go ahead and eat then and he said “1’11 call you in about an hour.” 

So he called me-1 don’t even remember what he said then. It was just I 
guess he asked me if there had been any phone calls or something. It wasn’t 
much. The conversation wasn’t but about a dozen words at most. 

Mr. HWERT. Had there been any phone calls? 
Mr. CIUFABD. No ; not while I was at the club. I waited until about 30 minutes 

after he left and then I went to eat. 
Mr. HWERT. Where did you eat? 
Mr. CRAFARD. To the drugstore, Walgreen Drugstore. 
Mr. HWEBT. You ate alone? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HWERT. You came back to the club? 
Mr. CBAFARD. Yes; that’s right. 
Mr. HUBERT. What time was it when you got back? 
Mr. CRAFARD. It must have been about 6 26 or 6:30, something like that, I 

guess-a little later. 
Mr. HUBERT. When did you next hear from Ruby or see him? 
Mr. C~AFABD. I never saw him again until the next morning. He called me 

from Eva’s, talked with me for a few minutes, about an hour after he left. I 
just got back from eating. 

Mr. HUBERT. How do you know he was at Eva’s? 
Mr. CRAFARD. He said he was at Eva’s, and then I could hear her voice. They 

was watching on television. 
Mr. HUBERT. What was the subject of that conversation? 
Mr. CRAFARD. So far as I can recall, he just asked me if there had been any 

calls, as far as I can recall. 
Mr. HUBERT. And you simply told him no? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HWEBT. Did he ask you about the sign? 
Mr. CRAFARD. Yes ; I told him I had it ready and he made sure, he told me again 

what time-not to put it up until after about 7 :30 or a quarter to eight. 
Mr. HUBERT. How long did that conversation last? 
Mr. CBBFARD. It was just a very few minutes. It couldn’t have been more 

than two dozen words spoken at the most. 
Mr. HUBERT. Did he give you any indication as to what his plans were? 
Mr. CBAFABD. No. 
Mr. HUBERT. Did he say anything about going to church? 
Mr. CRAFARD. Not that I can recall. I think he said something about I could 

reach him at Eva’s if I needed him for anything, I think he said. 
Mr. HWERT. And this you think was between 6 :15 and 6 30, or long in there? 
Mr. CRAFARD. I prefer to say between 6 :30 and 7. 
Mr. HUBERT. What did you do with the rest of the day? 
Mr. CBAFARD. I stayed at the club and watched i,t on television. 
Mr. HUBERT. You were alone? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HWERT. Nobody else came at all? 
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Mr. CBAFABD. So. The door was locked downstairs, nobody could get up. 

Mr. HUBERT. Did you put up the sign? 
hir. CBAFABD. I waited until about a quarter to eight before I put up the sign. 

Mr. HUBERT. Were the other clubs open? 

Mr. CBAFABD. I believe they were closed too. I am not sure. I am not posi- 

tive about that. 
Mr. HUBERT. Any phone calls come at all the rest of the evening? 

Mr. CBAFABD. Not that I recall. 

Mr. HUBERT. You were there alone that night? 

Mr. CBAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. You just watched television until you went to bed? 

Mr. CBAFABD. I watched television for quite a while. I watched television 
most of the afternoon. It seemed like the more I watched it, the worse it 

made me feel, in a way, so I just quit watching it. I had a couple of books 

there and I read most of the afternoon and the evening. 

Mr. HUBERT. What time did you go to bed? 

Mr. CBAFABD. I must have went to bed probably about 9 or 9:30, something 

like that. 
Mr. HUBERT. And there were no phone calls? 

Mr. CBAFABD. Not that I can recall. I believe there was-about midnight 

I believe it was, there was a call. I don’t even know why this girl called. 

I don’t even know why she called. I talked to her for a few minutes and then 

I took the phone out of the office. It had a big long cord on it and I carried it 

in by my bed. I stretched out on the bed and we talked for quite a long time. 

Mr. HUBERT. Who was the girl? 

Mr. CBAFABD. I don’t even remember her name. I had never met her before 

or ever heard from her again. 

Mr. HUBERT. Who did she say she was? 

Mr. CBAFABD. She give me her name. I don’t remember what her name was. 

Mr. HUBERT. What did she say her business was, why did she call? 

Mr. CBAFABD. I think she said something about wanting a job with the 

club or something. 

Mr. HUBERT. It was not a girl that worked at the club in any way? 

Mr. CBAFABD. No ; she was not connected with the club. 

Mr. HUBERT. Do you think she did identify herself? 

Mr. CBAFABD. Yes ; I know she identified herself. 

Mr. HUBERT. But you don’t remember who she was? 

Mr. CBAFABD. No. 

Mr. HUBERT. You had never seen her before? 

Mr. CBAFABD. No. I had never met the girl. 
Mr. HWERT. You didn’t recognize the name? 

Mr. CBAFABD. No. 
Mr. HUBERT. Did you recognize the voice? 

Mr. CRAFABD. No. 

Mr. HUBERT. As far as you could say then this was a complete stranger to 

you ? 

Mr. CBAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How long did you speak to her? 

Mr. CR~FABD. Oh, we must have talked altogether for about an hour, an hour 

and a half, and then hung up, and about 15 or 20 minutes she called back and 
talked for a couple of hours. 

Mr. HUBERT. Now you talked to this girl for a total of about 3 hours that 

night? 

Mr. CRAFABD. Tha,t’s right. 

Mr. HUBERT. What was it all about? 

Mr. CEAFABD. Just more or less talking, getting acquainted. More than 

anything over the phone, the best I could. 

Mr. HUBERT. Did she indicate where she was? 

Mr. CBAFABD. She was baby sitting for a friend of hers. She give me to 

understand she was to catch a bus out of town the next morning, about 5%. 

Mr. HUBERT. In the course of the conversation did you try to find out why she 

had called the Carousel? 
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Mr. CRAFARD. She called, she said, to start with. when we first started 

talking, she had called to find out about a job in the club. I don’t know why 

she done it that way-that is what she said. as far as 1 can recall. 

Mr. H~ERT. Was she aware that the President was dead? 

Mr. CRAFARI). Yes: I believe we discussed that a little bit ton. 1 don’t recall 

what was said. 

Mr. HITBERT. The first time you spoke to her, you said it was about mid- 

night-right? 
Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. You had been asleep? 

Mr. CRAFARD. I believe I had just started dozing off when the phone rang. 

Mr. HUBERT. And you spoke to her then abnut an hour? 

Mr. CRAFARD. Yes ; I believe-I’m not sure1 think Little Lynn called. 

Mr. HUBERT. What time did she call? 

Mr. CRAF~R~. Just the one time that I ran recall. 

Mr. HUBERT. What time? 

Mr. CRAFARD. I believe that was about 4 :30 or 10 o’clock. 

Mr. HUBERT. What did she say? 

Mr. CRAFARD. After I laid down. 

Mr. HUBERT. What did she want? 

Mr. CRAFARD. She wanted to talk to Jack. 

Mr. HUBERT. Hid she tell you what about? 

Mr. CRAFARD. No ; she just said it was urgent. I believe I told her Jack was at 

Eva’s and gire her Eva’s number. 

Mr. HUBERT. Where was she? 

Mr. CRAFARD. She was at her home in Fort Worth, as I understood. 

Mr. HUBERT. Is that a long-distance call? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. Hx~~RT. Any other workers, waitresses or girls cnme in that night? 

Mr. CRAFARD. No, none. Jack had had Andy call all of them to tell them not 

to come in. 

Mr. HUBERT. Now when you ended the conversation with this girl that 

began about midnight. was there an arrangement for one or the other of you 

to call up again in a few minutes? 

Mr. CRAFARD. No; I told her I’d like to talk to her again. I told her I’d 

like to meet her. I told her I’d like to get acquainted with her. I tried to 

get her to talk a little longer. She said she had to hang up. And then she 

called me back 15 or 20 minutas later. 

Mr. HWERT. And then you continued to talk for a couple of hours? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How did that end up? 

Mr. CRAFARD. Some one of the younger kids there woke up or something. 

Mr. HUBERT. Had you made any arrangement to meet her, to see her? 

Mr. CRAFARD. No; no definite arrangements. I tried to get her to tell me 

what bus station she was leaving out of. She wouldn’t even tell me what 

bus station she was leaving out of. I told her I’d meet her before she caught 

the bus, but she wouldn’t tell me where she was leaving. 

Mr. ‘HUBERT. This conversation in fact, Larry, was kind of a love making 

on the phone deal, wasn’t it? 

Mr. CRAFARD. More or less what you might say an attempt. 

Mr. HUBERT. And part of that attempt of course would be trying to find out 

who she was and where you could meet her, wouldn’t it? 

Mr. CRAFARD. Who she was and where I could meet her at her likes and her dis- 

likes, such as that. 

Mr. HUBERT. She wouldn’t tell you any of that? 

Mr. CRAFARD. No, she wouldn’t tell me where I could meet her at or any- 

thing, but other than we really talked as if we known each other for months, 

actually. 

Mr. HUBERT. You didn’t write down her name, Larry? 

Mr. CRAFARD. I think I wrote her name down, but I never could get her 

phone number. 

Mr. HUBERT. Where did you write it down? 
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Mr. CRAFARD. I believe I wrote it down in that notebook I had. I’m not 
sure. I don’t have her name now. I never had her name after I left Texas, 
I know that. 

Mr. GRIFFIS. Would you recognize that name in the notebook? 
Mr. CRAFARD. I’m not even sure of that. 
Mr. HUBERT. We will have an opportunity. 
Mr. GRIFFIN. Did she sound like a young girl? How old a person was she? 
Mr. CRAFARD. I believe she said she was 19,lS or 10 years old. 
Mr. HUBERT. She told you, didn’t she. that she had to be at the bus station 

at 5 o’clock? 
Mr. CRAFARD. 1 believe it was 5, 5 :30 or 6 o’clock. 
JIr. HUBERT. There is only one bus station there, isn’t there? 
Mr. CRAFARD. Two bus stations, Trailways and Greyhound. 
Mr. HUBERT. Did you find out which one? 
Mr. CRAFARD. So. 
Mr. HUBERT. She wouldn’t tell you that? 
Mr. CRAFA~D. No. 
Mr. HUBERT. Did she tell you what time the bus was going to leave? 
Mr. CRAFARD. I think she said something about she had to leave where she was 

at 5 :30 or 6 o’clock to catch the bus. 
Mr. HUBERT. To catch the bus? 
Mr. CRAFARD. To catch the bus. 
Mr. HUBERT. To go where? 
1fr. CRAFARD. I think she said she was going to Chicago. 
Mr. HUBERT. Did you try to find out what buses from either station were 

leaving around that time? 
Mr. CRAFARD. No; I didn’t call the bus depots or anything. I wasn’t that 

interested in it. 
Mr. HUBERT. Well, you were interested enough in her to talk with her for 

3 hours. I wondered if you weren’t interested enough to find out if you 
couldn’t meet her by going to one of the bus stations. 

Mr. CRAFARD. She talked-she was leaving town and didn’t figure on being 
back for quite a little while. 

Mr. HUBERT. When did she tell you that? 
Mr. CRAFABD. Shortly after we started-I believe just shortly before we 

finished the conversation I started to find out where to meet her at. 
Mr. HUBERT. Which was it? What killed your interest? Is that what you 

are trying to tell us? 
Mr. CRAFARD. I figured she was leaving town, there wasn’t no sense in going 

to too much trouble to try and meet her if she was leaving town and wasn’t figur- 
ing on being back. . 

First, she talked like she was going to be gone for the weekend, and then 
just shortly before we finished the conversation, she give me to understand 
that she would be gone on a prolonged, for a prolonged period of time. 

Mr. HUBERT. So this girl then, who was going for a long period of time, you 
suggest was willing to talk with you for 3 hours and the conversation, the 
general tenor of which was sort of love making on the phone, as it were? 

Mr. CRAFARD. As you would put it ; yes. 
Mr. HUBERT. Did you find out or try to find out her phone number? 
Mr. CRAFARD. I asked for her-1 tried to get her phone number where she was 

at. I tried to get her home phone number. I tried to get her address. She 
wouldn’t. 

Mr. HUBERT. She wouldn’t give you any of that? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Can you give us any idea what subject you could possibly have 

talked about for that length of time? 
Mr. CRAFARD. Mostly we discussed our different hobbies, our likes and dis- 

likes. Like I say, the conversation was more as if we had known each other 
for 2 or 3 weeks or better. 

Mr. HUBERT. You must have made more than one effort to try to get her phone 
number and her address. 

Mr. CRAFARD. Several times I tried. 
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Mr. HUBERT. What reason did she ascribe for not giving it to you? 

Mr. CRAFARD. She said she was at a neighbor’s place. She was babysitting 

for some friends of hers. 

Mr. HUBERT. Yes ; but you had asked her for her home address as well? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Her home phone? 

Mr. CRAFARD. She just wouldn’t give me any reason for not giving me her home 

phone number that I can recall. 

Mr. HUBERT. Let’s see, that means that she was a person who was going out of 

town and did not want to talk to you any more, and didn’t want to give you her 

number. 
Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Or where you could reach her? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Rut she spoke to you for 3 hours? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIE. Larry, when she called did she ask for anyone in particular? 

Mr. CRAFARD. She asked if it was the Carousel. 

Mr. GRIFFIN. And then what did she say? 

Mr. CRAFARD. And I said yes, and I asked her if there was something I could 

do for her. I believe she said she had called in answer to an ad in the paper. 

Mr. GRIFFIN. Was there an ad in the paper? 

Mr. CRAFARD. Ruby continuously run an ad for girls. After I got to talking 

to her-it’s kind of funny as all get-out-getting ready to leave town the next 

morning and then calling in in response to this ad. 

Mr. GRIFFIN. I take it you got the impression after talking with her for a 

while that she really hadn’t called in response to that ad. 

Mr. CRAFARD. I got the impression she was kind of a kook, in a way. I have 

known of girls to do this, call up strange people and talk to them as long as the 

person will talk to them. 

Mr. HUBERT. Do you do that too? 

Mr. CRAFARD. No ; I have never done that, not that way. 

Mr. HUBERT. So it was not your normal way of doing? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. And it was the middle of the night, Larry? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Why do you think you did that? 

Mr. CRAFARD. Just talked to her, somebody to talk to. I wasn’t sleepy. Some- 

body to talk to more than anything. 

Mr. HUBERT. You see the point-that that would be a story that would be much 

easier to accept if the time element was not present. 

Mr. CRAFARD. Yes; I understand. 

Mr. HUBERT. You must admit it is rather extraordinary for two strangers to 

speak as long as you did on two separate occasions when apparently there was 

no particular purpose about it, and no particular future to it. 

Mr. CRAFARD. I can’t explain it. 

Mr. HUBERT. Did she indicate that she was somebody with the Carousel opera- 

tion, what it was like? 
‘Mr. CRAFARD. No ; not that I can recall. 

Mr. HUBERT. Did she say what she wanted to do there, what kind of a job she 

wanted? 

Mr. CRAFARD. It was a job for waitresses was what he run all the time. 

Mr. HUBERT. Did she mention that is what she was applying for? 

Mr. CRAFARD. She mentioned the fact that she was calling in connection with 

the ad. 

Mr. HUBERT. Well, you must have asked her what she looked like. 

Mr. CUFARD. Oh, yes; I asked her for a general description of herself, meas- 
urements and weight. 

Mr. HUBERT. Can you tell us what she said? 

Mr. CRAFT. As far as I can recall, she give me her general height and 

weight, color of her eyes, her hair. 

Mr. HUBEBT. What was all that? 
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Mr. CEUFAIUI. I don’t recall. 
Mr. H~xnr. You mean you don’t remember whether she was a blonde nr a 

brunette? 
Mr. CRAFARD. I believe she said she had brown hair. 
Mr. HWERT. Then you do recall about that? 
Mr. CBAFARD. I think that is what she said. I am not sure. 
Mr. HUBERT. What about her height? What mental impression did you form 

as to what sort of a person she must look like? 
Mr. CBAFABD. From the description she give me, I figured she must he a fairly 

nice looking girl. 
Mr. HUBERT. I judged that you had that impression. Did she have a good 

flgure? 
Mr. C~AFABD. If I recall right, she more than likely must have had. That 

is about 90 percent of a girl’s looks anyway. 
Mr. HUBERT. What is that? 
Mr. CUFARD. I figure that is about 90 percent of a girl’s looks, physical looks, 

is her figure. 
Mr. HUBERT. You mean you are attentive to that sort of thing? 
Mr. CBAFABD. Yes; like any other man. 
Mr. HUBEBT. I am not critical. It brings me back to the point that you said 

you didn’t remember what she looked like. I suggest perhaps that you do. It is 
a little bit more than you are telling us. 

Mr. &AFARD. I figured that she must have been a pretty nicehad a pretty 
decent figure from her description and everything, or I wouldn’t have thought 
she was a fairly good looking girl if she hadn’t give a pretty good description 
of her figure. But as far as the measurements, I can’t remember the exact 
measurements or anything like that. 

Mr. HUBERT. But she was a brunette and she had a good figure. Did she 
say anything about her weight? 

Mr. CRAFARD. She must have been fairly light. It seemed attractive to me 
because I like a smaller female. It must have been about 100 or 105, something 
like that. But I don’t remember the exact weight or anything. 

Mr. HUBERT. But you do remember that the weight was attractive to you? 
Mr. CIZAFABD. It must have been light. 
Mr. HUBERT. And therefore it was light. Are there any other preferences of 

yours that would help us to determine that she told you? 
Mr. CBAFARD. Not that I can think of, other than a good figure and a fairly 

decent height. 
Mr. HWEBT. How did she describe her face? 
Mr. CBAFABD. I don’t really remember how she described her face, it has been 

so blasted long ago. 
Mr. HUBERT. When the first part of this conversation ended, did she tell you 

she was going to call you back? 
Mr. CRAFABD. I believe I said something to her about calling me back if she 

got the chance, or something. 
Mr. HWEBT. Did she say why she had to end the conversation, the first 

conversation? 
Mr. CRAFABD. I think she said something about the kids she was babysitting 

with, or something. 
Mr. H~IBEBT. You mean that she had to attend to them? 
Mr. CBAFAFKI. Yes. 
Mr. HUBERT. And that she had to end the conversation? 
Mr. CIUFABD. To tell you the truth what I thought, I kind of had the idea 

all the way through it sounded to me like it was a bunch of older guys and 

gals in the background giggling all the time. It seems to me like it was a dare 
they had put her up to just to see how long a person would talk to her, or 
something. 

Mr. HUBERT. Then there were people? 
Mr. CIZAFABD. It sounded like. 
Mr. HUBERT. Other than babies? 
Mr. CRAFABD. She kept saying she was babysitting with these kids and that 

was all that was there was these’ young kids. 
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Mr. HUBERT. But you heard adults in the background? 

Mr. CRAFARD. It sounded to me like it was at least teenagers. kids at least 

in their midteens. if not older. and I kind of had the idea that they had prohabl] 
put her up to a dare. 

Mr. HURERT. And you were willing to go along with that? 

Mr. CRAFARD. Sure; why not? I would prohablp never see her. 
Mr. HUBERT. And you haven’t? 

Mr. CRAFARD. No: not that I know of. 

Mr. HUBERT. Let’s put it this way: You may have met some girls since then, 

but in any case those that you have met have not identified themselves or be- 

come identifled with that girl? 

Mr. CEAFARD. No. 

Mr. HWERT. That would take us until about 3 o’clock in the morning wouldn’t 

it? 

Mr. CRAFARD. Right about that; yes. 

Mr. HUBERT. Were you asleep? 

Mr. CRAFARD. I think I dozed off about then, and by then this call came from 

Jack. 

Mr. HWERT. What time was that? 

Mr. &AFARD. That must have been between 3:30 and 3 :4Fi, I guess. 

Mr. HUBERT. How long after the call with the girl? 

Mr. CRAFARD. It wasn’t but about-it couldn’t have been more than a half 

hour. 

Mr. HUBERT. Did Jack indicate that he had been trying to get you but the 

line had been busy? 

Mr. CRAFAED. No. 

Mr. HUBERT. What did he want? 

Mr. CRAFARD. He wanted me to get dressed to meet him downstairs with 

the camera, Polaroid Land camera, with extra fllms and extra bulbs. 

Mr. HUBERT. That is the camera you told us was previously used for taking 

the pictures of customers? 

Mr. CRAFARD. Taking the pictures of what? 

Mr. HUBEBT. Of tistomers. 

Mr. CsArbBD. Yes. 

Mr. HUBERT. Did he ask you whether you knew how to operate that camera? 

Mr. CRAFARD. I think there had been some discussion about the camera on 

a couple-on a previous occasion about it. 

Mr. HUBERT. As a matter of fact, you had operated it? 

Mr. CRAFARD. Yes ; I had operated it at the club a couple of times. 

Mr. HUBERT. He knew you had? 

Mr. CR~FARD. Yes; I think there was something said a couple of nights be- 

fore, something about it. 

Mr. HUBERT. You had taken pictures of the customers, as you frequently did, 

to give them as they danced with the girls ? And he knew that you had done 

that? 

Mr. CRAFARD. Yes, see ; yea, he knew that I had done it. 

Mr. HUBERT. Did he ask you if you knew how to operate one? 

Mr. CRAFARD. He asked me if I knew how to change the film, that is what 

it was. I told him yes. 

Mr. HUBERT. So what happened then? 

Mr. CRAFARD. So I went ahead and got dressed. I had just got dressed and 

got the film and bulbs and was starting to get the camera when this guy from 

the garage called up and told me Jack was downstairs and wanted me to hurry. 

So I went out downstairs and got in the car. 

Mr. HUBEBT. Who was the guy from the garage? 

Mr. CRAFABD. I don’t remember what his name was. 

Mr. HUBEBT. A white man? 
Mr. CRAFARD. I believe it was a white boy. 

Mr. HUBERT. White woman? 

Mr. CBAFARD. White man. 

Mr. HUBF.BT. White man. Did he telephone you or come up? 
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Mr. CRAFARD. He telephoned up. He couldn’t have come up. The door was 

locked. 

Mr. HUBERT. So Jack was there? 

Mr. CRAFARD. Outside in the car when I went down, Jack and George Senator. 

Mr. HUBERT. How long was that after you had spoken to Jack? 

Mr. CRAFARD. It couldn’t have been more than a half hour at the most, be- 

cause I hadn’t much more than got dressed when he called from upstairs. 

Mr. HUBERT. As I understood it, about a half hour after you finished talking 

to the girl you were just about dozing when J’ack called? 

Mr. Cs.4FAan. Yes. 

Mr. HUBERT. And said he would be right down? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HVBERT. You got up and dressed? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBEKT. You fetched the camera? 

Mr. C;RAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. And the bulbs and the film? 

Mr. CRBFARD. Yes, sir. 

Mr. HUBERT. Did you load the camera then? 

Mr. CRAFARD. The camera was loaded. 

Mr. HUBERT. It was already loaded? 

AMr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Did he know that? 

Mr. CRAFARD. He knew it was loaded but nobody had any idea esactly how 
many-we didn’t know for sure how many pictures were left in it. 

Mr. HUBERT. Did you take some extra film? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. It was all there? 

Mr. CRAFARD. A roll of extra fllm. 

Mr. HUBERT. All of that wouldn’t take a half hour, would it? 

Mr. CRAFARD. I washed up, I imagine, before I got dressed. I usually did. 

Mr. HUBERT. Did he tell you where you were going? 

Mr. CRAFARD. Not until after we went out there. We took off and I said, 

“Where are we going?” He didn’t say anything. He went on out there. 

Mr. HUBERT. When he called by telephone the first time did he tell you where 

he was? 

Mr. CRAFARD. I don’t know for sure. I don’t remember whether he did or not. 

Mr. HUBEKT. Do you know where he was? 

Mr. CHAFARD. I took it for granted he was at the home as far as I figured. 

Mr. HUBERT. Was there anything that you now recall that would help you 

remember as to whether he was calling from home or not? 

Mr. CRAFARD. No ; not that I can recall. 

Mr. HUBERT. So in fact you really don’t know where he was? 

Mr. CR~FARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Did you think it was as much as a half hour after he called 

that you got the call from the garageman to come down? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. And he and Senator were in the car? 

Mr. CBAFARD. That is right. 

Mr. HVBERT. Senator was in front? 

Mr. CRAFARD. Yes ; Jack and Senator were both in front. 

Mr. HUBERT. You got in the back? 

Mr. C~AFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. And you drove OR? 

Mr. CEAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. It is at that time I think you said you asked him what this 

was all about? 

Mr. C~AFARD. I think I said something about where are we going. 

Mr. HUBERT. What did he say? 

Mr. CRAFARD. He said “I want you to take some pictures.” 

Mr. HUBERT. And did you ask him where? 

Mr. CRAFARD. He was driving then. 
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Mr. HUDERT. Did you ask him of what? 
Mr. CRAFARD. I don’t recall if I asked him about what or not. I think him 

and Senator were talking. 
Mr. HURERT. Do you remember what they were talking about? 
Mr. CRAFAHD. Something about an ad, I think an ad, a sign or something like 

that. When we got out there, it was “Impeach Earl Warren” sign at the 
corner of the Sorth Central Expressway. 

Mr. HUBERT. And what? 
Mr. CRAFARD. Sorth Central and Hall, I believe it is. 
Mr. GRIFFIN. Would rou describe this intersection that you think that you 

took this sign- 
Mr. CRAFARD. It was just like most of the expressway intersections are. 

Around-come around under this bridge under an o<ercrossing and a road into 
the side here, and another one comes square into it here over the other side of 
the bridge. It was a building set in here. 

Mr. HUIIERT. Let me ask you this: How do you know it was the North Express- 
way and Hall? 

Mr. CRAFARD. The sign on the corner. 
Mr. HUBERT. You saw the sign that said that? 

Mr. CIUFARD. Yes. We parked right beside the sign. 
Mr. HUBERT. And you have no questions about Four memory on that? It was 

next to a sign saying North Expressway? 
Mr. CUFARD. It was on the North Central Expressway. I believe it was the 

North Central and Hall. 
Mr. HUBERT. You parked by the sign which designated both streets? 
Mr. CRAFARD. I believe-yes; I believe that was the name of the streets. I 

am not sure of the side street, but I believe it was Hall. 
Mr. GRIFFIN. You drove out of town from the Carousel Club. Did you drive 

north on the North Central Expressway? 

Mr. CRAFARD. I don’t know which way. I don’t even know exactly which way 
the North Central Expressway runs. 

Mr. GRIFFIN. Let me ask you this: This overpass that was near the inter- 
section, did you go under the overpass before you got to the sign? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Now the sign, was that located facing traffic that comes into 

town or traffic that goes out of town? 

Mr. CRAFARD. I believe it was facing traffic coming into town ; I am not sure. 
Mr. GRIFFIN. And was there a place to park near that sign? 
Mr. CRAFARD. On a side street that I believe is Hall. 
Mr. GRIFFIN. Could you pull off what you believe to be Hall Street, could you 

pull off the road at that point and drive right up next to the sign? 
Mr. CRAFARD. There was a curb upyou would have to go over the curb to do 

so, I believe. I think we parked along the curb here and got out and walked 
across this open, small open space to the building the sign was on. 

Mr. GRIFFIN. How large was the sign? 
Mr. CRAFARD. It was I think about 3-foot long and about the same height, 3 

or 4 foot. 
Mr. GRIFFIN. And what kind of a standard or support was it on? 
Mr. CWARD. It was on a building. 
Mr. GRIFFIN. It was actually plastered on a building? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. About how high up on the building was it? 
Mr. CRAFARD. I’d say about 5 or 6 foot. 
Mr. HUBERT. How many pictures did you take? 
Mr. CRAFARD. I took three photographs. 
Mr. HUBERT. Were those instantaneous print pictures? 
Mr. CRAFARD. Yes ; lo-second Polaroid. 
Mr. HUBERT. After you had finished taking them, what happened? 
Mr. CRAFARD. We got back in the car and went back into town to one of those 

cafes and had coffee. 
Mr. HUBERT. What is the name of the cafe? 
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Mr. CRAFABD. I don’t remember the name of the cafe. I could take a person 
right to it, but I can’t tell you the name. 

Mr. HUBERT. How far away was it from the Carousel? 
Mr. CRAFARD. About 21/a blocks. 
Mr. HUBERT. Which way? 
Mr. CBAFARD. I believe it would be south. 
Mr. HUBERT. What was it, on Commerce Street? 
Mr. CRAFARD. It was half a block off Commerce, two blocks down Commerce 

and half a block off. 
Mr. HUBERT. Was Senator with you then? 
Mr. CRAFARD. Yes, the three of us were together. We went in and had coffee, 

and I believe Jack showed the pictures to the man there in the cafe. 
Mr. HUBERT. What did Jack say about the pictures at any time, commencing 

from the time you took them till- 
Mr. CRAFARD. There was some reference made between the address on the 

pictures and the address on an ad he had saw in the paper. 
Mr. HUBERT. Who made that reference? 
Mr. CRAFARD. Ruby made the reference. 
Mr. HUBERT. Do you remember the context of the reference, what the idea was 

contained in his reference? 
Mr. CRAFARD. The fact that there was quite a similarity-he said something 

about the numbers were the same when turned around a little bit. 
Mr. HUBERT. You mean that the numbers-- 
Mr. CRAFA~D. In the address. 
Mr. HUBERT. The numbers in the address of the sign of which you had taken 

a picture were similar to those in an advertisement of some sort? 
Mr. CRAFARK As far as I could understand, a hate advertisement’that he had 

saw in the paper. 
Mr. HUBERT. Did he have that hate advertisement with him? 
Mr. CRAFABD. Not that I know of. 
Mr. HUBERT. Did he express his thoughts as to what he proposed to do with 

those pictures? 
Mr. CRAFAFLD. He said something about going down to the post office and 

checking this box number to see who had a box number, a certain box, or some 
thing. 

Mr. HUBERT. Other than that, did he mention what he wanted the pictures for? 
Mr. CRAFABD. Not that I recall, sir. 
Mr. HUBERT. How long did you stay in the cafe? 
Mr. CRAFARD. We was there long enough to drink coffee, and that is about it. 
Mr. HUBERT. That would be about how many minutes? 
Mr. CUFABL Oh, maybe 20 or 25 minutes. 
Mr. HUBERT. Where did you go next? 
Mr. CRAFARLB. Then they took me over to the Carousel Club and dropped me off 

at the Carousel Club. 
Mr. HUBERT. What time was that? 
Mr. CUFARD. This was about 5, maybe 5:20. I’d say between 5 and 5 :30. 
Mr. HUBEBT. What did you do next? 
Mr. CBAFARLI. I went back upstairs and put the camera up. 
Mr. HUBERT. And then what? 
Mr. CRAFARD. I think I picked up a book and read another book or something. 
Mr. HUBET. Did you go to sleep? 
Mr. CBAFARD. Read a book or something. 
Mr. HUBERT. Did you go to sleep? 
Mr. CRAFARD. I wasn’t sleepy at that time. 
Mr. HUBEBT. I said did you go to sleep? 
Mr. CRAFARD. No ; not that I can recall. 
Mr. HUBERT. What is the next thing that happened? 
Mr. CRAFARD. About 8 :30, I think it was, I called Jack. When I had been with 

them I said something about dogfood, and Jack had said he’d bring some back, 
so I called him about 8:30 and said-1 guess I woke him up or something. He 
was fairly shook up over the phone and chewed me out a little bit about waking 
him up at that time in the morning. 
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Mr. HU~EBT. Had you ever wakened him up at that time before? 
Mr. CRAFARD. No; I had never called him before in the morning, like that. 
Mr. HUBERT. What made you do so on this occasion? 
Mr. CRAFARD. He wanted me to be sure and feed the dogs, and I didn’t have 

any dogfood to feed them. He was usually up by that time in the morning, the 
way he talked. He said he always got up at 7 o’clock every morning, and I called 
him, figured when he did come down he could bring dogfood down. 

Mr. HUBERT. You expressed two thoughts a little while ago. I want to, there 
again, get the factual basis for those thoughts or impressions. One, that he 

was shook up, and the other that he chewed you out. Those are both impressions 
that are based upon facts. What were the facts? 

Mr. CRAFARD. Well, the way he answerd the phone, he was kind of teed off, you 
know, sort of teed off. He answered the phone in a grumpy way. He had never 
spoke to me on the phone that way before. 

Mr. HUBERT. What did he say? 
hfr. CRAFARD. He just give me the daylights for calling him. 
Mr. HVBERT. How did he give you the daylights? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember what he said exactly. 
Mr. HUBERT. Did he curse? 
Mr. CBAFARD. I don’t believe so. 
Mr. HUBERT. Did he say that you were stupid? Did he use some words that 

you didn’t like, that gave you the impression he was mad at you? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember what he said, sir. 
Mr. HUBERT. But, in any case, whatever words they were, they were not 

polite? 
Mr. CELAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Shall I put it that way? 
Mr. CRAFARD. It was his general way of speaking to me, more like-he talked 

to me more like he always did with Andy, when he was mad with Andy, when 
he was bawling Andy out for something. 

Mr. HK~BERT. Was it the tone of voice more than the actual words? 
Mr. CRAFARD. I believe it was both. One thing his voice was very loud, and 

he knew how that grated on me. 
Mr. HUBERT. He had talked to you like that before? 
Mr. CRAFARD. On one occasion, and I had stopped him. I told him I didn’t 

like it. I told him if he wanted to talk to me, to talk to me, not to yell at me. 
Mr. HUR~RT. How long ago had that been before? 
Mr. CRAFARD. Just shortly after I went to work for him. 
Mr. HUBERT. And he had never done it since? 
Mr. CRA~ARD. No. 
Mr. HUBERT. But he did do it on this occasion? 
Mr. C%AFAE~D. That is right. 
Mr. HUBERT. You also said that he seemed shook up, I think, or what were 

the words you used there? 
Mr. GRIFFIN. That are used? 
Mr. HUREBT. No ; that he used. 
Mr. GBIFFIN. I think he said “shook up.” 
Mr. CRBFARD. I believe I did. 
Mr. HUBERT. And that he had chewed you out. I had asked you for a separate 

basis of facts for both of those, both of those mental impressions you got. Is 
your explanation intended to cover both of them? 

Mr. CFAFARD. About the only thing I could figure, it would be the same for 
the other. 

Mr. HUREBT. As I gather it then- 
Mr. CBAFARD. He was shook up, mad. 
Mr. HUBERT. He was mad at you? 
Mr. CBAFARD. That is what I believe I was using the term “shook up” to mean. 
Mr. HUBERT. He was mad at you and he chewed you out. 
Mr. CRAFARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. Did he mention anything about the President? 
Mr. CRAFARD. I don’t recall. 
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Mr. HUBERT. Was it simply that here was a man who had been asleep and 

who had been wakened and he was mad because somebody had wakened him up? 

Mr. CRAFARD. It could have been. That is what I took it as. 

Mr. HUBERT. That is what you took it as? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. He used the tone of voice with you that he had used once before 

which you didn’t like, and you told him about? 

Mr. CR~FARD. He said something else. I don’t remember what it was he said. 

Mr. HUBERT. What was it like? 

Mr. CRAFARD. How’s that? 

hfr. HUBERT. What was it like in addition to this ? Was it something particu- 

larly more aggravating to you? 

Mr. CRAFARD. I would think it was pertaining to the President or something 
there. I don’t remember what it was. 

Mr. HUBERT. Well, pass it. Perhaps we will come back to it in a little while. 

How long did that conversation last, about? 

Mr. CRAFARD. Maybe 5 minutes at the most. 

Mr. HUBERT. What did he say about the dogs? 

Mr. CRAFARD. He said he would bring some dog food down. 

Mr. HUBERT. Did he tell you when? 

Mr. CRAFARD. No ; he said, “When you come.” 

Mr. HUBERT. Did he tell you when to come? 

Mr. CRAFAR~ No. 

Mr. HUBERT. This you say was about 8 :30? 

Mr. CRAFARD. About 8:30. 

Mr. HUBERT. It lasted 5 minutes? 

Mr. CUFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Had Andy come yet? 

Mr. CRAFARD. How’s that? 

Mr. HUBERT. Had Andy come yet? 

Mr. CRAFARD. No ; Andy wasn’t coming in. The club was closed. 

Mr. HUBERT. The club still hadn’t been cleaned up? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. What happened next? 

Mr. CRAFARD. I think I went over and had breakfast. 

Mr. HUBERT. Right away? 

Mr. CRAFARD. Shortly after that. Within 10 or 15 minutes, it was. 

Mr. HUBERT. You were still dressed, I take it, because you had never undressed? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

hfr. HUBERT. You hadn’t been to sleep at all? 

Mr. CIUFARD. No. 

Mr. HUBERT. You hadn’t been to sleep at all that night? 

Mr. CELAFARD. Not very much, dozed off a couple of times or so, I guess. 

Mr. HUBERT. I mean what with reading the book after you went to bed and 

the telephone conversation, or both of them, with the girl? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. And then the visit outside with Jack and then going back and 

reading some more, and then the call at 8 :30, as I understand you, correct me if I 

am wrong, you d.idn’t really sleep at all that night? 

Mr. CRAFARD. No; that’s right. 

Mr. H~EGXT. Where did you go to breakfast? 

Mr. CUFARD. I went over to the Walgreen drugstore. 

Mr. HUBERT. What time did you get back? 

Mr. CRAFARD. I was gone about a half hour, approximately-probably 9 :15 or 

9 20. 

hlr. HUBERT. All right. What happened then? 

hlr. CRAFAKD. I sat around the club there for quite a while. Then I decided to 
leave, so I took off. 

hlr. HUBERT. When did you reach your decision to leave? 

hfr. CRAFARD. I don’t know. It must have been about 11 or lL:15, something 

like that. 

Mr. HUBEBT. Did you have any money? 
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Mr. C~FABD. I had $5, and that was it. 

Mr. HUBERT. Were you owed any money? 

Mr. CRAFABD. Like I say, there was n-he had come to an agreement to give 

me some money, but I did.n’t know how much he had figured on giving me, or 

anything. I think I took $5 out of the till, if I remember correct, and left a 

draw slip in the till. 

Mr. HUBERT. Did you have any money other than the $5? 

Mr. CUFARD. I think I had $2 in my pocket. 

Mr. HUBERT. So you had $7, all together? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Where were you going? 

Mr. CRAFABD. I went to Michigan. 

Mr. HUBERT. Had you determined at that time that you were going to 

Michigan ? 

Mr. CRAFARD. Ses; I had wrote to my sister quite a while before that, and 
I had got no answer, and I had heen worrying, wondering what the devil was 

wrong there because she never failed to answer me right away. 

Mr. HUBERT. Was that the reason that you decided to go, to find out? 

Mr. CRAFABD. It was the only reason that I know of I was going. 

Mr. HUBERT. What I want to get at is what was your motivation for leaving. 

Mr. CBAFARD. Well, I had been wanting to go up to Michigan to see my sister 

and find out what was wrong. 

Mr. HUBERT. And that was the reason you went? 

Mr. CEAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Well, then, this little rhubarb you had with Jack wasn’t the 

real cause of it? 

Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. That had nothing to do with your decision? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Did you leave any note to say what you were doing? 

Mr. CRAFABD. No; I left the key down with the boy at the garage, and told 

him to give it to Jack when Jack come in. 

Mr. HUBERT. Did you leave any verbal message that you were leaving? 

Mr. CRAFABD. I think I told him to tell Jack I said goodby. 

Mr. HUBERT. Don’t you think you owed him more than that? 

Mr. CBAFARD. I never stopped to give it a thought. 

Mr. HUBERT. Why didn’t you call him and tell him that you wanted to go 

and see your sister? 

Mr. CRAFARD. I don’t know. I haven’t got any idea. 

Mr. HUBERT. Why didn’t you wait until he came in and tell him? 

Mr. CRAFARD. I made up my mind to go, and that was it. 

Mr. HUBERT. How did you propose to travel that distance with $i’? 

Mr. CBAFABD. Hitchhike. 

Mr. HUBERT. Have you done that before in your life? 

Mr. CRAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. You told absolutely nobody but the garageman that you were 

leaving; is that right? 

Mr. CRAFARD. That’s right. He is the only one I spoke to. I gave him the 

key and told him to tell Jack I said goodby. 

Mr. HUBERT. You did not tell him where you were going? 

Mr. CUFABD. No. 
Mr. HUBERT. Where did you in fact go? What route did you take? 

Mr. CBAFARD. I went out and took, I think it is 77, I believe it is-right outside 

of Dallas. 
Mr. HUBERT. Did you walk there? 

Mr. CRAFARD. I walked out about 15 or 18 blocks, I think it is, and a guy I 

had met out at the fair picked me up. He saw me. 

Mr. HUBERT. Did you arrange for him to pick you up? 

Mr. CRSFARD. No; he was going by, he saw me, and he recognized me. 

Mr. HUBERT. What is his name? 

Mr. CBAFARD. How’s that? 

Mr. HUBERT. What is his name? 
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Mr. CRAF~RD. I don’t remember what his name is. He worked out there for 
a while. I never did know his name. I don’t think he knew my name. He 
recognized me as having worked out there. 

Mr. HUDERT. You were on the highway hitchhiking at that time? 
Mr. CRAFARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. Did you have a bag? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. How large was it? 
Mr. CRAFARD. It was a regular satchel and I had another bag. 
Mr. H~XERT. What kind of a car was he driving? 
Mr. CRAFARD. I think he had a 19.5-I or 1955 Chevy, I believe it was. 
Mr. HUBERT. He was alone? 
Mr. CRAFARD. He had his son with him. 
Mr. HUBERT. How old is his son? 
Mr. C%AFARD. Nine or ten years old, I believe. 
Mr. HUBERT. How far did you go with him? 
Mr. CRAFARD. He took me about 20 or 25 or 30 miles out. It wasn’t in Dallas. 
Mr. HUBERT. Did you tell him where you were heading? 
Mr. CUFARD. Yes ; I told him I was going up to Michigan. 
Mr. HUBERT. Did you discuss the route to go to Michigan? 
Mr. CRAFARD. No ; I knew the route I wanted. 
Mr. HUBERT. Had you looked it up? 
Mr. CRAFARD. I had been across that route previously and knew. 
Mr. HUBERT. Hitchhiking? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. How long before? 
Mr. CRAFARD. My wife and I left Dallas in 1963. We went up 77 to 66. 
Mr. HUBERT. But you weren’t hitchhiking then, were you? 
Mr. CRAFARD. Yes; we hitchhiked. She wouldn’t take the bus. I had money 

for her to take the bus with her and the kids, and she refused to do so. 
Mr. HUBERT. You told us earlier you had gone by bus. 
Mr. CRAFARD. We went part way by bus. 
Mr. HUBERT. Which part did you go by bus? 
Mr. CRAFARD. \Ye went I think from Sacramento, took the bus out. 
Mr. HUBERT. You hitchhiked to Sacramento? 
Mr. CRAFABD. We hitchhiked to Bakersfield, and picked up a motorcycle I had 

there and went on the motorcycle. I worked in California there for about 3 
weeks. 

Mr. HUBERT. When did you go by bus? 
Mr. CRAFARD. From Sacramento we took the bus on up to Washington. 
Mr. HUBERT. But you hitchhiked the previous time? 
Mr. CRAFARD. To Bakersfield. 
Mr. HUBERT. With your wife? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And it was at her request? She wanted to hitchhike? 
Mr. CUFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Rather than go by bus? 
Mr. CUFARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. Did she give any reason for that? 
Mr. CBAFARD. She didn’t want to leave me. 
Mr. HUBERT. Didn’t want to what? 
Mr. CRILFARD. She didn’t want to leave, let me go by myself or something. 
Mr. HUBERT. But you said you offered to take her by bus. 
Mr. CRAFARD. I offered to send her by bus and I’d hitchhike. That is what 

I figured on doing. I had the money to send her and the two boys, but I didn’t 
have money enough to take the bus myself. 

Mr. HUBERT. So the three of you hitchhiked-the four of you hitchhiked? 
Mr. CRAFARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. There were two young babies and you and your wife? 
Mr. CRAFARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. Did you have any difficulty with that? 
Mr. CRAFARD. None whatsoever. 

. 
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Mr. HUBERT. Now you have hitchhiked a lot, Larry-isn’t it true that it is 
much harder for a group of people to hitchhike than an individual? 

Mr. CRAFABD. It depends on the group. You take a group like that and it is 
much easier for a family group like that to get a hitchhike than it is for a single 
person. 

Mr. HUBERT. Why? 
Mr. CRAFABD. Oh, people seem to stop a lot faster for a family group like that 

than they would for a single person. 
Mr. HUBERT. But you had never hitchhiked north, had you? 
Mr. CBAFARD. I figured to myself that we would take a route across from Dal- 

las to Amarillo, that that was a pretty hard route to hichhike under any cir- 
cumstances, and figured that would he a lot easier, to go up 77 t,o hit 66, than 
it would be to go through to Amarillo. 

Mr. HUBERT. Did you consult a map at all in planning this trip? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBEBT. Where? 
Mr. CRAFABD. We picked it up at the gas station. 
Mr. HUBERT. Tou mean after you started out? 
Mr. CRAFABD. No; I picked up a map right there. 
Mr. HUBERT. Where? 
Mr. CRAFABD. In Dallas, Tex., about a block from where my wife and I had 

been living. 
Mr. HUBERT. I am talking about consulting a map with reference to going to 

see your sister when you left Ruby’s place. 
Mr. CRAFARD. I knew that ‘77 would carry me right into 66, and 66 would carry 

me almost in to Chicago. 
Mr. HUBERT. You didn’t have to consult a map then? 
Mr. CB~FARD. That’s right. 
Mr. HUBERT. Is that what you are telling us? 
Mr. CRAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. All right. This boy picked you up then and carried you about 
30 miles, you say? 

Mr. CRAFABD. That’s right. 
Mr. HUBEBT. To what place? 
Mr. CF+FARD. Out the other side of Carrollton a little ways. 
Mr. HWERT. What State? 
Mr. CRAFARD. Texas. 
Mr. HUBERT. Did he live there? 
Mr. CBAFARD. He had a place there on the lake he was working on, he was 

going out there. 
Mr. HUBERT. What lake was that? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember the name of the lake. 
Mr. HUBERT. But it was at Carrollton? 
Mr. C~FABD. Out the other side of Carrollton. 
Mr. HUBERT. How far beyond Carrollton? 
Mr. CRAFARD. I don’t know. He went out and turned off on a country road. 
Mr. HUBERT. But he left you on the highway? 
Mr. CRAFILBD. Yes. 
Mr. HUBERT. Was it a country road that went east or west of the highway you 

were on? 
Mr. CRAFARD. I believe he weut to the west, I am not sure. ’ 
Mr. HUBERT. Did he tell you how far he had to go up the road? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. He was going to work, is that it? 
Mr. CRAFARD. How’s that? 
Mr. HUBEBT. He was going to work? 
Mr. CRAFAED. He was going to go up and do some work cm his cabin. 
Mr. HUBERT. On his cabin on the lake? 
Mr. CR&FABD. Yes. 
Mr. HUBERT. Did this man know Ruby? 
Mr. CRAFARD. Not that I know of. 
Mr. HUBERT. Could he have met Ruby as you did out at the fair? 
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Mr. CBAFARD. He could have, yes. 

Mr. HUBERT. You don’t know that he did? 

Mr. WFABD. Not that I know of. 

&Ir. HUBERT. Did you speak to him about what you had been doing in the 

interim since you had last seen him? 

Mr. CBAFABD. I told him that I had been working in Dallas at the Carousel. 

Mr. HUBERT. Did you mention that you had been working for Ruby? 

Mr. CRAFABD. I probably told him that Ruby ran the Carousel Club. 

hlr. HUBERT. Did he show any signs of recognizing he had seen Ruby ou’t 

at the State Fair? 

hlr. CBAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Or that he knew him in any other way? 

hIr. CEAFABD. No. 

Mr. HUBERT. So far as you know then, the man didn’t know Ruby? 

Mr. CFLAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. He gave no manifestations of knowing him at all? 

Mr. CBAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. All right, then. What happened next? 

Mr. CRAFABD. I hitchhiked on up to Michigan. 

Mr. HUBERT. How long did you wait for your next hitch? 

Mr. CBAFARD. Oh, barely about 10 or 15 minutes. 
Mr. HUBERT. The same spot or were you walking along? 

Mr. CRAFABD. I stayed right there, walked ahout a hundred yards. maybe, 

up to an entryway where the cars came into the freeway. 

Mr. HUBERT. Then you got another ride? 

Mr. CBAFABD. Got another ride, right there. 

Mr. HUBERT. Who was that with? 

Mr. CBAFABD. I don’t remember. 

Mr. HUBERT. Tell us something about him, what kind of a car it was, was it 

a man, a woman? 

Mr. CRBFABD. Oh, man ; I believe it was a ride with a man. 

Mr. HUBERT. How far did you go with this second driver? 

hlr. CBAFABD. Wait a minute, it was a man and his wife that picked me up, 

carried me on up across the line, up to where he hit 66. 

RIr. HUBERT. What kind of a car was it, do you know? 

hlr. CRAFABD. I believe they had an old Chevy, or an old Ford. 

hfr. HUBERT. What license car? 

Mr. CRAFABD. It was a Texas car. 

Mr. HUBERT. And they carried you across the Texas line? 

Mr. CFLAFABD. Yes. They was going up to visit some relatives of his up 

there. 
hfr. HUBERT. Where? Is there a town at the Texas line that he dropped 

you off? 

Mr. CBAFABD. No; it was on up about 50 or 60 miles across the other side 

of the line. 

Mr. HUBERT. Oh, I thought from what you said that he had dropped you 

off at the line. In fact he had brought you about 60 miles beyond the line. 

hfr. CBAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. And into what State? 

Mr. CBAFABD. I believe it was Oklahoma. 

Mr. HUBERT. How long did you ride with him? 
Mr. CKAFABD. We was together for about 5 or 6 hours. 

Mr. HUBERT. What time of day was it when he dropped you off? 
Mr. CRAFABD. It was night when I got off there. 

Mr. HUBERT. What time had he picked you up? 

Mr. CBAFARD. He picked me up about between 12 :30 and a quarter to 1. 

hlr. HUBERT. Do you remember the town it was in? 

Mr. CRAFABD. It was one of the big towns there, if I can think of it. 

Mr. HUBERT. Tulsa, Oklahoma City? 

Mr. CBAFABD. Oklahoma City, I think it was. 

Mr. HUBEBT. You rode in the back? 
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Mr. CRAFARD. I rode in the front seat with them. They were driving the 

car. 

Mr. HUBERT. What? 

Mr. CIUFARD. I rode in the front seat with them. 

Mr. HUBERT. The three of you in the front? 

Mr. CRAFARD. Yes, they had stuff in the back seat. 

Mr. HUBERT. And I understood you to say that they dsidn’t tell you their 

names at all? 

Mr. CIIAFARD. They give me their name. but I don’t remember it. 

Mr. HUBERT. But that they were going to visit some relatives in Oklahoma 

City? 

Mr. CRAFARD. Yes. They was visiting his dad. 

Mr. HUBERT. His father. And that would have been around 6:30 or 7 at 

night? 

Mr. CRSFARD. Right around there; yes. 

Mr. HUBERT. Where did you have lunch? 

Mr. CRAFARD. We stopped along the road at a cafe and had lunch. 

Mr. HUBERT. Did you stop on the road with the couple or with that friend? 

Mr. CFLAFARD. With the couple. 

Mr. HUBERT. You paid for your own lunch? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. That I think was your first espenditure on the trip? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. How much did that cost you? 

Mr. CRAFARD. Maybe $1, a dollar and a half. 

Mr. HUBERT. Did you pay for their lunch? 

Mr. CRAFARD. No ; they paid for their own. 

Mr. HUI%ERT. All right, what did you do then? 

Mr. CRAFARD. They let me out. I hitchhiked on up to Michigan. 

Mr. HUBERT. Did they leave you in downtown? 

Mr. CRAFARD. No ; they took me out to the edge of town to hitch a ride. 

Mr. HUBERT. Was it in the direction they were going? 

Mr. CRAFARD. They dropped by there, by his dad’s place, and we sat there and 

we each had a cup of coffee and he took me out to the edge of town. 

Mr. HUBERT. So you met his dad too? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. You don’t know what street that was on? 

Mr. CRAFARD. No; I don’t. 

Mr. HUBERT. You don’t know the name of the people? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. Was there anybody else there besides the father? 

Mr. CRAFARD. There was the father and one son that was at home. 

Mr. HUBERT. An adult son? 

Mr. CRAFARD. He was in school I understand. 

Mr. HUBERT. How old a boy was he? 

Mr. CRAFARD. He must have been about 16 or 17. 

Mr. HUBERT. How long did you stay there? 

Mr. CRAFARD. We was there maybe a half an hour. 

Mr. HUBERT. And had coffee? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. No supper? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HTBERT. Then they took you from there to a spot on the highway on 

the other side of Oklahoma City-that is, on the north side-did they? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. And dropped you off for your next hitch? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. How long a drive was it to get you there? 

Mr. CRAFARD. Oh, maybe about 4 or 5 miles. 

Mr. HUBERT. Miles you say? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. The man and his wife or just the man? 
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Mr. CRAFARD. Him and his wife, and I think his brother was with him, him and 
his wife and his brother. 

Mr. HUBERT. They dropped you off? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. ADS suggestions made that you might rest overnight there? 
Mr. CUFARD. No. 
Mr. HUBERT. And you did not? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Did you get a hitrh? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Right away? 
Mr. CRAFARD. Oh, I stood there maybe a half hour, 45 minutes, I was standing 

under a street light.. 
Mr. HUBERT. Did you get supper? 
Mr. CRAFARD. I think I ate about 10 or 11 o’clock that night. 
Mr. HUBERT. Tell us about your third hitch, how long it was, and so forth. 
Mr. CRAFBRD. I believe it carried me through most of the night, through the 

refit of the night I believe. 
Mr. HUBERT. Was it a man, woman? 
Mr. CRAFARD. It was a man. 
Mr. HUBERT. Alone? 
Mr. CRAFARD. As far as I can figure. 
Mr. HUBERT. How old? 
Mr. CRAFARD. Maybe in his late thirties. 
Mr. HUBERT. What sort of an automobile? 
hr. CRAFARD. I think he had a Buick. 

Mr. HUBERT. Do you remember the color? 
Mr. CBAFARD. No; I don’t. 
Mr. HUBERT. Do you remember the license, what State license? 
Mr. CRAFARD. Oklahoma. 
Mr. HUBERT. Did you sit in the back or in the front? 

Mr. CRAFARD. I sat in the front. 
Mr. HUBERT. And he carried you how far? 
Mr. CRAFARD. We traveled most of the night. He was traveling back east. 
Mr. HUBERT. What time did he drop you off and where? 

Mr. CRAFARD. I think he dropped me off just the other side of Missouri, in 
Missouri, just outside of St. Louis on 66. 

Mr. HUBERT. Which side of St. Louis? 
Mr. CRAFARD. The south side. 
Mr. HUBERT. Which way was he going? 
Mr. CRAFARD. That would be the west side of 66, of St. Louis, on 66. He was 

going into St. Louis. 
Mr. HUBERT. Where was he going after that? 
Mr. CRAFARD. As far as I know, he was going back home. 
Mr. HUBERT. East? 
Mr. CRAFARD. I was going up on 66. So far as I know he was stopping in St. 

Louis. 
Mr. HUBERT. I thought you said he was going east. 
Mr. CRAFARD. From where he picked me up it was east, from where he picked 

me up. 
Mr. HUBERT. What I mean, was St. Louis his final destination? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. That was it as far as he was concerned? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. You say you had supper with him? 
Mr. CRAFARD. We stopped at about 10 or lo:30 and had a bite to eat. 
Mr. HUBERT. Where? 
Mr. CRAFABD. I think we stopped at a truck stop. 
Mr. HUBERT. You don’t know what place? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBFAT. How long after you had been riding with him did you stop? 
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Mr. CRAFARD. He picked me up, it must have been about 8 o’clock, or 8:30. 
We didn’t stop until about 10 or 10 :30 for lunch, for a bite to eat. 

Mr. HUBERT. Two and a half hours? 

Mr. CRAFARD. About that. 

Mr. HUBERT. Do you think you could have run a hundred miles or so? 

Mr. CRAFABD. Easily. 

Mr. HUBERT. It wasn’t a city which you stopped at? 

Mr. CRAFARD. No, it was just a little truck stop on the highway. 

Mr. HUBERT. On 66? 

Mr. CRAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. Did you fall asleep there? 

Mr. CRAFABD. I believe I did, yes. 

Mr. HUBERT. At what time, do you know? 

Mr. CBAFARD. I have no idea. 

Mr. HUBERT. You are not sure then that you did fall asleep? 

Mr. CRAFARD. I fell asleep, but I have no idea when it was. 

Mr. HUBERT. Do you know how long you slept? 

Mr. CBAFARD. I slept until about a half hour out of St. Louis, when I woke up. 

Mr. HUBERT. What time did you get to St. Louis? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember. 

Mr. HUBERT. Was it daylight? 

Mr. CRAFARD. I believe so. 

Mr. HUBERT. How much had you spent for supper? 

Mr. CRAFABD. Maybe a dollar ; a dollar and a half. 

Mr. HUBERT. You were down to about $4 then? 

Mr. CRAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. What happened next? 

Mr. CRAFARD. Then I went on up. I got a ride there. 

Mr. HWERT. How long did you have to wait until you got that next hitch? 

Mr. CBAFARD. Maybe a half hour. 
Mr. HUBERT. Tell us about that one; what time it was, what kind of a car 

it was, the people in it. 

Mr. CBAFARD. I imagine it was a man alone. 

Mr. HUBERT. Don’t imagine if you can help it. If you can’t remember, but 

try to recollect. 

Mr. CBAFARD. I can’t recall. 

Mr. HUBERT. How far did you go on that hitch? 

Mr. CRAFABD. I believe he carried me clear up into Chicago. 

Mr. HUBERT. How far a run would that be? 

Mr. CRAFARD. How’s that? 

Mr. HUBERT. How much of a run would that be? 

Mr. CBAFARD. That would be about a 7- or 8-hour ride, driving time, I believe. 

Mr. HUBERT. It was daylight then? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. So you were on that hitch about 7 hours? 

Mr. CBAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Can you tell us whether it was a man or a woman? 

Mr. CRAFARD. It was a man. 

Mr. HUBERT. Was he alone? 

Mr. CUFARD. Yes ; most of your rides are with men alone. 

Mr. HITBERT. A little while ago you told us that you didn’t know whether it 

was a man or a woman or anything; you didn’t remember. Now you tell us 

it was a man. 

Mr. CBAFARD. That’s right. 

Mr. HUBERT. And then you really do remember that it was a man? 

Mr. CRAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. As a matter of fact, I daresay you can describe him, can’t you? 

Mr. CRAFABD. No; I can’t describe him. 

Mr. HURERT. Was he a young man or an old man? 

Mr. CRAFARD. I believe he was in his late twenties. 

Mr. HUBERT. Now, what about the automobile? 

Mr. CBAFARD. It seems to me like it was a red and white Chevy. 
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Mr. HLJFZERT. You say you were with that person and in that automobile about 

7 or 8 hours clean into Chicago. So you had a lot of opportunity to observe such 

things as who you were riding with. 

Mr. CRAFARD. It has been quite a while back, too. 

Mr. HUBERT. Is it your memory that you now say he was a man in his late 

twenties; about 29? 

Mr. CBAFARK I would say in his late twenties. 

Mr. HUBERT. And that you don’t remember the type of car? 

Mr. CRBFARD. I believe it was a Chevy. 

Mr. HUBERT. You don’t remember the State license plate? 

Mr. CRAFAEEJ. No. 

Mr. HUBERT. Did you do any stopping with him? 

Mr. CBAFABD. I imagine we probably stopped a couple of times and gassed up; 

stopped and had a bite to eat. 
Mr. HUBERT. Do you remember the cost of that meal? 

Mr. C~XAFARD. No; I don’t. It couldn’t have been more than about a dollar 

or a dollar and a half, at the most. 

Mr. HUBERT. You didn’t pay for his meal or buy the gas? 

Mr. CBAFABD. No. 

Mr. HUBERT. Is it customary for hitchhikers to help out that way? 

Mr. CRAFARD. Not very often. A man usually figures if he picks up a hitchhiker 

he figures on feeding him when he picks him up. 

Mr. HUBERT. What is that? 

Mr. CBAFABD. A man who usually picks up somebody who is hitchhiking, they 

usually figure on feeding him. 

Mr. HUBERT. These people didn’t feed you? 

Mr. CRAFARD. No. I try to have money in my pocket when I am hitchhiking. 

Mr. H~BEBT. What time did you get to Chicago? 

Mr. CBAFARD. It was in the afternoon. 

Mr. HUBERT. What part of the afternoon. 

Mr. CRAFARD. I’m not sure. 

Mr. HUR~XT. Would it have been early afternoon or getting toward dark? 

This time of the year it gets dark early ; it did at that time. 

Mr. CRAFARD. Yes; I know. 

Mr. HUBERT. You say you had been with him about TM hours? 

Mr. CBAFABD. About that. 

Mr. GRIFFIN. Let me get the time straight here a little bit. 

Mr. HUBERT. I thought we did have it straight. 

Mr. GRIFFIN. I am not straight. 

Mr. HUBERT. Let me see if I can’t get this straight. You rode through the 

night of the 23d? 

Mr. CBAFABD. That’s right. 

Mr. HUBERT. Until the man left you off on the morning of the 24th on the west 

side of St. Louis on Highway 66 ; is that right? 

Mr. CR~FABD. That’s right. 

Mr. HI-BERT. It was daylight then, and you had been with that man since about 

8 o’clock the night before. Now, do you remember the time that he left you off? 

I think you stated that, didn’t you? - 

Mr. CRAFABD. I’m not exactly sure what the time was. Probably about 6 or 

6 :30 ; something like that. 

Mr. HUBERT. And theu you rode with this other man from that time or about 

a half hour after that time, you said; so that is about 7 o’clock on the morning 

of the 24th, you rode with him about 7i/i hours to Chicago? 

Mr. C~UFAI~J. About that ; yes. 

Mr. HUBERT. So then we can reconstruct that you must have reached Chicago 

or nearby Chicago at approximately half past 2 or 3 in the afternoon. 

Mr. CRAFARD. It must have been in there somewhere. 

Mr. H~~EI~T. But you had stopped a little while for lunch. 

Mr. CUFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. And gas and so forth. What do you think is the fair time to state, 

Larry? 

hlr. CBAFABD. How’s that? 
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Mr. HUIIERT. What do you think is the fair time to state that the man let you 

off in Chicago, given the time schedule that we hare been able to work out to 

lhe extent that it helps your memory? You were there. What we are trying to 

do is to get the facts. 

Mr. CRAF~RD. It must hare been about 2:30, 3 o’clock, because I got through 

Chicago all right without any trouble. 

Mr. HUBERT. He didn’t take you through Chicago? 

Mr. CRAFARD. No : I bypassed most of Chicago. 

Mr. HUBERT. How did you do that? 

Mr. CRAF~IRD. On a couple alternate routes. 

Mr. HUBERT. With hitchhikers? 

Mr. CRAFARD. Different rides. 

Illr. HUBERT. Different rides? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How many? 

Mr. CRAFARD. I got three or four different rides in Chicago. 

Mr. HURERT. With these several rides around Chicago, bypassing it, how long 

did it take you to get around Chicago? 

Mr. CRAFARD. Probably 2 or 3 hours. 

Mr. HUBERT. And these were all short ones? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Do you recall your next long one that really took you out of 

Chicago good? 

Mr. CRAFARD. I believe I had a ride carried me over to Lansing. 

Mr. HUBERT. What distance is that from Chicago? 

Mr. CRAFARD. I’m not sure of the exact distance. 

Mr. HUBERT. What time did that man pick you up, a woman, or whoever it 

was? 

Mr. CRAFARD. It was a man. It must hare been getting on toward night; it 

must have been. 

Mr. HUBERT. Toward 9, or night? 

Mr. CRAFXUX Sight. It must hare been getting toward dark. It was getting 

dark pretty quick at that time. 

Mr. HUBERT. Was that man alone? 

Mr. CRAFARD. As far as I can recall. 

Mr. HUBERT. And you had that ride clean on from Chicago to Lansing, Mich.? 

Mr. CRAFARD. I believe so; yes. 

Mr. HUBERT. What time did you get to Lansing? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember. 

Mr. HUBERT. Of course, it was night? 

hlr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. You weren’t at your destination yet, were you? 

Mr. CRAFARD. R‘o. 

Mr. HUBERT. Did you stay in Lansing rery long? 

Mr. CRAFARD. No; not too long. I had to pretty well walk through quite a bit 

of Lansing ; about an hour and a half walk, I guess it was. 

Mr. HUBERT. Well- 

Mr. GRIFFIN. You walked for an hour and a half? 

Mr. CRAFARD. About that. 

Mr. GRIFFIN. And you had two bags with you? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HURERT. Tou didn’t attempt to take any streetcars or buses? 

Mr. CRAFARD. So city buses running when I got there. 

Mr. HUBERT. Would you judge that it was too late for the buses? 

Mr. CRAFARD. Yes; I think it was. 

Mr. HUBERT. Was it after midnight? 

Mr. CRAFARD. I think so ; I’m not sure. 

Mr. HUBERT. That was a man, too, you think? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Where did you hare supper? 

Mr. CRAFARD. I think we must hare stopped ; I think we stopped before we got 

to Lansing at a cafe to get supper. 
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Xr. HUBERT. How far out of Lansing ? If you don’t remember the miles, you 
might tell us about how long before he dropped you off. 

Mr. CRAFARD. I don’t know that, either. 
Mr. HUBERT. You don’t know? 
Mr. CRAFARD. It must have been 3 or 4 hours. Probably about halfway 

between Chicago and Lansing. 
Mr. HUBERT. Do you think you were with him about 8 hours, then? 
Mr. CRAFARD. I think so ; I’m not sure. 
Mr. HUBERT. And he picked you up about dark? 
Mr. CRAFARD. Yes ; that is about a 4OO- or 500-mile ride. 
Mr. HUBERT. He picked you up about dark in Chicago? 
Mr. CRAFARD. Just about toward dark. 
Mr. HUBERT. Five in the afternoon? 
Mr. CRAFA~D. It must have been 5 or 5 :30. 
Mr. HUBERT. So it was something like midnight or shortly after when you got 

to Lansing? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And you say about halfway between ; that is when you had lunch 

or supper? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. Or about 8 o’clock, do you think ; 9 o’clock? 
Mr. CRAFARD. It must have been about 8-S or 8:30-something like that. 
Mr. HUBERT. When did you first hear that Oswald had been shot? 
Mr. CRBFARD. I had heard that Oswald had been shot Sunday evening. 
Mr. HUBERT. Where? 
Nr. CRAFARD. It must have been while I was getting through Chicago. 
Mr. HUBERT. Where did you hear that? 
Mr. CRAFARD. Over the radio. 
Mr. HUBERT. What radio? 
Mr. CRAFARD. The car radio. 
Mr. HTBERT. Did you know that Ruby had done it? 
Mr. CRAFARD. No ; I didn’t find out who had done it until the following Monday, 

the following morning, Monday. 
Mr. HI-BERT. Where did you find that out? 
Mr. CRAFARD. I heard that over the radio. 
Mr. HUBERT. As a matter of fact, Larry, I suppose all of those cars you were 

in had radios, didn’t they? 
Mr. CRAF.U~. A lot of people don’t listen to the radio when they are riding 

like that. That was the first I’d heard of it-was Sunday evening, the first 
I heard Oswald had been shot. 

Mr. HUBERT. Sunday afternoon, wasn’t it? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. HUBERT. You said it was while you were working your way through 

Chicago. 
Mr. CFLAFARD. Yes. 
Jlr. HUBERT. Which took you two or three different cars ; about 2 hours or so? 
Mr. CRAFssn. Yes. 
Mr. HUBERT. It was in one of those that you heard it? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. There was no announcement that Ruby had done it? 
Mr. CRAFARD. I don’t believe so, because I didn’t know Ruhy had done it 

until Monday morning. 
Mr. HUBERT. How did you dnd that out? 
Mr. CRAFARD. I heard that over the news. 
,\Ir. HUBERT. In a car? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HTBERT. During the night when you were driving from Chicago to 

Lansing, during the period from 5 in the afternoon to about midnight, didn’t 
you hear any radio announcements about any of this matter? 

Mr. CRAFARD. No. 
Jlr. HUIIERT. Did that car have a radio in it? 
Mr. CRAFARD. I believe so. 
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Mr. HUBERT. Wasn’t it playing? 

Mr. CRAFARD. Xot that I recall. 

Mr. HWERT. Did you discuss the shooting? 

Mr. CRAFARD. After I found out that Oswald had heen shot we discussed it 

a little bit. We couldn’t understand. Both of us, as far as I can recall-the 

gentleman I was riding with and myself-we both said we would like to have 

seen him come to trial. 

Mr. HUBERT. Did you mention to the man that you were from Dallas? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall. 

Mr. HUBERT. Isn’t it customary for hitchhikers to discuss what is a subject 

common to them, and that is where you have been and where you are going? 

RIr. CRaFARI). If OSt Of the time ; yes. 
Mr. HUBERT. Didn’t you, in facvt. do that with this man: tell him you were 

from Dallas? 

Mr. CRAFORD. I don’t recall whether I did or not. 

Mr. HLVERT. There is a difference between telling us that you don’t know and 

that you did not. 

Mr. CRAFARD. That is what I say. I don’t recall whether I did or not. 

Mr. HUBERT. So. really, it is not that you are saying to us that you didn’t. 

but just that you don’t remember? 

hlr. CRIFARD. That is right, I don’t recall whether I had been doing so. I mnre 

than likely did, because it is usually something that they sag; it is a subject 

that most people would discuss-where their destination is and where they have 

come from. 

Mr. HURERT. And I would think that if you did, if there was a possibility 

that you did, and you mentioned that you were from Dallas, that that would 

be another topic of conversation that might be interesting between two people 

riding along that way. 

hIr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HCBERT. That is to say, that you had been in the city at which the 

President was killed. 

Mr. CRAFARD. We would have discussed that. 

Mr. HUBERT. Doesn’t that refresh your memory on the subject? 

hfr. CRAFARD. No; it doesn’t, sir. 

Mr. HUBERT. You still don’t remember? 

hfr. CRAFARD. R’o; I don’t. 

Mr. HUBERT. Talking to that man about the fact that you were in Dallas? 

Mr. CRAFARD. No; I don’t. 

hlr. HUBERT. Do sou remember having any indication that it was known who 

had shot Oswald? 

hir. CRBFARD. No, sir ; I don’t. 
RIr. HUBERT. Did you talk to anyone about the fact that it was a nightclub 

owner ? 

hlr. CRAFARD. I don’t recall, sir. 

Mr. GRIFFIX. Did the radio remain on after you heard this announcement? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember whether the radio stayed on, or whether he 

turned it off, or what. 

Mr. HUBERT. In any case, what you are telling us-it is your best memory now 

that you heard it over the radio that Oswald had been shot. That is as much 

as you did hear? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

hlr. HUBERT. You did not hear who had done it or even the type of person who 

had done it, or what business the person was in who had done it, and that you 

never discussed it with anybody that you rode with in any one of those rides in 

Chicago and with the ride to Lansing? 

Mr. CRAFARD. So far as I recall, I don’t recall-I imagine it was discussed, but 

1 don’t recall discussing it. I don’t remember it. 

Mr. HUBERT. Let’s put it this way: If you had discussed with anybody t.he 

killing of Oswald, the man accused of killing Oswald, you would remember that 

now, wouldn’t you, Larry? 

Mr. CRAFARD. Yes; I would, i.f I discussed anything about who had been ac- 
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cused of it, but, like I say, the first knowledge I had of who had shot Oswald was 

Monday morning. 
Mr. HTZBERT. We will get to that in a moment. Now, you had to go through 

Lansing, and you say it took but an hour and a half? 
Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. What was your next hitch? 

Mr. CRAFARD. As far as I can remember, I had a series of short rides, 20 or 25 

miles to a ride. 
Mr. HUBERT. How far along did these series of short rides take you? 

Mr. CRAFARD. I think I probably traveled about 60 or 70 miles before I got a 

good ride. 

Xr. HUBERT. That point, 60 or 75 miles beyond Lansing being the same point at 

which you got a good ride, was what place? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember. 

Mr. HUBERT. Was it a large city, a small town? 

Mr. CRAFARD. It was a small place as far as I can remember. 

Mr. HUBERT. Was that the last hitch you had? 

Mr. CRAFARD. I believe I got one more after that. I think that one carried 

me to Mount Pleasant. 

Mr. HUBERT. To Mount Pleasant? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. How far is Mount Pleasant from Lansing? 

Mr. CRAFARD. I’m not sure. 

Mr. HUBERT. Perhaps we can get it by approaching the times. Apparently 

you left Lansing about an hour and a half after you got there, after you got 

there about midnight or so, and correct me if I am wrong. We could assume 

that you left Lansing with a series of short rides which took you 60 miles, ap 

proximately 130 to 2 o’clock on the morning of the 2&h, is that correct? 

Mr. CRAFARD. Yes, it must have been about that. 

hfr. HUBERT. And would you care to estimate for us as to how long it took you 

with the series of short rides to cover the 60 miles to which you have referred? 
Mr. CRAFARD. It would be an hour and a half, 2 hours, 2 hours and a half. 

Mr. HUBERT. Perhaps it would help if you look at it in this way. Do you 

remember whether the next long ride that took you into Mount Pleasant you got 

before or after daylight? 

Mr. CRAFARD. It was before daylight. 

hlr. HUBERT. It was still dark? 

Mr. CRAFARD. I walked about-where this guy let me off at it was about 5 

miles from where there was any light and I walked up where there was light to 

get, a ride. 

hlr. HUBERT. I didn’t quite understand that. 

The man who picked you up 60 miles on the other side of Lansing let you 

off before light? 

hfr. CRAFARD. I walked about 5 miles before I got a ride with him. 

hlr. HUBERT. Was it light when you got a ride with him? 

Mr. CRAFARD. I don’t believe so. I have lost some time somewhere between 

leaving Dallas and getting there because I didn’t get into Glare until 9:30 at 

night. It was 9 :30 at night when I got into Clare. 

Mr. HUBERT. At the present time, you are telling us that you picked up this 

last long ride took you into Mount Pleasant. Let’s find out what time you got 

into Mount Pleasant, because, you see, you told us you don’t know what place it 

was where you picked up that ride, except that it was somewhat about 60 miles 

on t.he other side of Lansing. 

Rlr. CRAFARD. Yes, sir ; I didn’t get into Clare until, I think it was 9 or 9 :30 

at night. I’ve lost at least 8 hours of time. 

Mr. HUBERT. Of course I don’t know that you have because I don’t know 

what geography or distance we are talking about. 

JIr. CRAFBRD. The distance isn’t that great. It only is 15 miles from Mount 

Pleasant to Clare. 

Mr. HUBERT. Let’s start this way. What time did you get to Mount Pleasant? 

Mr. CRAFARD. I think it was about 8:30 at night when I got to Mount 

Pleasant because it was 9 :30, I’m almost positive it was 9 or 9 :30 when I got 
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into Glare, because I went over to my cousin’s house in Clare. I remember 

that. 

Mr. HLTERT. It was before dark and before dawn when you picked up the 

drirer somewhere approximately 6 miles on the other side of Lansing who took 

you into Mount Pleasant. Sow. how long did you ride vZth him, and how far 

is it between the two? 

Mr. CRAFARD. That is what I mean. I hare lost some time earlier somewhere, 

because it is not that long a ride. I rnuld hare made it from Lansing to Clare 

and hark again during the day. 

Mr. HURERT. Larry, TT~ \yant to get it straight. 

3Ir. CRAFART). That is what I am trying to do. myself. 

Jlr. HVBERT. If JYW want to figure out any place where you hare made any 

mistake about the time--- 

Mr. CRAFARIX That is what 1 n-as trying to do. 

Mr. HUBERT. Ve can start all over again. It seemed to fit as I went along, 

‘hut T  wasn’t aware of the distances. 

1\lr. GRIFFIS. Let me ask him this question: I understand you said that you 

walked through I,ansing. 

Mr. CRAFAR~. Yes. 

Mr. GRIFFIS. How long did it take you to walk through T,ansing? 

Mr. CRAFARD. Ahout an hour, hnur and a half, something like that. 

3lr. GRIFFIS. And at that time the cars were not running. the transit. the 

public transportation was not running. or were you out of money at that time? 

Xlr. CRAFAR~. I still had money I have to rat on. 

Mr. GRIFFIS. T,ansing is how far from Glare? 

Jlr. Cruum. I,ansing isn’t over. 1 don’t believe it is nrer 225 miles from 

Clare to Lansing. 

Mr. HVRERT. It may be that pm are making a mistake, Larry. Let’s see if 

we can’t refresh your memory from the time you got that last long hitch that 

took gnu to Jlount Pleasant because you remrmher getting to Mount Pleasant 

at night, about 8 :30. 

?,Ir. CRAFARD. yes. 

Mr. HURERT. And that. rou say. is a run of what-abont 5 hours, 6 hours? 

Mr. CRAFARW I don’t believe it would take that long. 

Mr. HUBERT. So if you got there at about 8:30 at night, then either you 
didn’t get any hitches for a long period of time, or else something else happened. 

Mr. CRAFARL I’m just trying t- 

Mr. HUBERT. Because you told us. and if it is not so, why we want you to 

correct it. Ererybody ran make mistakes. 

sfr. CRAFARD. That is what I was trying to do. 

Mr. HUBERT. You said that you picked up this ride at a point 60 miles 

outside of Lansing and into Mount Pleasant prior to dawn on the 25th. Now, 

maybe that is wrong. Maybe you got that ride late in the day. Let’s put it 

this way. Was that a continuous ride straight on? 

Mr. C’RAFARD. It carried me straight on through to JInunt Pleasant. 

Mr. HUBERT. Did you stop at all? 

IIr. CRAFARD. Sot that I can recall. It isn’t that long a run acrOSs there. 

Mr. HUBERT. Did you stop for lunch or anything of that sort? 

JIr. CRAFARD. I don’t believe SO. 
Mr. HUBERT. And it is about a &hour run? 

Mr. CRAFARI). So ; I don’t believe it is that long a run acrnss there. 

Mr. HUBERT. If you got there at 8:30 at night, and if you are firm about 

that&-- 

Nr. CRAFARn. I’m positive it was 8 :30 or 9 o’clock when I got into Clare. 

Mr. HUBERT. I am talking about Mount Pleasant. You had no difficulty getting 

from Mount Pleasant to Clare, did you? 

Mr. CRAFARD. SO. 

Mr. HUBERT. Would you say an hour would suffice for that? 

Mr. CK4F.4Rn. Plenty, plenty of time. 

Mr. IIVBERT. You got there hetweet 8:30 and 9, that is into Clare, right? 

hlr. CRAFARD. Yes. 
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Mr. HUBERT. Let’s back off from there, then. Did you spend any time in 

Mount Pleasant before leaving for Clare? 

Mr. CRAFARD. So. 

Mr. HVBERT. So that you must have left Glare about 7 :30. 

Mr. CRAFARD. I got into Clare about- 

Mr. HVBERT. I mean left Mount Pleasant about 7 :30, right? 

Mr. CRAFARD. So; I left Glare-Mount Pleasant about 8 or S:30. It was about 

9 o’clock when I got into Clare. 

Mr. HUBERT. Did you start on your way to Clare immediately after this man 

left you off at Mount Pleasant? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. And hacl you run directly through without stopping from the 

time the man picked you up and dropped you off in Mount Pleasant? 

Mr. CRAFARD. That is right, 15 miles. 
Mr. HUBERT. 15 miles? So ; I am talking about the run from- 

Mr. CRAFARD. From Mount Pleasant to Glare. 

Mr. HCBERT. No; I’m talkin, * about the run to Mount Pleasant. 

Mr. GRIFFIK. From Lansing to Mount Pleasant. 
JIr. HUBERT. A point outside of Lansing to Mount Pleasant. That is about a 

4hour run, you say. 

Jlr. CRAFARD. At the most, from Lansing to Clare. 

Mr. HUBERT. That last long hitch was about a 4-hour hitch? 

Mr. CRAFARD. So ; the last long ride was maybe 21/, hours. 

Mr. HUBERT. 2yz hours? 

JLr. CRAFARD. Or 3 hours. 

Mr. HI-BERT. And that was the man who brought you into Mount Pleasant? 

Mr. CRAFARD. Mount Pleasant. 

Mr. HVBERT. Therefore, if you got to hlount Pleasant about 8, he must have 

picked you up about 5 in the afternoon. 
Mr. CRAFARD. It must have been. 

Mr. HI-BERT. Then there is some mistake in timing of about 12 hours. 

Mr. CRAFARD. That is what I was Saying. I’ve 1OSt some time there. 

Mr. HI-BERT. Perhaps it needs a little clarifying. Let me touch on another 

point. 

Mr. CRAFARD. It seems to me I got mixed up on my routes going out of 

Oklahoma City. 

Mr. HUBERT. Think about it a moment and let me touch upon something else 

before we go back toit. I think you said that you heard that Ruby had done 

this on the morning of the 25th. 

Jlr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. Sow, could you tell us how you heard it? Did you hear it by 

newspaper, radio, television, or what? 
Mr. CRBFARD. I’m not sure whether it was over the radio or whether I saw 

it in the newspaper. 

Jlr. HGBERT. Sow, that must have made a terrific impact on you, because, after 

all, that was your boss. 

Mr. CRAFARD. Pes. 

Mr. HUBERT. So I suggest that if you will just put your mind to it, you can tell 

us pretty well how it was and where it was. Was it in a restaurant or an 

automobile? 
Mr. CRAFARD. I think I saw it in the newspaper, saw something about Oswald 

and then the assassination or something like that, and then I read the rest of it. 

Mr. HUBERT. You bought a newspaper? 

Mr. CR~~FARD. I think so. 1 lllust have. 

Mr. HUBEBT. Didn’t you keep it? 

hlrr CRAFARD. No; I don’t believe so because I didn’t have one with me when 

I got into Clare. 

Mr. HUBERT. And it was morning? 

Jlr. CRAFARD. Yes; it must have been. It was about 8 in the morning. 

Mr. HUBERT. 8 in the morning? 

Mr. CRAFARD. A4bout that, somewhere. 

Mr. HUBERT. Were you with anybody, do you know? 
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Mr. CRAFARD. I believe I was walking through a small town. 

Mr. HUBERT. What was your reaction to it? 

Mr. CRAFARD. It was pretty hard to believe. 
Mr. H~‘BERT. Did YOU tell anybody about it? 

Mr. VRAFARB. I think something was said to somebody I was riding with 

about it or something. Romehods picked me up shortly after I saw it, some- 

hodI I was riding with, and we had stopped in a cafe or something. I am 

pretty sure I discussed it with the person I was riding with. 

Mr. H7-RERr. You are pretty sure now? 

Mr. CRAFARD. The fact that I stated to him that it seemed almost impossible 

to Ilelirre. It seemed to be awfully hard to believe it. 

JIr. HUBERT. Did gcn7 tell that person that you knew him? 

JIr. CKAFARD. Yes. 

Mr. HTY~EI(T. Did $077 tell that persc,u that you had started to hitc*hhike up? 

Mr. CRI\FARD. I told him I had worked for him, that I had left the day after 

Kennedy was shot. coming ul, from Texas. 

Jlr. GRIFFIS. What did he sag? 

Mr. CRBFARD. I don’t recall. 

Mr. HTBERT. Were you with that person very long? WaS he the one, for 

c~xample. who took you into JIount Pleasant ‘! 

Mr. CR.4FaRD. NO : I don’t believe so. 

Mr. fI7-BERT. sow. let me see. I think you have refreshed your memory to 

some extent. You tell us now you are quite sure it was a newspaper. 

Mr. CR~FARD. I am pretty sure it was. 

JIr. HIBERT. That gave you the first information. 

Mr. CRAFARD. I still think that--I’m almost positive I got mised up on my 

routes in Oklahoma <‘it)- somewhere, or just out of Oklahoma City. 

Mr. HEBERT. We will try to straighten out that route business a little later. 

You are quite clear that you arrived at Clare, Mich., about 9 o’clock? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. IITTBERT. Was that your destination from the start? 

Mr. CR~FBRD. My main destination was about Kalkaska, Mich. 

Mr. HTIIERT. How far is that from Clare? 

hIr. CRAFARD. It is about 3 hours running. 

hlr. HT~BERT. Where did you stop on the night of the 25th, about 9 o’clock, 

at Clare? 

hlr. CRAF~RD. I stayed at my counsin’s at Glare. 

Mr. HUBERT. \\‘hat is your cousin’s name? 

Mr. CRAFARD. Clifford Roberts. 

Mr. HUBERT. Do you remember the address? 

Mr. CRAFARB 307 East Seventh Street. 

Mr. HUBERT. Were they expecting you? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. How long since you last saw them? 

hlr. CRAFARD. Bt the time it had been, I think it had been, several years 

since I saw him at that time. 

hlr. HUBERT. How did you know they were there? 

Mr. CRAFARD. They wrote to my folks while I was living in Dallas, Oreg. 

Mr. HITBERT. Was it- 

hlr. CRAFARIL \Vait a minute; excuse me. I saw him before I went to work, 

before I went to work with the carnival. My sister told m’e where they was 

living at there. 

h1r. HUBERT. Did you intend to stop with him that night or just to visit? 

hlr. CKAFARIL Well, I figured when I got in there at that time of night, I 
knew what the road to Kalkaska was-it was pretty rough overnight, so I 

figured I would stop. I would be perfectly welcome. 

hlr. HUBERT. Were you? 

hlr. CRAFARD. Yes. 

h1r. HUBERT. Did they recognize you? 

Mr. CRAFBRD. yes. 

Mr. HEBERT. Did you talk to them about the Ruby matter? 

Mr. CR~FARD. Yes. We talked quite a bit of it that night. 
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Mr. HUBERT. What was the nature of the conversation? 
Mr. CEAFARD. About the fact that I told them I had worked for him. It 

was kind of a surprise to them to know somebody who worked for him; asked 
me what kind of a guy he was, and everything. 

Mr. HUBERT. Did you tell them? 
Mr. CRAFARD. What I could, the best I could, what kind of a guy he was. 
Mr. HUBERT. Did you tell them under what circumstances-did you tell 

them the circumstances under which you had left? 
Mr. CRAFARD. Yes : told them how I had left. 
Mr. HVBERT. Did they express any surprise about that? 
Mr. CR~FARD. So; because they knew me. 
Mr. HUBERT. They didn’t seem to be concerned about it? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Who was there? 
Mr. CRAFARD. There was my cousin and his wife. 
Mr. HUBERT. Just the two? 
Mr. CRAFARD. And their children. 
Mr. HTBERT. How old are their children? 
Mr. C~AFARD. The oldest one, I think. is 7 or 8, something like that. 
Mr. HUBERT. No friends came over? 
Mr. CRAFARD. I don’t believe there was anybody over that night. 
Mr. HUBERT. You did stay there that night? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. What time did you go to bed? 
Mr. CRAFARD. It must haxde been about an hour and a half after I got there, 

2 hours. 
Mr. HUBEBT. And you slept through the night? 
Mr. CFLAFARD. That is right. 
Mr. HUBERT. Did you remain there the next day? 
Mr. CRAFAHD. I believe I went on up to Harrison. 
Mr. HUBERT. Was that in the direction of Kalkaska? 
Mr. CRAFARD. Yes ; along the best traveled road. 
Mr. HUBERT. What time did you leave Clare? 
Mr. CRAFARD. Probably about 9:30 or 10 o’clock. 
Mr. HUBERT. Did your cousin Roberts know your destination? 
Mr. CRAFARD. He knew where I was going to go on to my sister’s 
Jlr. HUBERT. He knew you were going to hitchhike? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Had he been in touch with your sister, do you know? 
Mr. CRAFARD. I don’t believe he had been in touch with her for quite a while. 

Mr. HUBERT. I mean, did he know she was there? 
Mr. CRAFARD. She might have told her that he was living up there-I think 

mother told my sister where he lived, or something. 
Mr. HUBERT. What is the distance between Clare and your sister’s place in 

Kalkaska, is it? 
Mr. CR%FARD. Kalknska, about 100, 120 miles. 
Jlr. HUBERT. Is that a rural community? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
1\Ir. HUBERT. No cities along that route? 
Mr. CRAFARD. Well, there is one about 60 miles from it. 
Mr. HUBERT. \Vhat is the name of it? 
Mr. CRAFBRD. Cadillac. It is about 60 miles from Traverse City. 
Mr. HUBERT. Did you have enough money at that time to get a bus ride in? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. You had about $4 or $5 left, didn’t you? 
Mr. CRAFARD. I had a couple of dollars left. 
Mr. HUBERT. $2? 
Mr. CRAFARD. $2 or $3. 
Mr. HI-BERT. Did you attempt to borrow any money from your cousin to take 

the trip? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. Did he offer to give you any? 
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Mr. CRAFARD. So; he was in no position to. He had a large family. 

Mr. HUBERT. Did you make inquiry as to how much it would cost? 

Mr. CL~FARD. No. 
Mr. HUBERT. I think you said that you knew that that was a bad road for 

hitchhikers. 

Mr. CRAFARD. At night, I said. 

Mr. HCBERT. It is all right in the day? 

Mr. CRAFARD. Fairly decent road; yes. 

Mr. HI-BERT. Did you make it that day into Kalkaska? 

Mr. CRAF.IRD. I went up to Harrison that day and spent a couple of hours 

with an aunt I have in Harrison, and then went to Kalkaska. 

Mr. HUBERT. What is her name? 

Mr. CRAFARD. Jean Eaton. 
Mr. HUBERT. Is she married? 

hIr. CRAFARD. Yes. 

hlr. HUBERT. What is her married name? 

Mr. CR.FARD. Haton. 

Mr. HUBERT. I see. Do you know her husband’s first name? 

Mr. CUFARD. Ed. 

Mr. HUBERT. Is he living with her so that it is Mrs. Ekl Eaton? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. There does she live? 

Mr. CRAFARD. I don’t know the name of the street she lives on. They get 

their mail through a post office box. 
Mr. HUBERT. You spent a couple of hours there? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And you hitchhiked there? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HLTBERT. How far is Harrison from Kalkaska? 

Mr. CRAFARD. About 90, 93 miles, I think. 

Mr. HTBERT. Did you get to Kalkaska that night? 

hIr. CRAFARD. I don’t recall whether I went that night or whether I stayed with 

my aunt and uncle that night. 

Mr. HUBERT. We are talking now about Tuesday, the 26th of November. 

Mr. CRAFARD. Tes. 

Mr. HUBERT. Do you remember whether you got there Tuesday or Wednesday? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember, sir. 

Mr. HUBERT. Do you remember sleeping at your aunt’s house? 

Mr. CRAFARD. I hare spent on several occasions, I hare spent the night with 

my aunt and uncle. 

Mr. HUBERT. I mean on that occasion. 

hlr. CUFARD. I don’t remember for sure whether I stayed with my aunt. 

hIr. HUBERT. I thought you said for a couple of hours there, and I was 

wondering whether you had slept there that night. You said you visited a 

couple of hours. 

Mr. CRAFARD. I went up there, I got up there before the kids come home for 

lunch. 

Mr. HUBERT. Did you stay 2 hours or more? 

Mr. CRAFARD. I believe I spent the rest of the day there. 

Mr. HUBERT. And slept there? 

hlr. CRAFARD. I believe so. Then I went up to my sister’s the next day. 
Mr. HUBERT. Did anybody-did your aunt and uncle have a car? 

Mr. CRAFARD. Yes; he was working. 
Mr. HUBERT. You weren’t able to get a ride? 

Mr. CRAFARD. No; not with them. 
Mr. HUBEBT. You had to hitchhike? 

Mr. CEAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. You didn’t even at that point consider bus travel? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. So then you got to your sister’s house on Wednesday, then? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. About what time of day? 
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Mr. CRAFARD. It must have been about 2:30 or 3 o’clock in the afternoon, I 
imagine. 

Mr. HUBERT. She didn’t know you were coming? 
Mr. CRAFARD. NO. 
Mr. HUBERT. That is in Kalkaska? 
Mr. CRAFA4aD. She lives about, I think about 20 miles out of Kalkaska, or 

she did at that time. 
Mr. HUBERT. So that when you got to Kalkaska you still had to go another 

20 miles? 
Mr. CRAFARD. About that, yes. 
Mr. HUBERT. That was a rural road? 
Mr. CRAFARD. It was about-most of it was a well-traveled road, one of the 

main roads through the State. 
Mr. HUBERT. From Kalkaska to where she lived? 
Mr. CRAFARD. It was then about two miles off the road. 
Xr. HUBERT. She lives off the main highway? 
Mr. CRAFARD. She did at that time. 
Mr. HUBERT. Did she live in a log cabin or something of that kind? 
Mr. CRAFARD. She was living in a farm house. 
Mr. HUBERT. Farm house. About 20 miles from Kalkaska? 
Mr. CRAFARD. Yes ; a little place called Mancelona. 
Mr. HUBERT. Mancelona? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HTBERT. It is in County Antrim ; isn’t it? 
Mr. CRAFARD. Yes; I believe SO. 
Mr. HUBERT. Did you tell her about your experience? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. What was her reaction? 
Mr. CRAFARD. Well, about the same as everybody else. 
Mr. HUBERT. Did she know about Ruby? 
Mr. CRAFARD. I am not sure whether she did or not. They did& have their 

radio or TV either, so I don’t know. I think they had heard about it, but I am 
not sure. 

Mr. HUBERT. But, in any case, she didn’t know you had been working for him? 
Mr. CRAFARD. X0. 

Mr. HUBERT. Was it at that place that the FBI man interviewed you? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. What day was that? 
Mr. CRAFARD. That is where he picked me up. He picked me up there on 

Thanksgiving Day. 
Mr. HUBERT. What time did he pick you up? Did he arrest you? 
Mr. CRAFARD. No. They came out the house about 7 o’clock Thanksgiving 

Day. 
Mr. HUBERT. 7 o’clock at night? 
Mr. CRAFARD. In the morning, and he had me go for an interview. 
Mr. HUBERT. Where did you go? 
Mr. CHAFARD. It was about 10 miles from there. It is a little town where the 

police station was. I don’t remember the name of the town. 
Mr. HUBERT. Do you know how they located you? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. HUBERT. Do you know how they located you? 
Mr. CRAFARD. Well, they went to my aunt’s. 
Mr. HUBERT. How did they- 
Mr. CRAFARD. That is one thing I know. 
hlr. HUBERT. How did they come to go to your aunt’s? 
Mr. CRAFARD. When I was in Dallas, I had got a letter from my cousin, and 

I had left the envelope laying when I left there. They found her address. 
Mr. HUBERT. You mean Roberts? 
Ah'. CRbFARD. x0; 111s aunt’s niece, Mickey-my aunt’s daughter. 
Mr. HUBERT. What is her name? 
Mr. CRAFARD. Gail Eaton. 
Mr. HUBERT. She is the one who lives in Harrison? 
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w CBAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. She had written you or you had written her? 
MI. CBAFARD. I had wrote her, and then she had wrote me. 
Mr. HCBERT. The letter you wrote to her I don’t think you mailed. 
Mr. CBAFABL I mailed a couple of them. One or two anyway. 
Mr. HUBERT. I think you left one behind, didn’t you? 
Mr. CBAFARD. I might have ; I am not sure. 
Mr. HUBERT. Do you know what day they went to your aunt’s house? 
Mr. CBAFARD. From what I understood, it was the night before they talked 

to me. 
Mr. HUBERT. And she told them, I suppose, that you were going up to your 

sister’s house? 
Mr. CBAFARD. Yes, sir. 
Mr. HUBERT. And then the next morning they interviewed you? 
Mr. CRAFABD. Yes. 
Mr. HUBERT. How long did that interview take? 
Mr. CRAFARD. About, I believe, 41/ to 5 hours I talked to the men there. That 

is when they took me back out to the house, and then he asked me to go into 
Kalkaska the following morning and meet him so he could take some pictures 
with a Polaroid camera. 

Mr. HUBERT. And he did so? 
Mr. CRAFABD. He took some pictures, and I talked to him between an hour 

and a half and 2 hours again that morning. 
Mr. HUBERT. Did he go over with you the details of your trip up by hitch- 

hiking? 
Mr. CRAFABD. I don’t believe he developed that too closely. 
Mr. HUBERT. Have you ever been interviewed by the FBI since? 
Mr. CRAFARD. I talked to an agent last Saturday at my home in Dallas, Oreg. 
Mr. HUBERT. Other than that you have not talked- 
Mr. CB.4FARD. NO. 
Mr. HUBERT. I think this man who had interviewed you, this FBI man who 

interviewed you in Kalkaska, had asked you to keep in touch with them? 
Mr. CRAFARL Yes. 
Mr. HUBERT. How was that to be done? 
Mr. CGAFABD. Dropping him a card or line letting him know where I was at 

to get in touch with me. 
Mr. HUBERT. That is if you moved? 
Mr. CBAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. How long did you stay with your sister? 
Mr. CRAFARD. I was there a couple of days. Then I went back down to Clare. 

I think I spent the night there, and then I was going to go to Florida, and I was 
hitchhiking, and this guy picked me up, and he said it was pretty nasty out, and 
he said it was too cold and nasty out to hitchhike. He said, “I have got a room 
over here. I won’t be using it tonight, and you’ll he welcome to use it, and 
then I will bring you back on the road in the morning.” I went out there with 
him, and he was working with an oil field drilling crew, and one of the men 
had quit, and they needed a man, so I went to work that night. Then I worked 
up until, with them up until, about the 17th or 18th of February. 

Mr. GRIFFIN. Where was that? 
Mr. CBAFABD. The main office was out of Mount Pleasant, Michigan. We were 

moving over the southern portion of the State of Michigan. 
Mr. HUBERT. Did you let the FBI know where you were? 
Mr. CRAFARD. I wrote to them and told them they conld contact me through 

the North American Drilling office in Monnt Pleasant, Michigan. When I left 
there in February I went to Dallas, Tex. I was at the trial, and then I went 
out to--- 

Mr. HUBERT. How did you go to Dallas? 
Mr. CBAFABD. I hitchhiked. 
Mr. HUBERT. Why did you go to Dallas? 
Mr. CBAFARD. It was on a personal matter. 
Mr. GRIFFIN. I didn’t get that answer. 
Mr. HUBERT. It was on a personal matter. 
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Mr. CRAFARRD. I was trying to locate my wife and children. 

Mr. HUBERT. That was in February? 

Mr. CX~FAIPD. Let’s se* 

Mr. HUBERT. I think you said you worked for them until-we may he able 

to clarify that. I just want to hit the highlights right now. 

>Ir. C’RAFBRD. I believe I left in Xarch. 

hlr. GRIFFIN. Let me ask this question. What is the name of the drilling 

company? 

Mr. CRAFARD. North American Drilling Company. I spent a week or 2 weeks 

around Clare there before I left. I believe it was in March, the latter part of 

April. 

Mr. GRIFFIK. You are sure you got that job by accident? 

Mr. CR~FARD. Yes; it was purely accident. 

Mr. HUBERT. You stayed with them until February, as I understand it? 

Mr. CRAFARD. I worked with them until about the 18th of February. 

Mr. HUBERT. Then you quit, or what happened? 

Mr. CKAFARD. I had bought a rattletrap of a car, and we had moved locations, 

and I had car trouble. I was staying about 40 miles from where we was work- 
ing, and I had car trouble and I missed out, I missed about five days of work, 

and in the meantime they got another man. 

Mr. GRIFFIN. This drilling company was drilling for oil? 

Mr. CRAF&D. Yes. 

Mr. HUBERT. Sow, when did ytiu get the subpena to appear at Ruby’s trial? 

Mr. CRAFARD. I got that in Dallas, Tex., at the courthouse, at the county 

courthouse. 

Mr. HUBERT. In other words, your trip to Dallas was not for the purpose of 

attending the trial? 

Mr. CRAFARD. No; not-mostly no. 

Mr. HUBERT. You say not mostly. 

Mr. CRAFARD. That wasn’t my main reason for going. 

Ms. HUBERT. Had you been contacted by anybody to appear at the trial prior 

to the time you left the Sorth American Drilling Company? 

Mr. GRAFARD. Era Grant’s sister had wrote to my cousin, Mrs. Eatcm, wanting 

information as to my whereabouts so they could locate me. 

Mr. HUBERT. And she gave it to them? 

Mr. CFLAFARD. No; she refused to. 

Mr. HUBERT. But your cousin let yen know? 

Mr. CRAFARD. They told me about it. 

Mr. HUBERT. What did you do? 

hlr. CRAFA~. Then when I arrired in Dallas, I went up to find out what it was 

all about. I didn’t know for sure what it was about. 

Mr. HUBERT. Who did you go to see? 
Mr. CRAFARD. I went to the courthouse, and then I talked-the first one I saw 

was Andy. Then I talked to the lawyer, Mr. Phil Burleson, and he subpenaed 

me then. 

Mr. HUBERT. About what date was that, do you know? 

hlr. CRAFARD. hIarch 10, I believe it was ; yes ; it was on my birthday. 

Mr. HUBERT. Did it take you from the 18th of February or so to get to Dallas? 

Mr. CR~FARD. I stayed around Clare for, I think, a couple-a week or two. It 

was, let’s see, it must have been about the 7th of hlarch because I was only 3 days 

going from Glare to Dallas. 

Mr. HUBhxT. Your purpose in going to Dallas was to try to find your Wife? 

hlr. CRAFARD. That is right. 

hIr. HUBERT. Did you succeed in that, by the way? 

Mr. CRAFAIUI. No. 

Mr. HUBERT. You haven’t yet? 

hlr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBERT. When you saw Burleson then, he told you he wanted you to 

remain? 

hlr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Did he place you under that subpena? 

hlr. CRAFARD. Yes. 
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Mr. HUBERT. Did they use you at the trial? 
Mr. CE~FARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Can you tell us roughly n-hat the substance of your testimony was 

at the trial? 
Mr. CR.\FAKL). To the effect that I had took the pictures of the “Impeach Earl 

Warren” sign and to the effect that he had only planned on shipping one of his 
dogs to California. 

Mr. HUBERT. That is all that was brought out? 
Mr. CR~F~IUJ. That was about the main gist of my testimony. 
Xr. HUBERT. You were :I witness for the defense, I take it? 
JIr. CRAF.4RLX Yes. 
Mr. HUBERT. Were you subjected to any cross-examination? 
Mr. CRAFSHI). I think there were two or three questions put to me on cross- 

examination. 
Mr. HURERT. Did you get to talk to Ruby then? 
Mr. CRAFARD. pie, sir. 
Mr. HUBERT. Did you see Eva? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And Andy Armstrong? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. HUBERT. Andy. 
Mr. CR~FARD. I saw him before1 don’t belieye I talked to him after I ap- 

peared on the witness stand. 
Mr. HUBERT. He was the first one you contacted? 
Mr. CRAFARD. Yes; he was the first one I saw. 
Mr. HUBERT. In Dallas. Did you go over to the club? 
Mr. CRAFARIL So. I went to the courthouse. 
Mr. HUBERT. And you saw him at the courthouse? 
Mr. CRAFARD. Andy saw me ; I didn’t see him. Andy saw me and he recognized 

me. 
Mr. HUBERT. I see. Who else did you talk to while you were in Dallas on this 

last occasion? 
Mr. CRAFARD. I talked to the Grants, to the Rubys-the brothers and sisters. 
Mr. HUBERT. What about? 
Mr. CRAFARD. I talked to them after the trial was over, after I had appeared 

on the witness stand. 
Mr. HUBERT. You didn’t talk to them before? 
Mr. CRAFARD. lie. I think I had saw Miss Grant one time, and at the time 

when I did Burleson was standing right beside me when I spoke to her, let 
her know I was there. 

Mr. HUBERT. Did she know where you could be located? 
Mr. CRAFARD. She didn’t know, but Burleson did. While I was in Dallas, 

you mean? 
Mr. HUEZERT. Yes. 
Mr. CRAFARD. Rurleson knew. 
Mr. HUBERT. Yes. 
Mr. CRAFARD. Burleson knew. 
Mr. HUBERT. She didn’t call you to locate you? 
Mr. GRAFARD. X0. 
Mr. HUBERT. How long were you in Dallas before you testified? 
Mr. CRAFARD. Let’s see, I landed in Dallas on Sunday. I was in Dallas for 

about 4 days all together before I testified. 
Mr. HUBERT. How long were you in Dallas before you contacted Burleson or 

met Burleson ? 
Mr. CRAFARD. I arrived in Dallas Sunday, and I contacted Burleson Tuesday. 
Mr. HUBERT. And you testified on Thursday? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And you left on what day? 
i\lr. C&~FARD. I think it was, I think I spent-let’s see, I left Dallas the fol- 

lowing Wednesday, I believe it was. I went to California where I stopped and 
visited a very good friend of the family’s I spent-I arrived there Thursday 
night about 2 o’clock in the morning. He had just got home from work, and 
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then I spent Thursday night, Friday, Saturday night there, and then I left there 
Sunday. They were making a trip up north, and they took me.uI) north quite 
a ways with them, and then 1 hitchhiked up home. 

Mr. GRIFFIS. When you were in Dallas, Tes., where did you stay? 
Mr. CRAFARD. I staFed at the mission most of the time. 
Mr. HUBERT. What mission is that? 
Mr. CRAFARD. City mission. 
Mr. HUBERT. Where is it. located? 
JIr. CRAFARD. I believe it is on Erray Street. 
Mr. HVBERT. You mean it is a religious organization? 
Mr. CR~FARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Runs sort of a hostel or hotel for--- 
Mr. CRAFARD. I’lnw for guys on the road to stay. 
Mr. HUBERT. How did you manage for money on your trip from up north 

to Dallas, and Dallas on down west, and then again north to Washington? 
hlr. CRAFARD. I had some money when I left Dallas. when I left Glare. 
Mr. HUBERT. How much did you have. 
Mr. CRAFAKD. $40, $50, something like that. 
1\Ir. HUBERT. Did you work at anytime after you left Glare’! 
Mr. CRAFARII. Oh. no ; 1,didn.t work after I left Clare. 
Mr. HUBERT. You didn’t earn any money during that period? 
Mr. CRAFARD. So. I haven’t worked since about the 18th of February, I think 

it is, at a job. 
JIr. GRIFFIS. Who else did rou see in Dallas beside the lawyers, Andy Arm- 

strong, and the Ruby family? 
hlr. CRAFARD. I saw the people around the mission, and I say, I did work 

1 day in Dallas, sir. 
1Ir. HTBERT. Where. and how much did you make? 
Mr. CRAFARD. I made about $7; I think I got about $7 out of it. It was out 

of the labor pool. 
hIr. HUBERT. How 1n~c11 money did you have when you got to Dallas? 
Mr. CRAFARD. I was just about broke when I got into Dallas. 
Mr. HUBERT. How did sou manage to live? 
Mr. CRAFARD. That is why I said I stayed at the mission. 
Mt. HUBERT. It still required money for food. 
Mr. CRAE‘ARD. It is a place where the,v feed you and they give you a place 

to sleep. 
Mr. HUBERT. Did anybody in Dallas give you any money? 
Mr. CRAFARD. After I had appeared, after I had appeared on the ~vitness 

stand, Em Grant gave me, her and her brother all together, I think gave me $8. 
Mr. HUBERT. $8? 
Mr. CRAFARD. That is right; all total. 
Mr. HUBERT. What was the lnirpose of that? 
Mr. CRAFARD. Money to eat on. 
Mr. HUBERT. Did you ask them or they asked you? 
Mr. CRAFARD. They asked me how I was living. and I told them, and 1 told 

then-they give me money to eat on, and I spent Monday, Tuesday-Sunday, 
I think Sunday. JIonday and Tuesday night that I slept in the Carousel Club. 
They gave me the key to the club so I could stay there. 

Mr. HUBERT. Who did; Eva? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
hIr. GRIFFIX. Was the club in operation at that time? 
hlr. CRAFARD. No. 
Mr. HUBERT. That was after you testid&? 
Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIS. Had it been changed from the time you had seen it before? 
Mr. CRAFARD. There had been no redecoration or anything. I don’t think 

thw called it the Carousel. There was a Club de Copa or something, they had 
run it a little while, and then they revoked her liquor license. 

hlr. HUBERT. Yes. 

Mr. GRIFFIW. Rut the interior of the club, did you notice any changes? 
Mr. CRAFARD. No. 
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Mr. GRIFFIN. Was the safe still there? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. Where was Andy ; was he still there? 

Mr. CRAFARD. No ; Andy was working some place else ; I have no idea where. 

Mr. HUBERT. When you left, did you return the key to her? 

Mr. CFLAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. Did you see Ralph Paul or George Senator while you were 

there? 

Mr. CRAFARIL I saw George Senator at the courthouse, that was all. 

Mr. HUBERT. Ton didn’t see Ralph Paul or talk to him? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember seeing him. I know I never talked to him, and 

I don’t remember seeing him. 

Mr. HUBERT. Did you blk to aqq of the strippers or the waitresses who used 

to be t,here? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFIN. Think hard now. Was there anybody else that you talked to 

in Dallas outside of the people you saw in connection with the Ruby trial? 

Mr. CRAFARD. These people that I saw around the mission there I talked to 

is all, and the plice department. I asked them to put a tracer on my wife. 

Mr. GRIFFIN. Did you see hlr. Case? 

Mr. CRAFARD. Case? 

hIr. GRIFFIN. Bob Case. 

Mr. CRAFARD. So. 

Mr. HUBERT. You just arrived in Dallas from Oregon, I think when you were 

served with these papers to come here? 

Mr. CRAFARD. No ; I had been home for a little while. 

Mr. HUBERT. How long? 

Mr. CRAFARD. J had arrived there, I had been there, let’s see, I got in Monday- 

it would have been 2 weeks this last Monday that I had been home. I spent 

my time looking for a job since I have been home. 

Mr. HUBERT. You haven’t found any yet? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. HUBEBT. Have you ever been in trouble in your life in the sense of being 

charged with auy offense? 

Mr. CRAFARD. No; sir, I have got two times that I have been picked up, 

picked up on a vag charge. 

Mr. HUBERT. What? 

Mr. CRAFARD. Vagrancy charge; Findlay, Ohio, and drunk in a public street 

in Dallas, Oreg. That is the only two times I have ever been charged. 

Mr. HUBERT. Were you actually prosecuted on those two cases? 

Mr. CRAFARD. I paid a fine on the drunk on public street, and the other one 

I was just-1 spent 72 hours in the jail and was let go. 

Mr. HUBERT. The police have not reported to you on the tracer on your wife? 

Mr. CRAFARD. No. 

JIr. GRIFFIS. When was your wife last known to you to be in Dallas, Tex.? 

Mr. CRAFARD. I didn’t know she was in Dallas. I had an idea she was around 

the Dallas area somewhere. 

1fr. GRIFFIN. When you left Dallas on November 23, did you have an idea 

that your wife was around the area at that time? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFI.U. How did you come to believe that she was around the area? 

Mr. CRAFARD. Well, I had wrote to my folks asking them for information, 

if she had been in touch with them, if they knew where she was, and I had a 

cousin who had been back out west and visited my folks and they told me, therg 

was telling me, they had gotten a letter from this woman in Cuba, MO., where 

my wife had been, so when I left Michigan, I went to Cuba, MO., and I talked 

to the woman there and, as far as she knew, my wife had went back to the Dallas 

area, the last she knew of her. 
hfr. GRIFFIN. How long had that been? 

Mr. CRAFARD. It had been, this was Christmastime. 

Mr. GRIFFIN. That is when the woman in Cuba, MO., had seen her? 

hfr. CRAFABD. That was the last time. 
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Mr. GRIFFIN. Were the children still with the woman in Cuba, MO. 
Mr. CRAFARIL No ; the children was with my wife ; she had the children. 
Mr. GRIFFIS. But you didn’t contact her brother? 
Mr. CRAFARD. No; I tried to, but I couldn’t find out. Didn’t know where 

he was living or had no way of getting in touch with him. 
Mr. GRIFFIN. Had he moved from the last time? 
Mr. CRAFARD. The last I knew where he was at he was working on a ranch, 

and I never could get ahold of the ranch. Sobody had ever heard of it out 
around Carrollton, and nobody had ever heard of the place. I knew he was 
there because I had been out there with him when he got the job. but I didn’t 
have any transportation, so I had no way of going out there. 

Mr. GRIFFIK. Well, you thought she was in the Dallas area. Where specif- 
ically in the Dallas area did you hare in mind? 

Mr. CRAFARD. There is a little place about 30 miles out of Dallas called, I 
think, Greenfield, or something like that, that I was told she was around. She 
had got a letter from her in that area in February. 

Mr. GRIFFIN. Who had? 
Vr. CEAFARD. This daughter of this woman in Missouri. 
Mr. GRIFFIPI’. And did the woman. did she. show you the letter? 
Mr. CRAFARD. She couldn’t find the letter, she couldn’t locate it. She put 

it up in some of her stuff and couldn’t locate the letter at that time. 
Mr. HUDERT. Did you check out around Greenville for her? 
Mr. CFLAFARD. So ; I didn’t get out to Greenville. 
Mr. GRIFFIN. Did you contact the Greenville police? 
Mr. CtiFARD. X0. 
Mr. HUBERT. Did you tell the Dallas tracer people? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. That the last you had heard she was in Greenville? 
Mr. C~~FARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. You didn’t know until you arrived at Cuba, MO., that your wife 

might be in Dallas, did you? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. GRIFFIN. So when you left 1Iichigan on your way to Dallas you really 

didn’t have any idea that your wife would be in Dallas. You expected she 
might be in Cuba, MO. 

Mr. CBAFARD. When I left Michigan my destination was Cuba, MO., as far as 
I knew. As far as I knew, my wife was in Cuba, MO., or around there some 
place close. 

Mr. GRIFFIN. When you left Cuba, MO., the only information you had about 
your wife was that she was somewhere near, might be somewhere in the vicinity 
of Greenville, Tex.? 

Mr. CRAFARD. Around the Dallas area is what-she had got this letter from 
Greenville, and she was in the vicinity, as far as they knew, in the Greenville 
area of Dallas. 

Mr. GRIFFIN. The letter was not written by your wife? 
Mr. CRAFARD. Yes; it had been written by my wife to this daughter of this 

woman in Cuba, MO. 
Mr. GRIFFIS. What were you told the letter said? 
Mr. CRAFARD. Just, she just said, she didn’t say anything about what the 

letter said. She just said it had been wrote from Greenville, and that this girl 
had wrote back to my wife, and the letter had come back, nobody at that address, 
no forwarding address. 

Mr. GRIFFIN. What direction is Greenville from Dallas? 
Mr. CRAFARD. That is out sort of the northeast of Dallas, about 35 miles. 
Mr. GRIFFIN. What route is that on? 
Mr. CRAFARD. I am not sure. I don’t think it is on a main route. It is, I 

think, on a smaller highway. 
Mr. GRIFFIN. Had you ever heard of this p&e Greenville, Tex., before? 
Mr. CIWFARD. Yes ; I knew approximately where it was. 
Mr. GRIFFIN. How had you happened to hear of it? 
Mr. CRAFARD. When my wife and I were in I)allas, I had worked for this 
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outflt that built these portable buildings and they built some over in that area. 

Mr. GRIFFIN. Did you know of any friends your wife had in Greenville? 

Mr. CRAFARD. No. 

Mr. GBIFFIN. This letter that the woman in Cuba, MO., received, did it give 

any indication of how your wife was supporting herself or what her connection 

was with the party that she was staying with? 

Mr. C~AFARD. To my knowledge, it didn’t. 

Mr. GRIFFIN. The woman in Cuba, how did she happen to be friendly with 

your wife? 

Mr. CRAFARD. My wife was on the road hitchhiking when she picked her up 

with the boys. Her and her husband picked my wife up with the boxs. 

Mr. GRIFFIN. When was that? 

Mr. CFAFARD. That was about 6 months-it would have been in the middle 

of the summer last year. 

Mr. GRIFFIN. I mean, did your wife keep in contact with this woman from 

time to time? 

Mr. CRAFARD. Yes. She left, the wife, the children with this woman for a 

while, and she was getting a child-support cheek for her oldest son, my step- 

son, and she turnti the check over to the woman in Missouri. 

Mr. GRIFFIN. How did the woman come to know about your mother in 

Dallas, Oreg.? 

Mr. CRAFARD. I guess my wife said something about it. 

Mr. GRIFFIN. Well, had the woman in Cuba, MO., written your mother to tell 

your mother that your wife had left, or something, or what was the occasion 

for that? 

Mr. CRAFARD. I believe she wrote trying to find out what kind of a person my 

wife was more than anything. I believe that was her main reason for writing 

my mother. From the information I got from her, when my wife would come 

back, my wife would be gone 2 to 3 weeks, she would come back at least once 

a month with the check, to sign the check and turn it over to the woman, and 

she said when my wife did come back she apparently did appear to have quite a 

bit of money, and always had new clothes and real good clothes, but she said she 

appeared-she did not appear to have a job of any kind, because of the fact she 

would come back maybe on a weekend or maybe it would be in the middle 

of the week. 

Mr. GRIFFIN. What is the name of this woman in Cuba, MO.? 

Mr. CRAFARD. I can’t even remember right now. I have got it wrote down 

in that little book, but I can’t even remember right now. 

Mr. GRIFFIN. When was it that the lady in Cuba last saw your wife? 

Mr. CRAFARD. It was Christmas Day. 

Mr. HUBERT. Cuba, MO.? 

Mr. GRIFFIN. She saw her Christmastime? 

Mr. CRBFARD. Yes. My wife come back and got the children on Christmas 

Day. 

Mr. GRIFFIN. She also got a letter from her about that time? 

Mr. CRAFARD. The letter was received after that, I understand. 

Mr. GRIFFIR. When the woman in Cuba, MO., saw your wife at Christmas- 

time, did your wife say where she was going? 

Mr. CRAFARD. As far as the woman knew, she was going to Texas. 

Mr. HWERT. Did you know a girl by the name of Gloria that was with 

Ruby on November 20? 

Mr. CRAFARD. I couldn’t give you any particular dates, but I know a girl 

Gloria that he took out. that he went out with a couple of times. 

Mr. HUBERT. Is she the same girl as you have identified in this exhibit which 

has been marked- 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. 5200-8, -B, -C, -D, and -E? 

Mr. CRAFARD. That is right. 

Mr. HUBERT. That is Gloria McDonald? 

hlr. C~AFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. The last name is McDonald. 
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Mr. CRAFARD. I didn’t know what her last name was, I couldn’t say, but her 
first name was Gloria. 

Mr. GRIFFIN. Where did she live? 
Mr. CRAFARD. It was either Oak Lawn, the Oak Lawn area, or the Oak Ridge 

area, I am not sure which. 
Mr. HUBERT. Did she live alone or with someone? 
Mr. CRAFARD. -4s far as I knew, she was living alone. 
Mr. HL~ERT. Let me ask when you say something like that, do you mean you 

don’t, know or you have some reason to believe she was living alone? 
Mr. CRAFARD. I don’t know, I will put it that way. 
Mr. HUBERT. You really don’t know? 
Mr. CUFARD. So. 
Jlr. HTBERT. Because the way you put it, you see, you infer she is living 

alone, and if you really have no knowledge about it then you don’t know. 
Mr. CRAFARD. Right. 
Mr. HURERT. She was the girl that you had breakfast with one morning at 

the Lucas B&B ; isn’t that correct? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIS. When, how long a fter you began to work for Jack Ruby, did 

you become aware that Gloria was somebody whom he saw from time to time? 
Mr. CUFARD. I believe Gloria Come to the club in answer to an ad, I am not 

sure. But I believe that is where, how, I met her, when she come to the 
club in answer to one of the ads we put in the paper. 

Mr. HUBERT. Along those lines now, is it your impression that Ruby didn’t 
know this girl Gloria prior to the time she answered an ad? 

Mr. URAFARD. That is my impression, yes. 
Mr. HUBERT. Do you remember when she came in? 
Mr. CRAFARD. No, I don’t. 
Mr. HUBERT. But your thought is that Ruby did not know her prior to the 

time that you went to work for Ruby? 
Mr. CRBFARD. That is what I understood. 
Mr. HUBERT. When vve say Gloria we are talking about this girl with the 

striped dress you have identified in Exhibits 5200-A, -B, -C. -D, and -E ; right? 
Jlr. CR~FARD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFI?~. How many waitresses did Jack employ at any one time? 
Mr. CRAFARD. Counting the cocktail girls, there were about six or seven girls. 
Mr. GRIFFIX. Sow, of these six or seven girls did any of them-were any of 

them employed at the Carousel Club at the entire time you were there? 
Mr. CRAFARD. Xost of them. 
Mr. GRIFFIN. How many girls left his employ during the time you were there? 
Mr. CRAFARD. I believe there was two or three left his employ, not counting 

Jada, the stripper. 
Mr. QRIFFIN. Do you remember which girls left his employ? 
Mr. CRAFARD. One I was with quite often there, we had meals together. 
Mr. GRIFFIN. What was her name, again? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember her name. I believe there was one other one 

there. I would like to change one thing. The name you mentioned, the name of 
that girl, I never did remember the name, the name Gloria. She worked as a 
cocktail girl for 2 or 3 nights, and she never made anything at all, couldn’t make 
enough money to buy cigarettes with, and she left. 

Mr. HUBERT. The girl in Exhibit 5200-A, -B, -C, -D, and -E was Gloria, 
wasn’t it? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. And she was there only 3 days? 
Mr. CRAFARD. She worked for him for 2 or 3 nights, and then she left. She 

couldn’t even make enough money to buy cigarettes. 
Mr. HUBERT. But then she continued to see him on a social basis? 
Mr. GRAFARD. Yes. 
Mr. HUBERT. Where was she working, do you know? 
Mr. CRAFARD. How is that? 
Mr. HUBERT. After she left him where did she go to work? 
Mr. CRAFARD. I don’t know. 
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Mr. HUBERT. Do you know whether she went to work or you just don’t know 

anything about her? 

Mr. CRAPARD. I don’t know. 

Mr. HUBERT. Have you anp indication that Jack was supporting her in any 

way? 

Mr. CR~FAR~. I have no idea. 

Mr. GRIFFIR. When Jack placed these ads for waitresses, was it that he needed 

help? 

Mr. CRAFARD. He had to run a continuous ad for girls. I think mostly he was 

wanting to get girls to start them as strippers. 

Mr. GRIFFIN. And he would sort of start them out as waitresses first, is that 

it, if they showed any prospe&- 

Mr. CRAFARD. He did with a couple of them, xes. 

Mr. GRIFFIS. How about the waitresses, did he hare some requirements for 

the waitresses as to their looks? 

Mr. CRAFARD. I don’t know. They were all fairly nire-looking girls, but I 

wouldn’t say they were real beauties or anything. 

Mr. GRTFFIX. Did he provide them with uniforms? 

Mr. CR~FAR~. About a week or 2 weeks before President Kennedy was assas- 

sinated, he bought uniforms for the girls. But prior to that they hadn’t wore 

uniforms. 

Mr. GRIFFIN. They had no uniforms? 

hlr. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFIN. But they did hare a rommon style of dress? 

Mr. CRAFARD. Most of them wore slarks and a blouse or a sweater. 

Mr. GRIFFIN. I am going to mark this “Washington, DC, Exhibit 5201, April 

8, 1964, Deposition, C. L. Crafard,” and I will sign my name to it. 

(Photograph marked Crafard Exhibit So. 5201 for identification.) 

Mr. GRIFFIN. Now, Larry, I am going to show you what I have marked as 

Exhibit 5201. You will notire the picture of a girl there, a brunette, scantily 

clad. Is she wearing the uniform that gou referred to that @Jack bought? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIFFIN. Do you recognize the girl in that photograph? 

Mr. CRAFARD. I don’t believe so. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever see anybody around the Carousel in an outfit like 

that? 

Mr. CRAFARD. No, sir. 

Mr. GRIF~S. Does that appear to be a picture of the inside of the Carousel 

Club? 

Mr. CRAFARD. Not as I know it, no. We didn’t have all this back bar. 

Mr. GRIFFIN. Do you recognize anybody in that photograph, 5201? 

Mr. CRAFARD. This man looks familiar, but- 

Mr. GRIFFIX. The man at the table looks familiar to you? 

Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIX. Can you probe your memory some and try to tell us why he 

looks familiar? 

Mr. CRAFARD. He looks like somebody I saw in the Carousel Club. 

Mr. GRIFFIN. Would he be one of the men from Los Angeles that you referred 

to? 

Mr. CIUFARD. It could be. I wouldn’t swear to it. 

Mr. GRIFFIN. How often do you think that you saw that man around the 

Carousel Club? 

Mr. CRAFARD. It wasn’t but a couple of times. It couldn’t have been. 

Mr. GRIFFIN. Is that a picture of any club that you recognize in Dallas? 

Mr. CRAFARD. None that I have ever been in. I was never in any of the other 

clubs except to the Carousel and the Vegas. 

Mr. GRIFFIX. Would you be sure that that is not a picture of any part of the 

Vegas? 

Mr. CRAFARD. No, it is not a picture of the Vegas. They didn’t have a back 

bar there. 
Mr. GRIFFIN. Do you see the man who appears to be a bartender in that 

picture? 
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Mr. CBAFABD. I should know him because it looks like-he looks like an older 

fellow who was around the club quite often with Jack, hut I can’t remember. 

Mr. HUBERT. Let the rword show that the witness was referring to the pit- 
ture identified as Exhibit 5201. 

Mr. GRIFFIN. Do you remember a fellow by the name of Ryan, who was 

friendly with Jack Ruby, and who also went by the name of Roy William Pike? 

Mr. CBAFABI). William Ryan is familiar, but this other man, it wouldn’t he 

Mickey? 

Mr. GRIFFIN. Mickey Ryan. Is that Mickey Ryan that worked the bar? 

Mr. CBAFABD. I couldn’t say. The picture is really-if I would see the man 

and the picture together I might be able t- 

Mr. HUBERT. When you say the man in the picture, which man are you talking 

about? 

Mr. CBAFARD. The man who appears to he a bartender. 

Mr. GRIFFIN. Let me see if I understand. Do you make some association in 

your mind between the picture of the bartender here and the fellow you remem- 

ber as Mickey Ryan? 

Mr. CBAFARD. Yes. There is quite a similarity. 

Mr. GRIFFIX. But you are not- 

Mr. CBAFABD. I am not positive. 

Mr. GRIFFIN. Do you know of a place in Dallas called the Gun Club? 

Mr. CBAFABD. I have heard mention of a place by that name, but I have never 

been there. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever meet any of Jack’s friends from Chicago? 

Mr. CBAFABD. Not that I know of. 

Mr. HUBERT. Let me ask you a bit more about the man seated at the table in 

the foreground of the picture identified as Exhibit 5201. Did I understand you 

to say he bore a resemblance to someone you had seen before? 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. HUBERT. And that someone was who? 

Mr. CBAFABD. I don’t- 

Mr. HUBERT. It was suggested to you that it might have been one of the 

people you identified as, earlier in this deposition as, having come from Cali- 

fornia and as having come in to see Ruby on several occasions, and to sit down 

and chat for a lit.tle while and then he vvould go off with them. Do you remem- 

ber that testimony? 

Mr. CBAFABD. Yes. 

Mr. HUBERT. Now, is that man seated at the table as described by me a moment 

ago possibly one of those men? 

Mr. CBAFABD. It could possibly be, yes. 

Mr. HUBERT. What is it about him that refreshes your memory so that you are 

able to say that he could possibly be that man from California? 

Mr. CRAFARD. Mostly his face ; his facial features mostly. 

Mr. GRIFFIN. Larry, did Jack Ruby know your full name? 

Mr. CBAFABD. No. 

Mr. GRIFFIN. How did he know you? 

Mr. CBAFABD. As Larry. 

Mr. GRIFFIN. Did he know your last name at all? 

Mr. CRAFABD. I don’t believe so. I don’t recall telling him. I did-1 told him 
my last name when that letter came in from my cousin in Michigan, and he 

gave it-to me. 

Mr. GRIFFIN. How did Eva Grant know where to look for you? 

Mr. CBAFABD. I am not sure except for the fact, like I say, I had left an en- 

velope with my cousin’s address at the Carousel. 

Mr. HUBERT. Andy knew your last name, didn’t he? 

Mr. CBAFABD. I believe so. 

Mr. GRIFFIN. How did Andy come to learn your last name? 

Mr. CRAFARD. I believe on this same occasion with the letter. 

Mr. GBIFFIN. I asked you about the show “How Hollywood Makes Movies.” 

What kind of a show was that? 

Mr. CBAFABD. That was, it showed a few of the different tricks and stunts 
that was used in moviemaking process, such as shooting a mirror without break- 
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ing the mirror, or shooting a glass off the bar counter, and how they broke a chair 
over a man’s head and how a chair or table broke when a man was knocked 
into it, such as that. 

Mr. GRIFFIN. How many actors did they have in this show? 
Mr. CRAFARD. There was, I believe, six Hollywood personnel all together. 
Mr. GRIFFIN. How long did the show last in terms of each performance? 
Mr. CRAFARD. The show was approximately about 45 minutes. 
Mr. GRIFFIN. How much did they charge for admission? 
Mr. CRAFARD. I believe they was charging 75 cents, if I remember. 
Mr. GRIFFIN. Who conceived of the show? 
Mr. C~AFARD. As far as I know, from what I knew of it, it was Craven and 

Miles. 
Mr. GRIFFIN. What do you know about Craven, what was his background? 
Mr. CRAFARD. All I know he come from Hollywood, was supposed to be some 

producer from Hollywood. 
Mr. GRIFFIN. And how about the Miles fellow? 
Mr. CRAFARD. Deke Miles, as far as I know, was a director from Hollywood, a 

Hollywood director. 
Mr. GRIFFIN. How did you happen to decide to go to Dallas, Tex., in the fall of 

1963? 
Mr. CRAFARD. Because I knew there was one of the biggest fairs in the country 

held in Dallas, Tex., and I had some friends working over at Dallas, Tex., and 
I figured this would be as good a place to get a job with a carnival as anywhere. 

Mr. GBIFFIN. How did you happen to go to Dallas the first time you moved 
there the year before? 

Mr. CRAFARD. I was going there to have a reconciliation with my wife. 
Mr. GRIFFIN. And you stayed about 3 months ; is that it? 
Mr. CRAFARD. Yes; about that. 
Mr. GRIFFIN. Did you live with her at that time? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Where did you live? 
Mr. CRAFARD. Letot Trailer Park on Lombardy Lane. 
Mr. GRIFFIN. Did one of you own a house trailer? 
Mr. CRAFARD. We rented a house trailer. 
Mr. GRIFFIN. Do you drive an automobile? 
Mr. CRAFARD. Yes, sir. 
Mr. GRIFFIN. When Ruby bought the lumber from the dance-band show that 

closed, what was he going to use that lumber for? 
Mr. CIUF~RD. Remodeling on the inside of his Carousel Club. 
Mr. GRIFFIN. Did he use it for that purpose? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. What did he do with the lumber? 
Mr. CRAFARD. He stored it. 
Mr. GRIFFIN. Where did he store it? 
Mr. CRAFARD. Downstairs below the Carousel Club. 
Mr. GRIFFIN. Did he make any effort to remodel? 
Mr. CRAFARD. He was doing some remodelling while I was there, building a 

cloakroom. That was about all that was being done, building a cloakroom, while 
I was there. 

Mr. GRIFFIN. Was Jack Ruby ever away from his Carousel all day? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember a day that I didn’t see him at least once during 

the day. 
Mr. GRIFFIN. You do? 

Mr. CRAFARD. I don’t, I say. I don’t remember a day. 
Mr. GRIFFIN. But ordinarily Jack would come about 11:30 in the morning- 
Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. Stay just a short while 
Mr. hAFAR1). That is right. 
Mr. GRIFFIK. And would be gone all day until sometime in the late evening? 
Mr. CKAFARD. Usually ; sometimes he would come back in the middle of the 

afternoon for a little while, or maybe he wouldn’t come back until after the club 
opened at 7 :30. 
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Mr. GRIFFIN. What did Jack actually have to do to manage the Carousel? 

Mr. CRAFARD. That I couldn’t really say. 

Mr. GRIFFIX. Did it appear he had very much to do? 

Mr. CRAFARD. As far as the management of the club, to my knowledge, it 

shouldn’t have took him more than 3 hours a day at the most, that is, including 

all the bookwork he would have to do. 

Mr. GRIFFIN. Did he do the bookwork? 

Xr. CRAFARD. He kept a set of books. but he had a bookkeeper to keep his 

books, an accountant. 
1lr. GRIFFIS. I mean-you mean he personally kept the books or somebody 

else made the entries? 

Mr. CRAFBRI). Andrew made must of the entries. 

Mr. GRIFFIN. Now, during the 6 weeks or 2 months that you were there, 

how many different strippers did he have? 

Mr. CRAFARD. It was mostly the same girls. He fired one and hired another 

one. 

Mr. GRIFFIN. TYho was the one that he fired? 

Mr. CRAFARD. It was Jada. 

Mr. GRIFFIK. And who did he hire in her place? 

Mr. CRAFARD. Little Lynn. 

Mr. GRIFFIN. How long after he fired .Jada did Little Lynn come on? 

Mr. CRAFARD. I believe it was 2 or 3 days between them. 

Mr. GRIFFIA. Could there have been more than that? 

Mr. CRAFARD. It might have been a week. I don’t believe so-1 don’t believe 

it was much more than that. 

Mr. GRIFFIN. Were you present during the incident that resulted in the 

firing of Jada? 

Mr. CRAFARD. I believe there were several different incidents that built 

up to that event. 

Mr. GRIFFIN. What were they, as you recall? 

Mr. CRAFARD. I don’t know most of them, but the one instance I believe, 

Jack shut the lights out on her as she went too far with her disrobing. 

Air. GRIFFIN. And then did they have a fight of some sort afterwards? 

hlr. CRAFARD. I believe there was ; yes. 

Mr. GRIFFIN. Were you present? 

Mr. CRAFARD. I believe I was in the club, but I don’t know-1 didn’t know 

what went on even. 
Mr. GRIFFIS. How long had you known Little Lynn before she was hired as 

a stripper? 

Mr. CRAFARD. I believe I met her one day and she was hired the next 

evening, something like that. 

Mr. GRIFFIN. Had Jack known her before? 

Mr. CRAFARD. I don’t believe so. 

Mr. GRIFFIN. How about her husband, Bruce Carlin, did you meet him? 

Mr. CRAFARD. I met him at the same time I met Little Lynn. 

Mr. GRIFFIN. How often did Bruce use to come to the club? 

Mr. CRAFARD. When Little Lynn vvent to work for the club at first he was there 

almost every night-he was there every night. 

Mr. GRIFFIS. How did he get along with Jack? 

Mr. CRAFARD. I never seen any difficulty between them. 

Mr. GRIFFIN. How n-ould you describe Bruce Carlin? 

Mr. CRAFARD. He seemed like a pretty likable young fellow to me. 

Mr. GRIFFIN. Did you talk with him? 

Mr. CRAFARD. Slightly ; not very much. 

Mr. GRIFFIN. What time would he generally come and what time would he 

leave? 

Mr. CRAFARD. He would usually, when he come in, he would be there when 

Little Lynn was on the stage, and he would leave, and she would go bark in time 

for her to come back on the stage, and he would come back in again. 

Mr. GRIFFIN. Did he and Lit.tle Lynn go out some place together? 

Mr. CRAFARD. I believe they went out a couple of times between her acts. 

I don’t remember. 
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Mr. GRIFFIX. Did Little Lynn remain around the club while Bruce was out? 
Mr. CRAFARD. Yes ; most of the time. 
Mr. GRIFFIS. How long would you say Little Lynn worked for Jack? 
Mr. CR~FAEI). Oh, man ; I believe it was 2 or 3 weeks. I am not sure. 
Mr. GRIFFIS. So he had the same group of strippers except that Little Lynn 

replaced Jada ? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFX. He had three different M.C.‘s? 
Mr.C~mum. Yes. 
Mr. GRIFFIN. And Billy DeMar was one of them? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. GRIFFIK. And the XC. is the same person as the comedian? 
Mr. CRAFARD. That is right. 
Mr. GRIFFIX. How about the band? Did he have the same band all the way 

through? 
Mr. CRAFARD. Yes, yes. 
Mr. GRIFFIN. So you would say that while you were there there wasn’t any 

other turnover in personnel? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. That you knew of. 
I think you mentioned on two nights you ran the Vegas Club all by yourself. 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. When were those two nights’! 
Mr. CRAFARD. I don’t remember the dates. It was during the week, week 

nights. The one night I was the only one at the club, I didn’t even have a band, 
all we had was the jukebox. 

Mr. GRIFFIN. How about the bartender? 
Mr. CRAFARD. I was doing the bartending. 
Mr. GRIFFIN. And taking the tickets also? 

Mr. CRAFARD. We didn’t have any cover charge that night, just a jukebox and 
beer. The next night we had the band, and I had a waitress. 

Mr. GRIFFIN. How long was that before the assassination of the President? 

Mr. CRAFARD. I believe that was the week before, but I am not sure. 
Mr. GRIFFIR‘. What was the reason that Jack didn’t have anybody to run the 

Vegas Club? 

Mr. CRAFARD. The club wasn’t making any money. During the week it didn’t 
make hardly any money, and that was the slowest night of the week for the 
club, and his sister was sick one night, so he had me go over and run the Vegas 
Club the first night, and the next night his sister was sick again, and I only had 
the band and a waitress with me at night. 

Mr. GRIFFIN. Was his sister in the hospital or anything while you were em- 
ployed there? 

Mr. CRAFARD. I believe she was. She was in the hospital-I think she was in 
the hospital, but when, I’m not sure. I’m not sure whether she was or not. 

Mr. GRIFFIN’. Did you see her after the two nights you worked in the Vegas 
Club? 

Mr. CRAFARD. I think I saw her over at the Vegas Club two or three nights 
later, but I’m not sure. 

Mr. GRIFFIN. Did you meet Pauline Hall? 
Mr. CRAFARD. Who? 
Mr. GRIFFIN. Did you meet a woman named Pauline Hall? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. How many times did you see her, would you say? 
Mr. CRAFARD. All together I believe I saw her about four different times. 
Mr. GRIFFIN. Would you describe her physically? 
Mr. CUFARD. Fairly nice looking woman, I would say maybe in her mid- 

thirties-a little older, but a nice build, and what I saw of her, and when I talked 
to her, she had a fairly nice personality. 

Mr. GRIFFIX. Was there any woman at the Vegas Club who was employed 
there who was noticeably heavy, who was fat? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall of seeing one. 
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Mr. GRIFFIN. How about the Carousel, did he have anybody employed, any 

woman employed at the Carousel Club who was noticeably fat? 

Mr. CRAFARD. There was a colored woman by the name of Alice who more or 

less took care of the coffee and the pizzas, was real heavy. 
Mr. GRIFFIN. When you saw-do you know if Hva Grant worked at the Vegas 

any nights after the two nights that you worked there? 

Mr. CRAFARD. No; I don’t. 

Mr. GRIFFIK. Do you know anything about the man who runs the Colony Club. 

Abe Weinstein ? 
lh-. CRAFARD. Sot that I-I don’t. I believe I met the man on one occasion. 

Mr. GRIFFIS. Where did gnu meet him? 

Mr. CRAFARD. I believe I met him at the Carousel Club. He was the one who 
got-Jack hired Little Lynn through him. I believe it was that. 

Mr. GRIFFIK. Were Jack and Abe Weinstein friendly? 

Mr. CRAFIRD. NO; I wouldn’t Say SO. 

Mr. GRIFFIN. How did Jack happen to hire Little Lynn through Abe? 

Mr. CRAFARD. He needed a girl, and Abe had one that he didn’t need, and he 

knew Jack needed girls through the union setup, so he told Jack about her, 

troUght her over and introduced her. 
Mr. GRIFFIS. Had Little Lynn been a stripper at Abe Weinstein’s place? 

Mr. CRAFARD. I understand she was an amateur. 

Xr. GRIFFIS. Did yoU ever talk with Jack about the amateur nights that 

Weinstein had? 

Mr. CRAFARD. There was some-1 wouldn’t say actually I discussed it with 

him. I should say he told me about it. 
Mr. GRIFFIN. What did Jack tell you? 

Mr. CRAFARD. Well, the fact that he-the Unions had sent out an order for the 

rlubs to stop the so-called amateur night, and Ruby had done so, but the other 

clubs in town hadn’t, and they had failed to comply with the union order, and 

nothing had happened about it. 

Mr. GRIFFIS. When did Jack talk with you about that? 

Mr. CRAFARD. When I showed up and went to work for him. 

Mr. GRIFFIS. And, to your knowledge, did Jack do-what was Jack doing 

about it? 
Mr. CRAFARD. He was doing his best to get the union to force them to stop. He 

had stopped. 

Mr. GRIFFIS. What was he doing that you know of? 

Mr. CRAFARD. He was writing to some of the bigger. some of the higher officials 

in the union, and friends of his that he knew that had position or something. 

Mr. GRIFFIN. Did you you ever make any telephone calls for him or write any 

letters or mail any letters in connection with that? 

Mr. CRAFARD. I might hare mailed some letters, I don’t recall it. 

Mr. GRIWIN. How about telephone calls? 

Mr. CJ%AFARD. I don’t recall it. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever drive Jack’s car? 

Mr. CRAFARD. No. At the time I was working for Ruby all I had, the only 

license I had, was a restricted motorcycle operator’s license. 

Mr. GRIFFIN. Other than that at that time that you-you had driven with 

Jack, hadn’t you, in his car, a number of times? 

Mr. CEAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. Bnd did Jack keep a lot of things in his car? 

Mr. CRAFARD. His trunk was always full of stuff. 

Mr. GRIFFIN. It was? How about the inside of the car? 

Mr. CRAFARD. Not so much in the back. 

Mr. GRIFFIN. What sort of things did he keep in the trunk? 

Mr. CRAFARD. Pictures of girls, these twist boards he was pushing, and cards 

for advertisements, and cards with the picture- 

Mr. GRIFFTX. How did you happen to see these things? These things in the 

trunk of the car. 

Mr. CRAFARD. I straightened the trunk of his car Up several times at his 

request. 

Mr. GRIFFIS. Did he keep any keys in the car? 
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Mr. CEAFARLX I believe he had some in a box in the back. 
Mr. GRIFFIN. What kind of keys were they? 
Mr. CRAFARD. From what I could tell more or less house kegs, keys for doors. 
Mr. GRIFFIN. Were they loose or in a key chain? 
Mr. CIULFABD. I believe there was a bunch of them on a keyring. 
Mr. GRIFFIN. You say he kept them in a box of some sort? 
Mr. CUFABD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. What kind of a box did he keep them in? 
Mr. CBBFARD. Just a cardboard box he had in the back of his car. 
Mr. GRIFFIK. Did he keep anything else in that cardboard box? 
Mr. CRAFARD. There was vitamin pills he was taking, and some of his diet 

stuff he kept in that box. He always had a bunch of soap in the car, bar soap. 
Mr. GRIFFIN. Did he travel out of town or something that would cause him to 

need that stufP? 
Mr. CUFARD. Not to my knowledge. 
Mr. GRIFFIN. Why would he have kept those things in the trunk of the car? 
Mr. CRAFARD. I don’t know. 
Mr. GRIFFIN. Did he keep clothes in the car? 
Mr. CRAFARD. He sometimes would have clothes in the car. Maybe he would 

put clothes in the car that he would take to the cleaner and they would be 
in there 2 or 3 days before he would take them in the cleaners. 

Mr. GRIFFIN. Where would they be in the trunk? 
Mr. CRAFARD. Right in the trunk of the car. 
Mr. GRIFFIN. How about in the glove compartment of the car, did you ever 

have any occasion to go into the glove compartment? 

Mr. C~AFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Did he keep the trunk of his car locked? 
Mr. CRAFAR~. Yes. 
Mr. GRIFFIN. And the times that you went into the trunk of the car, how did 

you get into the trunk? 
Mr. CRAFARD. With the key. 
Mr. GRIFFIN. Where would you get the key? 
Mr. CRAFARD. He would give it to me. 

Mr. GRIFFIN. Did he keep this key loose in his pocket or did he have it on a 
key chain? 

Mr. CRAFARD. He had it on a key chain. 
Mr. GRIFFIN. What else did he keep on that key chain? 
Mr. CRBFARD. The keys for the car. 
Mr. GRIFFIN. Anything else? 
Mr. CBAFARD. I believe he had his apartment house key and the key to both 

clubs. 
Mr. GRIFFIN. Was this actually a chain or a ring or what? 
Mr. CUFARD. A kegring. 
Mr. GRIFFIN, To your knowledge did he keep-did he have any separate set 

of car lieys that he kept on a separate ring or on a holder of any kind? 
Mr. CR~FARD. Not to my knowledge. 
Mr. GRIFFIX. You say at one time sou went down to his car and got a gun 

out of the car? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Where did he keep the gun? 
Mr. CRAFARD. He kept that locked in the trunk. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever see any political literature of any sort in Jack’s 

car or in the apartment or in the Carousel Club or any place else? 
Mr. CRAFARD. Not that I can recall seeing. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever see any radio scripts of any sort that Jack had? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Did you have access to his office? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. How did he maintain his desk? 
Mr. CRAFARD. It was pretty much of a mess most of the time. 
Mr. GRIFFIN. Was this a desk that had drawers in it? 
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Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIX. And how about the drawers, did he keep things in the drawers? 
Mr. CRAFARD. Yes, they was always full of stuff. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever have occasion to go through any of these drawers? 
Mr. CRAF~RD. I went through. completely through the desk on different 

occasions. 
Mr. GRIFFIN. Do you recall seeing any kinds of political literature of any 

sort in there, and by political I don’t mean just partisan, but, oh, anything that 
might have to do with any kind of issue or political philosophy? 

Mr. CRAFARU. I don’t recall it, of seeing any. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever recall seeing anything from an organization called 

Lifeline or that was a piece of literature that was put out by an organization 
called Lifeline, or denominated Lifeline? 

Mr. C~FARD. I believe there was a Lifeline book or magazine around once or 
twice. I never paid no attention to it; saw the book and that was all. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever hear Jack talk about any public events? 
Mr. CKAFARD. So. About all we would discuss would be the club. 
Mr. GRIFFIN. What sort of person was Ruby as far as a person who talked 

about what he was doing? 
Mr. CRAFARD. He didn’t talk too much about things, things he was doing, other 

than the club itself. He talked about what had to be done about the club, 
but other than that he didn’t talk too much. 

Mr. GRIFFIN. He didn’t tell you what he was doing outside the club? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. So as I understand it, atypical for Ruby, he appeared at the club 

before noon, wouldn’t come back until late evening, he would spend 8 or 10 or 
what would presumably be waking hours away from the club each day. 

Mr. WFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. Did he ever talk about what he was doing during that period of 
time? 

Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Did you ever hear anything, or do you have any idea of what he 

was doing during that period of time? 
Mr. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFIN. Did you ever attempt to talk to him about what he was doing? 
Mr. CRAFARD. So. 

Mr. GRIFFIX. About that time? Did you ever hear anybody else try to talk to 
him about it? 

Mr. CWFARD. No. 

Mr. GRIFFIN. Did you know Jack, or see Jack, or talk with him often enough 
so that you were able to form an opinion as to what Jack thought of his own 
sexual abilities? 

Mr. C%AFARD. No ; I would have no opinion on that. 
Mr. GRIFFIN. Did he ever talk to you about other than the incidents that you 

mentioned earlier about his sexual conquests of his girl friends or something like 
that? 

Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Mr. Griffin, how about his efforts to keep in shape physically, 

keep himself physically fit, and what not? 
Mr. CFUFARD. I never saw any talk toward that effect. The only thing I knew 

for sure was he was dieting and trying to lose weight. 
Mr. GRIFFIN. This is because he told you? 
Mr. CUFARD. I saw him take these diet pills. 
Mr. GRIFFIN. Did he have some sort of a schedule that he would take this on? 
Mr. CKAFARD. He took it every morning. 
Mr. GRIFFIN. About what t.ime did he take them? 
Mr. CRAFARD. Well, the way I understood, about the first thing he got up 

he would take this. 
Mr. GRIFFIN. Would he take it at the club or at home? 
Mr. CRAFARD. At home ; or sometimes at the club. 
Mr. GRIFFIN. Did you see him take it? 
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Mr. CRAFARD. He was trying to take it-1 guess he figured about noontime he 
would take his medicine, this diet stuff, instead of eating. 

Mr. GRIFFIN. What did this come in? 
Mr. CRAFARD. It was in powder form, you use it in tea or coffee. It prevents 

you from getting hungry. 
Mr. GRIFFIN. On the 22d when Jack came back after the President had been 

shot, the first time, did he make any telephone calls to any of his employees, 
to anybody, to people, to tell them not to come in? 

Mr. CRAFARD. No ; he had Andrew make calls. 
Mr. GRIFFIN. Did Andy make all the calls? 
Mr. CRAFARD. So far as I know ; yes. 
Mr. GRIFFIN. Did Jack-how about the newspapers, was anything done about 

notifying the newspapers that the club was not going to be open? 
Mr. CRAFARD. I don’t know as it was Jack who done it-there was-he done so 

outside the club. 
Mr. GRIFFIN. Did anybody come to the club during the afternoon of the 22d? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember of anybody roming to the club. 
Mr. GRIFFIN. Did any of the strippers show up that day? 
Mr. CRAFARD. I don’t remember, I don’t recall any coming down. 
Mr. GRIFFIN. How long did Andy stay at the club? 
Mr. CFLAFARD. He was there until about 13 or 20 minutes after Jack left. 
Mr. GRIFFIN. The first time or the second? 
Mr. CRAFARD. The first time. 
Mr. GRIFFIN. Which means that he would have left sometime before 4 o’clock? 
Mr. CRAFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. When you and Senator and Jack went out to take the picture 

of the Earl Warren sign, do you recall anything being in the car at that time? 
Mr. CRAFARD. No. 

Mr. GRIFFIN. Did he have any newspapers in the car? 
Mr. CRAFARD. I couldn’t remember any. 
Mr. GRIFFIN. Where did you sit, in the front or back? 
Mr. CRAFARD. I sat in the back seat. 
Mr. GRIFFIN. Did Jack know how to use the Polaroid camera? 
Mr. CRAFARD. No; I don’t believe so. 
Mr. GRIFFIN. It doesn’t take anything to run that Polaroid camera. 
Mr. CRAFARD. No; but I don’t believe he had ever- 
Mr. GRIFFIS. Was it his camera? 
Mr. CRAFA*:D. It was his camera. I don’t believe he had ever took any patience 

to learn how to reload it. They can be quite complicated to reload if you 
don’t know how to do it. 

Mr. GRIFFIN. Do you have to reload after every shot? 
Mr. CRA.F~RD. No. 
Mr. GRIFFIN. How much film did you have on there? 

Mr. CRAFARD. I believe it was four pictures. 
Mr. GRIFFIN. That you took? 

Mr. CUFARD. There was three pictures on it that I took. We thought there 

was four, and there was only three of them. 
Mr. GRIFFIN. And you didn’t have to reload then, did you? 

Mr. CRAFARD. No; I didn’t reload. 

Mr. GRIFFIN. What did you all talk about when you drove out there? 
Mr. CRAFARD. They were talking about this Earl Warren sign and a hate ad 

that Ruby had saw in the paper. 

Mr. GRIFFIN. What was Jack saying about it? 

Mr. CRAFARD. It was something about the similarity of the numbers and 
the addresses of the two. 

Mr. GRIFFIN. What was Senator saying about it? 

Mr. CRAFARD. I don’t recall what Senator said. 

Mr. GRIFFIN. Did you get some idea of what the purpose was, why Jack was 
concerned about this? 

Mr. CRAFARD. No; I was completely in the dark about it. Something, I 
believe, was said aboult the sign of “Impeach Earl Warren,” business being 
done by maybe the Birch Society or something like that. 
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Mr. GRIFFIN. What did Jack hare to say about the Birch Society? 

Mr. CRAFARD. I believe it was either Jack or Senator said something about 

this sign, the “Impeac~h Earl Warren” sign being-having something to do 

with the “Birchites,” or something like that. 

Mr. GRIFFIX. What were they going to do with this? 

Mr. CRAF.4RD. 1 have no idea. 

Mr. GRIFFIS. Did Jack say anything to you about what he had been doing 

the rest of the day? 

Mr. CRAFARD. No; that was early in the morning when we took the pictures. 

Jlr. GRIFFIN. And you hadn’t seen him for probably 12 hours? 

Mr. CRAFARD. Something like that. 

Mr. GRIFFIN. Before that, and in the 12 hours that he had been gone, did he 

indicate or he or Senator indicate at all what had gone on? 

Mr. CRAFARD. Something had been said about Jack not having gotten any 

sleep. 
Mr. GRIFFIK. Did Jack indicate that he was doing this for anybody else, 

taking these pictures? 

Mr. CKAFARD. No ; he didn’t give any indication about that fact. 

Mr. GRIFFIN. Did Senator indicate what he had been doing that day? 

Air. CRAFARD, So. 

Mr. GRIFFIN. What was your attitude after you went out there on this picture- 

taking enterprise? 

Mr. CRAFARD. Well, it was just something he wanted done. It meant no 

more to me than taking a picture at the club, actually, except I was kind of 

curious as to what the devil it was all about. 

Mr. GRIFFIN. Did you ask him? 

Mr. CRAFARD. Something, they were talking about the “Impeach Earl Warren” 

sign. I made some suggestion about a box number, “Write for free informa- 

tion”; I made some suggestion about maybe writing for free information and 

finding out what I had come back, as I can recall. 

Mr. GRIFFIN. What happened? 

Mr. CRAFARD. Sothing more was said about that. 

Mr. GRIFFIN. Was the box number written down or anything? 

Mr. CR~FARD. The box number was on the photograph, that is all. 

Mr. GRIFFIN. Was there a name on this, in addition to the box number, was 

there a name to anybody that you should write to? 

Mr. CRAFARD. I t.hink it was just “Impeach Earl Warren Committee” or some- 

thing like that. I am not sure. 

Mr. GRIFFIN. You don’t remember? 

Mr. CRAFARD. I don’t remember. 

Mr. GRIFFIN. Go ahead. You were going to say something else. 

JIr. CRAFARD. I was going to say either that or it was an organization in 

Massachusetts somewhere or something that you had to write to. I know the 

sign had been printed in, I believe, Massachusetts. 

Mr. GRIFFIN. What conversation did you have about this sign after you drove 

back? 

Mr. CRAF~RD. After going back in, we had coffee, and they said something 

about going down to the post office and checking this box number to see if they 

could find out who had the box or something, and they let me off at the Carousel. 

That was the last I saw of them. 

Mr. GRIFFIN. You mentioned in connection with that telephone call that you 

had had, the 3-hour telephone conversation with that girl- 

Mr. CR~FARD. Yes, sir. 

Mr. GRIFFIN. You thought there were some people in the background. 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. And you indicated you thought they might have been teenagers 

or something. 

Mr. CRAFARD. Yes. 

Mr. GRIFFIN. Was there something particular about the voices and so forth 

that made you think it was teenagers? 

Mr. CRAFARD. Well, some of the giggles I heard1 were kind of silly, like some 

silly giggle that some of the young teenage girls would do or make. 
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Mr. GRIFFIN. Was there anybody telling this girl to get off the phone? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. You also said something about the conversation was almost like 

you had, known this girl. 
Mr. CUFARD. Yes ; it was. It was just the way we talked-I mean. 
Mr. GIUFRN. Did she sound like she knew things about you? 
Mr. CRAF~RD. No ; but it was like people that has known each other for a little 

while trying to get to know each other when talking, talking about their hobbies 
and things they like and things they didn’t like, and such as that. It wasn’t like 
two people who had just started talking over the telephone. 

Mr. GRIFFIN. Was the voice one that you had ever recognized at all? 
Mr. CRAFARD. No; the voice meant nothing to me. 
Mr. GRIFFIN. I think you mentioned that Little Lynn called on Friday night 

sometime. 
Mr. CRBFARD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. When was it that you think she called? 
Mr. CRAFABD. I believe-1 said I believe it was 9 or 9 :30, I believed it was. 
Mr. GRIFFIN. What was it that she said when she called? 
Mr. CRAFARD. She wanted to get ahold of Jack, it was urgent or something to 

that effect. 
Mr. GRIFFIN. And did she indicate she knew the club had been closed? 
Mr. CMFARD. Yes ; she knew the club had been closed. 
Mr. GRIFFIN. And at that time did she know how long it was going to be closed? 
Mr. CBAFARD. Not that I know of. 
Mr. GRIFFIN. You mean that you just don’t know or that you have the im- 

pression she didn’t know? 
Mr. CRAFARD. I had the impression she didn’t know any more about it than I 

knew. 
Mr. GRIFFIN. What was your impression? 
Mr. CBAFARD. That we would be closed, Friday and Saturday. 
Mr. GBIFFIN. Friday and Saturday. So her-when was this decision to close 

Friday and Saturday, when was that made? 
Mr. ORAFARD. Friday afternoon. 
Mr. GRIFFIN. And that was made before Andy began to make the telephone 

calls? 
Mr. CRAF.~RD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. So that anybody who had been called by Andy would have known 

that the club was going to be closed Friday and’ Saturday night? 
Mr. CRAF~RD. Yes. 
Mr. GRIFFIN. Do you remember closing the club on Thursday night? 
Mr. CIWFARD. On Thursday night? 
Mr. GRIFFIN. Thursday night is the night before the assassination. 
Mr. CRAFARD. Yes; we closed at the regular time, the usual time, 2% or 

3 o’clock. 
Mr. GRIFFIN. What was done with the money that night? 
Mr. CFUFARD. I believe Jack had it with him. 
Mr. GRIFFIN. Well, Friday morning was there any money in the safe when 

you woke up, Friday morning? 
Mr. CEAFARD. I don’t know. 
Mr. GBIFFIN. There was no money taken into the Carousel Club after Thurs- 

day night, was there? 
Mr. CRAFARD. No. 
Mr. GRIFFIN. Now, you iudicated before that Jack had the practice of de- 

positing his money in the bank. 
Mr. CRAFARD. As far as I know ; yes. That is what I figure he was doing any- 

way, was depositing. 
Mr. GRIFFIN. Did you have any information he was doing that? 
hlr. CRBFARD. Ko; I did uot know definite, but that was what I Bgured he was 

dalug, keep it with him, and then every 2 or 3 days he said he would go to the 
bank or something. 

Mr. GRIFFIN. This iSorth American Drilling Co., do you know anything about 
the people who manage that? 
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Mr. CXAFAXD. So; all I know about it is originally it was the old McClure 
Drilling Co. and the old Union Drilling 00. combined together to form the North 
American Drilling Co. 

Mr. GXIFFIR’. Were those Jlichigan companies or were they people-- 
Nr. Cxa~ax~. Michigan companies. 
Mr. GRIFETX. We will continue tomorrow morning at 9 o’clock. 


